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آگهی شناسایی سازنده و تامین کنندگان کوره

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران

روزنامه ای برای زندگی

یادداشت روز
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چرا کانون های بازنشستگی 
حمایت نمی شوند

حسن روانشید 

 پنج پارک تخصصی 
 در شهرک علمی 

و تحقیقاتی اصفهان 
ایجاد شد
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اقتصاد  | صفحه 6

ورزش | صفحه 7

استادیوم  این  در  که  بود  فوتبالی  پیشکسوتان  میزبان  نقش جهان  ورزشگاه  عصر شنبه گذشته 
حاضرشده بودند تا شاهد رونمایی از سردیس دو اسطوره فقید باشگاه سپاهان باشند. اسطوره های 
خوشنامی که نام سپاهان هم به نوعی با نام آن ها عجین شده است. محمود حریری بنیان گذار باشگاه 
سپاهان و محمود یاوری کاپیتان این تیم در دهه 40 و سرمربی زردها در دهه پنجاه نام هایی فراموش 
ناشدنی به شمار می روند که جدا کردن نام آن ها از خاطره جمعی باشگاه باریشه اصفهانی غیرممکن 

است. 

نصب سردیس حریری و یاوری در نقش جهان

 میدانگاه و مجموعه
 عباسی اصفهان

  ثبت ملی شد

از پورتو تا نصف جهان
    صفحه  3

    صفحه 8

خواهرخوانده جدید اصفهان از پرتغال می آید

 پورتو پایتخت فرهنگی اروپا و اصفهان پایتخت فرهنگ و تمدن ایران اسلامی است، این شهر اروپایی به عنوان دوستدار استارت آپ ها شناخته شده 
و اصفهان نیز در این زمینه پیشرو است

چهلستون  | صفحه 8

اقتصاد  | صفحه 6

چهلستون  | صفحه 8

مدیرعامل آبفای کشور در جلسه ستاد 
پایش تنش آبی اصفهان تأکید کرد؛

تأمین پایدار آب شرب 
مردم در فصل تابستان

 معاون هماهنگی امور اقتصادی
 استانداری اصفهان:

باید شرکت های صادرات 
محور و دانش بنیان 

توسعه یابد

50 خودرو جدید رونمایی شد

 آتش نشانی اصفهان 
در مسیر افزایش 

تاب آوری شهر

 احیای زاینده رود؛ 
نگاه جهانی، تصمیم ملی 

و عملکرد استانی نیاز 
دارد

درک نادرست جامعه از 
مشاوره قبل ازدواج

 رادیو تاکسی ابزاری
 برای انتقال فرهنگ 

جامعه  | صفحه 4شهروندی

رویداد | صفحه 2

شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی ایران در نظر دارد طراحی و ساخت و نصب تعداد سه دستگاه کوره طرح 
نوســازی و توسعه خود با مشخصات ذیل را بصورت EPC به ســازندگان معتبر داخلی واگذار نماید. لذا از کلیه 
شــرکتهای سازنده و تامین کننده دارای ســوابق و توان مالی و اجرایی مرتبط دعوت به عمل می آید جهت ارسال 
مدارک و مســتندات مربوط به توان مالی و اجرایی و سوابق تامین در صنایع مشابه، ظرف مدت حداکثر ۱۰ روز از 

تاریخ درج آگهی و در قالب لوح فشرده به یکی از آدرس های زیر اقدام نمایند.
List of Required Heaters for LAB Renovation Project

Estimated
Heat Absorbed
(MM Kcal/Hr)

TypeDescriptionTag No.No.

5.64 × 1.15ARBOUR
 (Radiation)Charge HeaterH-34011

1.58 × 1.2
 VERTICAL

CYLINDRICAL
(Radiation & Convection)

Start Up HeaterH-34022

25.2 × 1.2 BOX
(Radiation & Convection)Hot Oil HeaterH-36013

آدرس دبیرخانه مجتمع: اصفهان- کیلومتر ۱۵ جاده تهران- ضلع غربی نیروگاه شهید محمد منتظری- شرکت سرمایه گذاری صنایع 
شیمیایی ایران- تلفن ۰۳۱-۳۳8۰8۳۵۰-7 

آدرس دبیرخانه تهران: تهران- خیابان آفریقا )نلسون ماندلا(- خیابان شهید سعیدی- شماره ۱6- شرکت سرمایه گذاری صنایع شیمیایی 
ایران - تلفن ۰2۱-22۰۵48۹۰

م الف: 862030

شهـرداری شاهین شهـر بــه اسـتناد ابلاغ اعتبار دولتی سازمان شهرداریها و دهیاری های 
کشور به شماره 2 مورخ 1400/01/23 در نظر دارد نسبت به خرید لوازم یدکی و قطعات 
جهت بازسازی اتوبوس های شهری از طریق مناقصه عمومی یک مرحله ای ، طبق اسناد مندرج در آگهی 
از محــل اعتبارات دولتی به مبلغ 7/537/688/000 ریال اقدام نماید. بنابراین متقاضیان می بایســت 
جهت اطلاع از شــرایط و شرکت در مناقصه به ذیحسابی دولتی شــهرداری واقع در  شاهین شهر، بلوار 
امام خمینی میدان فاطمیه مراجعه و نســبت به تحویل مدارک تا آخر وقت اداری روز پنج شــنبه  مورخ  
1400/03/27 به حراســت شهرداری شاهین شهراقدام نمایند. پیشنهادات رسیده راس ساعت 15 روز 

شنبه مورخ 1400/03/29 با حضور اعضا کمیسیون مناقصه شهرداری باز و قرائت خواهد شد.
سایر  شرایط:

 1-  سپرده شرکت در مناقصه مبلغ377/000/000 ریال ) 5% اعتبار مربوطه ( است که می توان بصورت
  ضمانــت نامــه بانکــی معتبــر ســر رســید ســه ماهــه یــا واریــز آن بــه حســاب شــماره
ir 220100004061011407671028  نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران به عنوان تمرکز 

وجوه سپرده اقدام نمود.
2- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد شرایط آگهی مناقصه مندرج است.      

م الف: 1142981

 آگهي تجدید  مناقصه  عمومی یک مرحله ای -  نوبت دوم

احمد رضا پری تبار  - شهردار شاهین شهر

 چاپ اول

شرکت سرمایه گذاری صنایع 
شیمیایی ایران )سهامی عام( 

م الف: 862030

آگهی استخدام

)LAB( شرکت سرمایه  گذاري صنایع شیمیایي ایران

شرکت سرمایه  گذاري صنایع شیمیایي ایران )LAB( به  منظور تامین نیروي انساني مورد نیاز واحدهاي 
بهره  برداري، فني و پشتیباني خود از بین فارغ  التحصیلان واجد شرایط مطابق جدول زیر، از طریق برگزاري 
آزمون کتبي، مصاحبه تخصصي، طب کار و آزمون روانشــناختي در چارچوب قانون کار و تأمین اجتماعي 

دعوت به همکاري مي   نماید.

محل کارشغلجنسیتتعدادگرایشرشته تحصیلیمقطع تحصیلی

بازرسی فنیکارشناسمرد1خوردگیمهندسي مواد )متالورژی(کارشناسی ارشد

کارشناسی

)ليسانس(

مهندسی شيمی
کليه گرایش  ها )به  جز پليمر، 

صنایع غذایی و هسته  ای(
مرد10

اپراتور محوطه 

عملياتی
توليد

کارشناسمرد1کنترل/ الکترونيک/ ابزاردقيقمهندسي برق
تعميرات ابزار 

دقيق

امورمالیکارشناسمرد4-حسابداری

کارداني

)فوق دیپلم(

تعميرات برقفن ورز )تکنسين(مرد4قدرت/ الکتروتکنيکبرق

فن ورز )تکنسين(مرد2کنترل/ الکترونيک/ ابزاردقيقبرق
تعميرات ابزار 

دقيق

مکانيک
تأسيسات/ مکانيک خودرو/ 

ساخت و توليد
تعميرات مکانيکفن ورز )تکنسين(مرد5

مرد27جمع کل

از کلیه متقاضیان ثبت نام دعوت می شود برای آگاهی از شرایط عمومی و اختصاصی شرکت در آزمون، مدارک مورد نیاز، نحوه 
ثبت نام، زمان و مکان برگزاری آزمون، مواد آزمون و سایر شرایط از تاریخ ۱4۰۰/۰۳/۱۰ لغایت ۱4۰۰/۰۳/2۵ به سامانه 

ثبت نام به نشاني: iciic.uiazmoon.ir  مراجعه فرمایند.

شرکت سرمایه گذاری صنایع 
شیمیایی ایران )سهامی عام( 

 جناب آقای عبدالرضا جمالی
 مدیرعامل محترم هلدینگ توکا فولاد

بــا نهایــت تاســف و تاثــر درگذشــت مــادر 
ارجمندتــان را تســلیت گفتــه، بــرای آن 
عزیــز ســفرکرده، رحمــت و مغفــرت و برای 
جنابعالــی و بازمانــدگان داغــدار صبــر و 

ــئلت دارم. ــکیبایی مس ش

مدیرمسئول روزنامه اصفهان امروز  - امیر اکبری

 جناب آقای بهروز راعی
 سرپرست محترم موسسه رسانه ای صمت

 در استان اصفهان
ــا نهایــت تاســف و تاثــر درگذشــت پــدر  ب
ــرای  ــه، ب ــلیت گفت ــان را تس ــر گرامیت همس
ــرت و  ــت و مغف ــفرکرده، رحم ــز س آن عزی
بــرای جنابعالــی و بازمانــدگان داغــدار صبــر 

و شــکیبایی مســئلت دارم.
مدیرمسئول روزنامه اصفهان امروز  - امیر اکبری

اصفهان  | صفحه ۳
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
4084 شـــمــاره   | هفدهم  ســـال   |  1400 خرداد   10  | دوشنبه 
شماره ارسـال پـیامک:30007446   | تلفن ارتـباط خوانندگان : 36293750

رویداد
  خبر     بی توجهی تاکی؟! قسمت 1840

با تجهیزات جدید سازمان آتش نشانی شهرداری اصفهان، تاب آوری ایمنی شهر افزایش می یابد

چرا کانون های بازنشستگی 
 حمایت نمی شوند

و  از سی سال تلاش شبانه روزی  حسن روانشید| پس 
صرف کردن بهترین دوران زندگی یعنی جوانی برای به دست 
آوردن معیشت و رؤیاهایی همچون مالکیت مسکن و تعلیم 
و تربیت فرزندان خود به منظور احراز شغل یا حرفه ای مناسب 
در آینده، درست در همان مقطع از زمانی که توان جسمی و 
روحی خود را از دست می دهند به درجه بازنشستگی نائل شده 
تا کارفرمای خود را که دولت و خزانه آن است از دست بدهند 
و حالا که باید هزینه های مختلف و افزوده ای همچون امکانات 
همچون  تازه واردانی  از  پذیرایی  و  فرزندان  ازدواج  تحصیل، 
عروس، داماد و نوادگان را تأمین کنند با افت قابل توجه درآمدی 
تا کفگیرشان به  تحت عنوان حقوق و مزایا روبرو می شوند 
ته دیگ بخورد! در این مقطع است که با از دست دادن کارفرمای 
۳۰ ساله نوبت ناپدری تازه ای به نام صندوق بازنشستگی کشوری 
فرا می رسد تا پس انداز سی ساله آن ها را که همه ماهه تحت 
همانند  می شده  کسر  حقوقشان  از  بازنشستگی  بیمه  عنوان 
فرزندان صغیر و به عنوان قیم در اختیار داشته باشند و تنها از 
محل آن و کمک های صدقاتی دولت، مستمری بخورونمیری 
را همه ماهه به آن ها پرداخت نمایند و تابلوهایی هم به عنوان 
کانون بازنشستگان بر سر در اماکنی فرسوده بالابرده تا دلشان به 
آن خوش و افرادی از جنس خودشان که به عنوان هیئت مدیره 
در آن به تلاش مشغولند، خوش باشد! این خلاصه یک تراژدی 
آشکار و واضح است که در این سال ها اتفاق می افتد. پس از 
تصویب قانون استخدام کشوری در ۳۱ خرداد ۱۳۴۵ به موجب 
موجودی  دارایی،  کلیه  با  بازنشستگی  کل  اداره  آن  ماده ۷۰ 
از  تعهدات خود  و  بودجه  اوراق،  اسناد،  بازنشستگی،  صندوق 
وزارت دارایی جدا و تابع سازمان امور اداری و استخدامی کشور 
شد تا بر اساس اصلاحیه ماده مذکور از اول سال ۱۳۵۴ صندوق 
بازنشستگی کشوری به صورت مؤسسه ای مستقل و وابسته به 
سازمان امور استخدامی کشور تشکیل گردید. با ادغام سازمان 
اسفند  تاریخ ۱۱  برنامه وبودجه در  و  استخدامی  اداری و  امور 
۱۳۷۸ و تشکیل سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، صندوق 
بازنشستگی کشوری نیز یکی از مؤسسات تابعه این سازمان 
شد. با تصویب قانون نظام جامع رفاه و تأمین اجتماعی در تاریخ 
۲۱ اردیبهشت ۱۳۸۳ و به موجب تبصره ۲ ماده ۱۷ این قانون، 
صندوق بازنشستگی کشوری از سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
کشور منتزع و تابع وزارت رفاه و تأمین اجتماعی گردید و توسط 
سازمان بازنشستگی کشوری اداره شد که این درست همانند 
شرح زندگی یک طفل پرورشگاهی است تا طی تمامی این 
سال ها دست به دست بگردد و در این میان سپرده و حق وحقوقی 
که هریک از دو میلیون عضو آن طی سی سال از حقوقشان 
برداشته  شده توسط دولت تبدیل به شرکت هایی خصولتی و 
نیمه ورشکسته شده که با سر بی موی بازنشستگان آرایشگر 
شوند! درحالی که هیچگونه منافعی ندارند و تنها حیاط خلوت های 
دولت هستند، مالکیتشان به صندوق بازنشستگی واگذار گردید! 
بر اساس اسناد و مدارک متقن این صندوق در حال حاضر قیم 
بازنشستگان و مستمری بگیرانی است که خود را مالک شش 
هلدینگ و چند ضمیمه به شرح زیر می داند اما کانون های آن 
همچنان باید با سهم ماهانه ای که به عنوان حق عضویت از 
حقوقشان برداشت می گردد، اداره شود! و همانگونه که در دوران 
اشتغال، سی سال از عمر خود را در حسرت گذراندند امروز نیز 
نتوانند از اصل یا سود سرمایه ای که متعلق به خودشان است 
دوران  متمدن  دیگر کشورهای  یا حداقل همانند  و  بهره مند 
آرامش بازنشستگی را در محیط های رفاهی با تفریحات سالم و 
به هزینه صندوق بازنشستگی از محل سود این سرمایه بهره مند 
شوند! کانون های فعلی ساختمان های فرسوده ای هستند که 
فقط می توانند تعداد معدودی از بازنشستگان را برای ساعتی از 
روز به صورت صوری جذب امور کاری و رفع نیازهای مقطعی 
آن ها ازجمله اطلاع از اقدامات تازه بنمایند درحالی که این گروه 
که آمار قابل توجهی با عنایت به سرعت پیر شدن جامعه ایرانی 
دارند نیازمند فضاهای سبز، استفاده از ورزشگاه ها و امکانات 
تفریحی مطابق با سن و سال خود هستند که از آن محروم اند 
زیرا مجموعه های اقتصادی به روز شده این صندوق که یکی از 
انگشت شمار سازمان های ثروتمند کشور است عبارتند از: الف- 
هلدینگ غذایی و دارویی شامل: شرکت های فرآورده شیلاتی، 
صنایع شیر پگاه، تهیه و تولید و بسته بندی انواع کمپوت، کنسرو و 
سایر مواد غذایی، صنایع لبنی اراک، آبزی فرآیند بوشهر، مجتمع 
طیور و پرندگان فارس، فرآورده های دارویی و تزریقی، کشت و 
صنعت جوین، صنایع غذایی بهشهر، کشت و صنعت لرستان و 
شرکت داروپخش، ب- هلدینگ عمرانی و ساختمانی شامل: 
شرکت عمران تراز پی ریز، عمران ساختمان تراز پی ریز، کنارگذر 
شرق اصفهان و فنی مهندسی تراز پی ریز، ج – هلدینگ مالی، 
بانکی و سهام شامل: شرکت سرمایه گذاری و خدمات مدیریت، 
گروه مدیریت ارزش سرمایه، پروژه تولید تایر، بیمه ملت، هوشمند 
مالی امین، بیمه دانا و سرمایه گذاری معادن، د- هلدینگ نفت، 
گروه  پتروشیمی،  گروه  شامل:  نیروگاه ها  و  پتروشیمی  گاز، 
فلزات،  تولیدات  گروه  و  نیروگاه ها  گروه  نفتی،  فرآورده های 
گروه برق و عملیات ترکیبی، پتروشیمی جم، پتروشیمی شازند، 
امیرکبیر،  پتروشیمی  خارک،  پتروشیمی  پتروشیمی خراسان، 
پتروشیمی شیراز و پالایشگاه نفت اصفهان، ه- هلدینگ صنایع 
و معادن شامل: مجتمع معادن مس تکنار، سیمان یاسوج، جهش 
تولید و بهره وری، بازرگانی جبل دماوند، بازرگانی پدیده، لوله و 
ماشین سازی ایران، مهندسی ابزارآلات سایپا، صبا فولاد، ایران 
فن آوا، توسعه هنر ایران، صنایع مس ایران، بورس کالا، مجتمع 
فولاد مبارکه، نیرو آتیه صبا، گل نقش توس، نورد و لوله اهواز و- 
هلدینگ حمل ونقل شامل: آتیه صبا، گلف اجنسی ایران، شرکت 
حمل ونقل جاده ای ایران، حمل ونقل جاده ای فجر جهاد، مجتمع 
آب درمانی محلات، هواپیمایی آسمان، آژانس مسافرتی پرشین 
گلف، آژانس مسافرتی آرین کیش و دیگر شرکت های پراکنده 
همچون پرسی ایران گاز، پشم و شیشه ایران، کاشی سعدی، 
صنعتی بهشهر، سرمایه گذاری رنا، سرمایه گذاری صنایع لاستیک 
و مجموعه بلندمرتبه ای در میدان جهاد پایتخت که تنها بهره این 
ثروت کلان که شاید اگر بر روی کاغذ ضرب و تقسیم گردد 
سهم هریک چند صد میلیون تومان می شود، برای بازنشستگان 
و مستمری بگیران کشوری و خانواده هایشان آه و فغانی بیش 

است تا همچنان به نام آن ها و به کام دیگران باشد!
ادامه دارد

روز گذشته پروژه های سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان به ارزش ۲۰۸۰ میلیارد ریال در هشتاد 
و دومین برنامه »هر یکشنبه، یک افتتاح« با حضور شهردار 

اصفهان، رئیس و اعضای شورای شهر به بهره برداری رسید.
به گزارش ایمنا، دیروز رونمایی بیش از ۵۰ دستگاه خودرو 
امداد سبک و سنگین با هزینه ای بیش از ٢۰۸۰ میلیارد ریال 
انجام شد. خرید ۲۰ دستگاه شاسی ایسوزو و تبدیل آن به 
ریال  میلیون  از ۵۸۰  با هزینه ای بیش  اطفائیه آتش نشانی 
انجام و تجهیزات امدادی اعم از دستکش، کلاه، مقنعه حریق، 
کامبی تولز به ارزش ۳۰۰ میلیارد ریال خریداری شده است. 
خرید چهار دستگاه پژو سواری به ارزش ۱۱ میلیارد ریال، خرید 
۱۱ دستگاه تویوتا هایلوکس برای امداد و نجات در کوهستان 
۴۴۰ میلیارد ریال، خرید یک دستگاه اتوبوس فرماندهی سیار 
در زمان بحران و خرید هشت دستگاه شاسی اسکانیا برای 
تبدیل به اطفائیه ۴۸۰ میلیارد ریال از جمله امکاناتی است 
بازسازی  شد.  اضافه  اصفهان  آتش نشانی  تجهیزات  به  که 
خودروهای نوررسان، جرثقیل، اطفائیه و خودرو آموزش برون 
ایستگاه با صرف ۱۰ میلیارد ریال اعتبار انجام شده و ساخت و 
تجهیز ستاد فرماندهی عملیات به عنوان مجهزترین ستادهای 
پایان رسیده که به بهره برداری رسید.  فرماندهی کشور به 
دیروز همچنین شش دستگاه موتورسیکلت سنگین برای امداد 
و نجات فوری در زمان پیک ترافیک با صرف اعتباری بیش از 
شش میلیارد ریال به تجهیزات آتش نشانی اصفهان اضافه شد. 
رونمایی از پورتال جدید سازمان آتش نشانی و خرید تجهیزات 
اداری همچون اسکنر ۲۹ میلیارد ریال از دیگر اقدامات انجام 

شده در آتش نشانی اصفهان است.
Á  تجهیزات آتش نشانی، اصفهان را تاب آور

می کند
قدرت ا... نوروزی، شهردار اصفهان در این مراسم اظهار کرد: 
اکنون اتفاقات مهمی در تاریخ شهرداری اصفهان در حوزه 
آتش نشانی رقم خورد. او افزود: توسعه پایدار اصول مسلم و 
شاخصه های متفاوتی دارد و تاب آوری از مهمترین اصول آن 
است چرا که ایمن سازی شهر می تواند زندگی توأم با آرامش را 
برای مردم مهیا کند؛ اصفهان زنده است و زندگی در آن جریان 
دارد؛ شهری که زندگی در آن جریان دارد باید با افتخار تداوم 
پیدا کند و تاب آوری آن افزایش یابد. شهردار اصفهان ادامه داد: 
شاید برخی تصور کنند که تاب آوری فقط در حوزه کالبد است 
هرچند تاب آوری کالبدی نیز وجود دارد و هر روز باید تقویت 
شود، اما تاب آوری فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و ایمنی برای 
تأمین آسایش مردم بسیار حائز اهمیت است. نوروزی با تأکید بر 
اینکه در ابتدای فعالیت این دوره مدیریت شهری اعلام کردیم 
که می خواهیم شهر را ارزان اداره کنیم و این هدف تحقق یافته 
است، گفت: یکی از مشخصه های اداره ارزان شهر این است 
که ایمنی آن را افزایش دهیم؛ اگر امروز سازمان آتش نشانی 
اصفهان بیش از ۲۰۰ میلیارد تومان هزینه کرده است تا هنگام 
وقوع حادثه زودتر بر آن فرود آید و غلبه پیدا کند و اگر می بینید 
امروز مردم در کارخانه ها، مزارع، دشت ها و سراسر ایران به 
هنگام زلزله و وقوع حادثه اطمینان دارند مجموعه بزرگی به نام 
آتش نشانی با مردان غیور و دلاور آماده هستند همچون عقاب 
در آسمان ایران پرواز کرده و بر آن حادثه فرود آیند، افتخار 
بزرگی است؛ همین اقدامات تبعات حوادث را کم و جان مردم 

را در امان نگه می دارد و فرد حادثه دیده کمتر آسیب می بیند.
Á  اختصاص 4 هزار میلیارد تومان به کاهش

آلایندگی ها
ادا شود، گفت: کسانی  باید  اینکه حق مردم  با تأکید بر  او 
که می گویند حق مردم این نیست که شهر آلوده باشد باید 
بدانند در بودجه امسال چهار هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار 
زیرساخت های  تقویت  و  آلایندگی ها  کاهش  راستای  در 
شهر هزینه می شود و امروز ۲۰۰ میلیارد تومان برای تأمین 
تجهیزات و خرید مجهزترین وسایل نقلیه آتش نشانی و استقرار 
مقر فرماندهی مجهز آن، هزینه شده است. شهردار اصفهان 
تصریح کرد: ۲۴ ایستگاه آتش نشانی در خدمت مردم بوده است 
که در این دوره مدیریت شهری ایستگاه آتش نشانی اطشاران 
به تعداد ایستگاه های شهر اضافه شده و سه ایستگاه در مناطق 
یک، هشت و ۱۴ شهرداری به زودی گشایش خواهد شد. او 
خاطرنشان کرد: در آینده نزدیک کلنگ ساخت یک ایستگاه 
آتش نشانی در منطقه هفت و ایستگاه دیگر در ناژوان بر زمین 
زده خواهد شد، این اقدامات به معنای توجه به تأمین امنیت 
مردم و حفظ جان و مال آنها و پاسداری از تمامیت یک شهر 
است و اینکه همه بدانند برای وجود تک تک شهروندان ارزش 
قائل شده ایم. نوروزی با اشاره به بعضی از بی انصافی ها در 
بیان اظهارنظرها گفت: مگر می توان برای رسیدن به پیروزی 
حرف های غلط زد؟ صداوسیما نباید خبرهای کذب پخش کند 
و مجریان رادیو هم نباید مبلغ نیات گروهی خاص شوند چرا 
که این رفتارها با اصول شهرداری که برای اداره یک شهر 
با حکمرانی خوب اقدام کرده، همخوانی ندارد. او با تأکید بر 
اینکه میزان قضاوت مردم است اما باید در عملکردمان حقوق 
تمام شهروندان را بدون تبعیض موردتوجه قرار دهیم، تصریح 
کرد: »برابری« اصل مسلم برای اجرای عدالت است؛ مگر 
می توان ناعادلانه قضاوت کرد و شعار عدالت طلبی داد. شهردار 
اصفهان ادامه داد: اگر امروز هر خبرگزاری از این اقدام مهم 
تاریخ مدیریت شهری یگانه است،  شهرداری که در طول 

سخن نگوید دور از انصاف عمل کرده است؛ مردانی که شب و 
روز برای تأمین آسایش شهروندان از تمام هستی خود گذشته 
و ایثارگرانه هرلحظه در خدمت تأمین ایمنی شهر هستند تا 
همه شهروندان راحت زندگی کنند، باید قدرشناسی شوند چرا 
که آنها همچون سربازان مسلح در صحنه نبرد در حال جنگ 
با ناامنی هستند و سهم بزرگی در تأمین آسایش همه مردم 
دارند، بنابراین باید به خوبی دیده شوند و حقوق آنها به درستی 
تأمین شود. نوروزی با بیان اینکه نزدیک به ۲۰۰ نفر از طریق 
استخدام  آتش نشانی  سازمان  در  مجوز  دریافت  و  آزمون 
شده اند درحالی که مسائل استخدامی آنها می توانست زودتر 
حل شود تا این جمعیت به خیل عظیم آتش نشانان بپیوندند 
تأکید کرد: بی شک برای اجرای این اقدام مهم تدبیر لازم بود 
که خوشبختانه رقم خورد. او با بیان اینکه پرداخت حقوق و 
مزایای آتش نشانان باید موردتوجه قرار گیرد، افزود: نمی توان از 
کسی که دغدغه حقوق دارد انتظار اطفای حریق و نجات جان 

شهروندان را داشت.
Á حق شهر باید ادا شود

شهردار اصفهان ادامه داد: ۵۰ دستگاه خودروی سبک و سنگین 
آتش نشانی برای افزایش ایمنی شهر خریداری شده است تا 
»حق شهر« ادا شود؛ حق شهر یعنی مردم با آرامش زندگی 
کنند و از دغدغه های آنها کاسته شود. او با تقدیر از هیئت مدیره 
سازمان آتش نشانی اصفهان و کارکنان آن همچنین اعضای 
شورای اسلامی شهر که پیشنهادات و لوایح شهرداری را به 
اتفاق آرا تصویب کردند و تمام افرادی که با شهرداری همراهی 
کردند تا امروز برای شهر افتخارات بزرگی به دست آید، گفت: در 
حال حاضر ۲۰۰ میلیارد تومان برای خرید تجهیزات و امکانات 
آتش نشانی اصفهان هزینه شده که در آینده این رقم به ۵۰۰ 
میلیارد تومان می رسد. نوروزی تأکید کرد: نباید برای معرفی 
خودمان، دیگران را تخریب کنیم. بلکه باید رعایت انصاف را در 
ارزیابی ها موردتوجه قرار دهیم. او با بیان اینکه ریل گذاری های 
صورت گرفته باید تداوم پیدا کند، گفت: سیاست گذاری های 
درست و برنامه راهبردی اصفهان ۱۴۰۵ باید در خدمت مردم 
قرار گیرد؛ البته این برنامه تصویب شده و چراغ راه هدایت برای 
اداره شهر است. شهردار اصفهان با ابراز خرسندی از اینکه تمام 
بخش های شهرداری مشمول تحول شده است، گفت: اتفاقات 
مهم گام به گام مسیر ارتقای سطح رفاه عمومی را طی می کند.

Á  رویکرد شــهرداری اصفهان در مدیریت
بحران قابل تقدیر است

استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل  شیشه فروش،  منصور 
اصفهان در این مراسم اظهار کرد: اقدام مهمی در حوزه امداد 
شهرداری  توسط  امدادی  زیرساخت های  توسعه  و  نجات  و 
اصفهان انجام شده که حاصل نگاه ویژه شهرداری است. او با 
قدردانی از تلاش ها و خدمات شهرداری، شورای شهر و خانواده 
بزرگ آتش نشانی اصفهان تصریح کرد: در مدیریت بحران 
سه کلید طلایی وجود دارد که »پیشگیری« مهم ترین کلید 
مدیریت بحران است و تجهیزات خریداری شده آتش نشانی 
نیز در این راستا بوده است؛ در واقع نخستین کلید طلایی در 
مدیریت بحران این است که قبل از وقوع بحران آمادگی لازم 
را داشته باشیم؛ وقتی می توانیم مدیریت بحران داشته باشیم 
که حوادث را به خوبی شناخته و برای آن برنامه ریزی کنیم. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تأکید کرد: آموزش، 
برگزاری مانور و تقویت نیروهای انسانی و تأمین تجهیزات لازم 
در مدیریت بحران بسیار تأثیرگذار است. شیشه فروش با بیان 
اینکه در کشور ما ۵۳ مورد حادثه شناسایی شده که سابقه وقوع 
دارد، تصریح کرد: از مجموعه ۵۳ حادثه، ۴۳ نوع حادثه طبیعی 
و غیرطبیعی در طرح جامع خطرپذیری سنجش و ارزیابی شده 
که سابقه وقوع دارد و باید برای پیشگیری از آن برنامه ریزی 
شود. او با اشاره به مشکل خشکسالی گفت: بارندگی ها نسبت 

به بلندمدت ۵۰ درصد کاهش یافته، اکثر چاه ها خشک شده و 
۳۰۰ هزار اصله درخت در نوار رودخانه زاینده رود در معرض 
تنش خشکی قرار دارند. مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان با بیان اینکه ۱۲ هزار هکتار از باغات اصفهان باید 
تأمین آب شوند، افزود: حدود ۱۰۰ هزار هکتار اراضی کشاورزی 
تشدید  در  شرایط  این  که  است  آبی  مشکل  دچار  اصفهان 
گردوغبار تأثیرگذار است؛ از فروردین ماه سال جاری تاکنون ۲۳ 
روز هوای ناسالم داشته ایم که ناشی از افزایش گردوغبار در 
شهر بوده است. شیشه فروش با بیان اینکه فرونشست زمین 
ماحصل کم آبی در پهنه زاینده رود و استان است، افزود: نرخ 
فرونشست در دشت های استان اصفهان بین ۱۵ تا ۱۸ سانتیمتر 
ارزیابی شده است همچنین تصادفات جاده ای، حریق و سیل 
از دیگر حوادث انسان ساز است که شاهد آن هستیم. او با بیان 
اینکه بیش از ۲۰۰ میلیارد تومان توسط شهرداری و شورای 
شهر برای رونمایی از تجهیزات و امکانات جهت انجام مرحله 
پیشگیری و آمادگی در حوزه مدیریت بحران هزینه شده است، 
تصریح کرد: دومین کلید طلایی این است که باید منسجم و با 
ثبات کامل برای مدیریت بحران گام برداریم. مدیرکل مدیریت 
مدیریت  کلید  داد: سومین  ادامه  اصفهان  استانداری  بحران 
استراتژیک  و  برنامه های عملیاتی  با  اقدامات  انجام  بحران، 
است. او با بیان اینکه مطالعه پهنه سیل شهر اصفهان برای 
هدایت آب های سطحی در حال انجام است تا از روان آب های 
ناشی از بارندگی استفاده شود، خاطرنشان کرد: طرح مطالعاتی 
اجرایی شود.  است  قرار  اصفهان  در شهر  زمین  فرونشست 
شیشه فروش اقدامات و رویکرد شهرداری اصفهان در مدیریت 
بحران را قابل تقدیر دانست و گفت: در ارتباط با آلودگی هوا 
که منشأ آن خودروها و صنایع است نیز مطالعاتی با همکاری 
سازمان محیط زیست و شهرداری انجام شده که باید به سناریو 
تبدیل شود تا قبل از فرارسیدن فصل پاییز و زمستان بتوانیم 
در حوزه آلودگی هوا اقدامات لازم را انجام دهیم. او با بیان 
اینکه در ارتباط با پهنه بندی خطر زلزله نیز شهرداری اصفهان 
با دانشگاه قراردادی جهت انجام مطالعات مورد نیاز منعقد کرده 
است، گفت: در ارتباط با ۴۳ حادثه شناسایی شده اصفهان 
ضمن تقویت امکانات باید دستگاه های اجرایی نیز برنامه های 
استراتژی پاسخ به بحران و کاهش خطر را آماده و ارائه کنند. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با تأکید بر اینکه 
در حوزه آتش نشانی حوادث شهری دسته بندی شده است، 
گفت: ۲۱ نوع حادثه شهری که احتمال وقوع آن وجود دارد 
با توجه به استقرار صنایع در اطراف شهر، فرسودگی شبکه 
آب و فاضلاب و اینکه روزانه بیش از دو هزار تانکر سوخت 
از محورهای اصفهان عبور می کند، شناسایی شده است. او 
تأکید کرد: باید در کنار تجهیزات برای هر یک از حوادث در 
اتاق فرماندهی حادثه، استراتژی پیشگیری و کنترل هر یک از 
حوادث تبیین شود. شیشه فروش با اشاره به ایمنی بازار اصفهان 
گفت: هشت کیلومتر راسته بازار اصفهان باید ایمن سازی شود 
اساس  بر  باید  آسیب پذیر  و  فرسوده  ساختمان های  برای  و 

دستورالعمل ها طرح ایمنی تهیه شود.
Á  مدیریت هوشــمند حوادث در ســازمان

آتش نشانی
آتشپاد محسن گلابی، مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان در این مراسم اظهار کرد: در سال های 
اخیر اقدامات مهمی در سازمان آتش نشانی اصفهان به همت 
کارکنان این سازمان انجام شده تا سطح ایمنی شهر و فرهنگ 
ایمنی افزایش یابد. او با اشاره به انجام ۳۰ هزار و ۵۰۵ عملیات 
امداد و نجات و اطفای حریق از سال ۹۷ تاکنون گفت: در این 
بازه زمانی امدادرسانی به خارج از محدوده شهر با دستور شهردار 
اصفهان که تأکید بر حفظ جان مردم دارد، انجام شده است. 
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان 

خاطرنشان کرد: نجات جان بیش از ۱۳ هزار شهروند در حریق و 
حوادث، کاهش ۹ درصدی آمار حریق از چهار هزار و ۸۳۴ مورد 
در سال ۹۶ به چهار هزار و ۴۱۶ مورد در سال جاری، کاهش 
متوسط زمان رسیدن نیروهای آتش نشان از چهار دقیقه و ۲۴ ثانیه 
در سال ۹۶ به سه دقیقه و ۴۹ ثانیه در سال جاری کاهش آمار 
فوت شدگان و افزایش ۴۳ درصدی آمار خدمات ایمنی و دریافت 
لوح تندیس سه ستاره در دومین جشنواره تعالی سازمانی بخشی 
از خدمات این سازمان بوده است. گلابی با بیان اینکه میزان 
رفاهیات کارکنان از دو و نیم میلیون تومان به ۱۵ میلیون تومان 
افزایش یافته است، گفت: انتقال ۸۶ نفر از نیروهای اتوبوسرانی 
به آتش نشانی، جذب بیش از ۲۰۰ نیروی عملیاتی و بازنشستگی 
۱۴۶ نفر در قالب مشاغل سخت و زیان آور، همچنین صدور ۲۲ 
هزار اصلاحیه و حکم جدید از دیگر مواردی است که در کارنامه 
فعالیت سازمان آتش نشانی اصفهان وجود دارد. او با بیان اینکه 
به روزترین مرکز فرماندهی و اتاق فرمان کشور امروز افتتاح و 
هوشمند  مدیریت  افزود:  است،  گرفته  قرار  بهره برداری  مورد 
فناوری ها و تجهیزات جدید در سازمان  از  استفاده  با  حوادث 
آتش نشانی اصفهان رقم خورده و امکان فرماندهی حوادث در 
شهر با استفاده از به روزترین و باکیفیت ترین تجهیزات فراهم شده 
است. مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
اصفهان با اشاره به بهره برداری از ایستگاه شماره ۲۵ آتش نشانی 
در محله اطشاران اظهار کرد: یک ایستگاه آتش نشانی در محدوده 
منطقه یک شهرداری اصفهان در حال احداث است که تاکنون 
۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد. او با بیان اینکه یک ایستگاه 
آتش نشانی در محدوده منطقه هشت شهرداری با مساحت هزار و 
۴۶۳ و با زیربنای یک هزار و ۵۰ متر در حال احداث است، افزود: 
ایستگاه دیگری در محدوده منطقه ۱۴ )خیابان آیت ا... غفاری( 
با زیربنای یک هزار و ۴۴۸ متر در حال احداث است و در آینده 
نزدیک مورد بهره برداری قرار می گیرد. آتشپاد گلابی با اشاره به 
انجام پنج پروژه تملک زمین برای احداث ایستگاه آتش نشانی 
خاطرنشان کرد: در آینده یک ایستگاه آتش نشانی در میدان حج 
)محدوده منطقه هفت شهرداری اصفهان( احداث خواهد شد. او از 
احداث یک ایستگاه آتش نشانی در محدوده میدان مرکزی میوه 
و تره بار خبر داد و گفت: ایستگاه دیگری در ناژوان احداث خواهد 
شد که تملک زمین آن انجام شده است همچنین تخصیص 
بودجه برای تملک زمین جهت احداث ایستگاه در خیابان نبوی 
منش انجام شده است. مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر ۱۷ پروژه 
عمرانی در آتش نشانی اصفهان در حال انجام است درحالی که 
در برخی شهرستان ها مجموع کل پروژه ها به عدد ۱۷ نمی رسد 
اظهار کرد: خرید ۱۱ دستگاه خودروی تویوتای ۲۰۲۰ هایلوکس 
می تواند صرفه جویی در زمان، کیفیت و خدمت رسانی را به همراه 
داشته باشد. او ادامه داد: هشت دستگاه خودروی اسکانیا با قیمت 
۹۰۰ میلیون تومان خریداری شده که در حال حاضر قیمت آنها 
بین شش تا هشت میلیارد تومان است. آتشپاد گلابی با بیان 
اینکه یک دستگاه اتوبوس برای ستاد فرماندهی سیار خریداری 
شده که فراخوان مناقصه تجهیزات آن به زودی اعلام می شود، 
افزود: خودروی نور رسان، خودروی آموزش و توربوفن از دیگر 
و  ایستگاه ها  بعد  مرحله  در  و  است  تجهیزات خریداری شده 
مجموعه انبارهای سازمان افتتاح خواهد شد. او با بیان اینکه 
به زودی تبدیل وضعیت کارکنان شرکتی که آزمون آنها برگزار 
شده، انجام خواهد شد، اظهار امیدواری کرد: احکام این کارکنان 
به زودی ارائه و در راستای یکسان سازی حقوق ها نیز اقدامات 
لازم انجام شود. مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان با تأکید بر اینکه با بهره برداری از تجهیزات 
و خودروهای سبک و سنگین سازمان آتش نشانی درصد ایمنی 
شهر امروز افزایش یافته است، گفت: به زودی تجهیزات دیگری 

به امکانات آتش نشانی اصفهان اضافه خواهد شد.

گمانه زنی های انتخاباتی مبنای 
تحلیلی قوی ندارد

عدالت  و  پیشرفت  جمعیت  سخنگوی  گفته  به 
اصفهان اینکه برخی می گویند از هم اکنون مشخص 
است چه کسی رئیس جمهور می شود تحلیل درستی 
نیست و گمانه زنی که چه کسی رئیس جمهور می شود 

مبنای تحلیلی قوی ندارد.
مهدی شاکران درباره لزوم مشارکت حداکثری مردم 
ایسنا گفت: همان طور که  به  انتخابات ۲۸ خرداد،  در 
مقام معظم رهبری فرمودند »مردم باید انتخابات را از 
آن خودشان بدانند چراکه تأثیر انتخاب آگاهانه سال ها 
در کشور باقی می ماند.« اما به هرحال عده ای به دلیل 
عملکرد ضعیف برخی مسئولان در چند سال گذشته 
نسبت به حل شدن بسیاری از امور مأیوس هستند و 
به همین دلیل معتقدند اگر در انتخابات هم شرکت کنند 
چیزی عوض نمی شود. او افزود: مردم با شور و اشتیاق 
نظر  از  امروز  اما  کردند،  شرکت  گذشته  انتخابات  در 
معیشتی وضعیت خوبی ندارند و تحت فشار هستند. این 
فعال سیاسی اصولگرا گفت: عده ای از مردم کاندیداهای 
به  نشدند  تأیید صلاحیت  که  بود  مدنظرشان  خاصی 
همین دلیل ممکن است جامعه دچار یک شوک اولیه 
شده باشد؛ اما این عامل فرع بر موضوع است چراکه آن 
کاندیداهایی هم که احراز صلاحیت نشدند آن چنان بدنه 
رأی قوی نداشتند که البته معتقدم برخی از کاندیداها 
خوشحال هستند که احراز صلاحیت نشدند چراکه در 
خود  عملکرد  پاسخگوی  باید  احراز صلاحیت  صورت 
می بودند. شاکران با بیان اینکه وظیفه نخبگان جامعه 
است که شرایط را تبیین کنند، تصریح کرد: معتقدم با 
از مردم خواهند دید که برخی  آغاز مناظرات بسیاری 
کاندیداها به سلایق آن ها نزدیک تر هستند و به مشارکت 
در انتخابات ترغیب خواهند شد. او با اشاره به دلایل 
اهمیت مشارکت پرشور مردم در انتخابات، گفت: یکی 
از دلایلی که باید مشارکت مردم در انتخابات حداکثری 
باشد این است که هم اکنون کشورمان در شرایط بسیار 
منطقه ای  وضعیت  نظر  از  و  است  گرفته  قرار  خاصی 
این کشورها منتظر هستند که چه  بین المللی همه  و 
گفتمانی در انتخابات ریاست جمهوری ایران به پیروزی 
می رسد. سخنگوی جمعیت پیشرفت و عدالت اصفهان، 
افزود: هر دولتی با هر سلیقه ای که سر کار بیاید باید با 
پشتوانه محکم مردمی انتخاب شود تا بتواند در جامعه 
انتخابات  بنابراین  ببرد،  پیش  را  خود  هدف  بین الملل 
امسال از اهمیت خاصی برخوردار است و جامعه نخبگانی 
انتخابات  در  به مشارکت گسترده  را  مردم  باید  کشور 
تشویق کنند تا یک دولت با پشتوانه قوی مردمی سر 
کار بیاید و بتواند مشکلات را کاهش دهد. شاکران ادامه 
داد: اینکه برخی می گویند از هم اکنون مشخص است 
چه کسی رئیس جمهور می شود تحلیل درستی نیست 
و این استدلال به نظرسنجی های انتخاباتی برمی گردد 
و گمانه زنی که چه کسی رئیس جمهور می شود مبنای 
تحلیلی قوی ندارد. با نزدیک شدن به زمان برگزاری 
انتخابات و با توجه به فعالیت های گسترده ای که برخی 
کاندیداها در فضای مجازی دارند شور انتخاباتی لازم در 

جامعه شکل خواهد گرفت و جای نگرانی نیست.

 اطلاعیه شهرداری اصفهان 
در خصوص بازداشت تعدادی 

از کارکنان
شهرداری  بین الملل  امور  و  ارتباطات  کل  اداره 
اصفهان با توجه به برخی اخبار منتشر شده در فضای 
کارکنان  از  تعدادی  بازداشت  خصوص  در  مجازی 

شهرداری اصفهان اطلاعیه ای صادر کرد.
به گزارش ایمنا، اطلاعیه این اداره کل آمده است: 
با توجه به برخی اخبار منتشر شده در فضای مجازی 
شهرداری  کارکنان  از  تعدادی  بازداشت  خصوص  در 
به اطلاع شهروندان عزیز می رساند: در سال  اصفهان 
۱۳۹۷ واحدهای اجرایی و اداره کل حراست شهرداری 
از  تعدادی  سوءاستفاده  از  اولیه ای  گزارش  اصفهان 
کارکنان زیرمجموعه ادارات )که هیچ کدام در این دوره 
مدیریت شهری وارد شهرداری نشده بودند و برخی در 
حین ارائه گزارش ها خود را بازنشسته کردند( از موقعیت 
ذی صلاح  دستگاه های  به  منطقه  چند  در  خود  شغلی 
ارسال و ارائه کردند. گزارش تکمیلی تر نیز در دو نوبت در 
سال ۱۳۹۸ توسط شهرداری اصفهان در راستای استیفای 
حقوق مردم به دستگاه های ذی صلاح ارسال شد که این 
دستگاه ها نیز با بررسی سرنخ های ارائه شده و جمع آوری 
اطلاعات بیشتر و بررسی فنی موضوع، بازداشت تعدادی 
از این افراد را در هفته های گذشته رقم زدند که قطعا در 
ادامه مسیر پرونده به طرح در مراجع قضائی می انجامد و 
مردم عزیز در جریان جزئیات بیشتر قرار می گیرند. لازم 
به ذکر است، شهرداری اصفهان مسیر مبارزه با فساد 
را از آغاز مدیریت پنجم شهری با قدرت پیش برده و 
همواره در مسیر بستن منافذ فساد حرکت کرده که اکنون 
برخی از این تلاش ها به ثمر نشسته است. دقت نظر و 
شناسایی این موضوعات و بسیاری اقدامات دیگر توسط 
دغدغه  راستای  در  شهرداری  خود  در  ناظر  واحدهای 
مدیریت شهری دوره پنجم در راستای شفافیت، برخورد 
با تخلفات، مبارزه با فساد و دفاع از حقوق شهروندان 
انجام شده است که قطعاً رسانه ها و فضاهای مجازی 
می توانند از این حیث، به موضوع نگاه کرده و این دغدغه 
مدیریت شهری را مورد تأمل قرار دهند. مدیریت شهری 
پنجم اصفهان همان گونه که در چهار سال گذشته بر 
موضوع برخورد با فساد و رانت تأکید داشته و با ابزارهای 
مختلف در جهت حذف واسطه گری ها و شکستن انحصار 
اطلاعاتی و رانت، کوشیده است تا آخرین روز خدمت نیز 
در این مسیر تلاش خواهد کرد. /اداره کل ارتباطات و 

امور بین الملل شهرداری اصفهان-۹ خرداد ۱۴۰۰

50 خودرو جدید رونمایی شد

آتش نشانی اصفهان در مسیر افزایش تاب آوری شهر

به گفته دبیر ســتاد انتخابات اصفهان سه هزار و ۴۵۳ 
شــعبه اخذ رأی برای برگزاری انتخابات بیست و هشتم 

خرداد امسال در این استان تعیین شد.
علی اصغر رفیعی نژاد به ایرنا گفت: از این تعداد شعبه، 
سه هزار و ۱۰۱ شعبه ثابت و هزار و هفت شعبه روستایی 

پیش بینی شده است. او ادامه داد: بیشترین تعداد شعبه های 
اخذ رأی در شهرستان اصفهان با هزار و ۱۱۲ شعبه است. 
رفیعی نژاد اظهار داشــت: امروز در بیستمین جلسه ستاد 
انتخابات اســتان که در اســتانداری اصفهان برگزار شد، 
گزارشــی از نحوه توزیع تعرفه های روز انتخابات و توزیع 

آن در ۲۴ شهرســتان استان، ارائه و تعداد شعبه های اخذ 
رأی تعیین شــد. او با بیان اینکــه انتخابات الکترونیکی 
فقط در ۲ شــهر اصفهان و شاهین شهر برگزار می شود، 
خاطرنشان کرد: انتخابات الکترونیکی فقط برای ششمین 
دوره شوراهای اسلامی شــهر برگزار خواهد شد. رفیعی 

نژاد با اشــاره به اینکه تبلیغات انتخاباتی از ۲۰ خرداد آغاز 
می شود، اضافه کرد: از نامزدهای انتخاباتی و هواداران آنها 
می خواهیــم در زمان مقرر و با حفظ شــئونات اخلاقی و 
قانونی تبلیغات انجام دهند و نکات بهداشتی که از سوی 

ستاد انتخابات اعلام می شود را رعایت کنند.

تعیین ۳45۳ شعبه اخذ رأی در استان اصفهان
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اصفهان
    گزارش 2   استان

احیای زاینده رود؛ نگاه جهانی 
تصمیم ملی و عملکرد استانی 

نیاز دارد
به گفته مدیرکل سازمان زمین شناسی و اکتشافات  معدنی 
اصفهان تا زمانی که نگاه دولتمردان به اصفهان منطقه ای 
و استانی باشد مشکل زاینده رود و فرونشست زمین در این 

استان حل نخواهد شد.
به گزارش ایمنا، رضا اسلامی در جلسه ای که با موضوع 
»فرونشست زمین« برگزار شد، اظهار کرد: برای موضوع 
تصمیم  ملی  کرد،  فکر  باید جهانی  اصفهان  فرونشست 
گرفت و استانی عمل کرد. او با بیان اینکه بر اساس آخرین 
سرشماری ها جمعیت استان اصفهان پنج میلیون و ۷۰۰ هزار 
نفر اعلام شده که نیاز آب شرب این جمعیت ۴۸۰ میلیون 
مترمکعب است، افزود: این در حالی است که میزان آب 
موجود پشت سد زاینده رود ۴۰۰ میلیون مترمکعب است و 
در شرایط فعلی ۸۰ میلیون مترمکعب کمبود داریم. مدیرکل 
سازمان زمین شناسی و اکتشافات  معدنی اصفهان با اشاره 
که  سال ۹۲  کرد:  تصریح  زمین  فرونشست  موضوع  به 
موضوع فرونشست زمین در اصفهان مطرح شد، دو هزار 
و ۹۰۰ کیلومتر از دشت های اصفهان درگیر این بحران 
شده بود و آثار فرونشست زمین در حال حاضر در دشت 
کاشان، ابوزیدآباد، برخوار، مهیار شمالی و جنوبی و سگزی 
بحران  اینکه  بیان  با  اسلامی  می شود.  دیده  دولت آباد  و 
فرونشست در اصفهان بسیار جدی است، با ابراز نگرانی 
از اینکه سفره های آب های زیرزمینی در حال تخلیه شدن 
است، اظهار کرد: اصفهان فراصنعتی شده و به جای تمرکز 
بر رونق جاذبه های گردشگری به لحاظ صنعتی جاذب شده 
است. مدیرکل سازمان زمین شناسی و اکتشافات  معدنی 
اصفهان ادامه داد: تنها مخاطره ای که قابل برگشت نیست 
فرونشست زمین است که خطرات دیگری همچون سیلاب 
را به همراه دارد و چنانچه از حالا در این ارتباط چاره اندیشی 
نشود تا سال ۱۴۲۰ ایران به ویژه اصفهان دچار بحران جدی 
خواهد شد. او از مسئولان کشوری خواست به زاینده رود به 
دید جهانی نگاه کنند و این رود را همچون دریاچه ارومیه 
موردتوجه قرار دهند. رئیس گروه سامانه ها و اطلاعات مکانی 
بسیار  زمین  فرونشست  اثرات  گفت:  اصفهان  شهرداری 
گسترده، متنوع و درعین حال پرهزینه است و همه المان ها 
را تحت تأثیر قرار می دهد. ایمان بهارلو نیز در این جلسه 
اظهار کرد: بررسی و مدل سازی فرونشست زمین وظیفه 
شهرداری نیست چرا که مقیاس مطالعات سازمان های دیگر 
درباره این موضوع با مقیاس مورد نیاز شهرداری متفاوت 
است. او افزود: در این راستا در سال ۹۷ نقشه راهی در اداره 
GIS شهرداری اصفهان تدوین شد که یکی از اهداف آن 
بررسی و مدل سازی فرونشست زمین در اصفهان بود؛ پس 
از آن جلسه ای با سازمان نقشه برداری کشور و اداره ژئودزی 
برگزار شد و نامه نگاری شهردار مبنی بر دریافت اطلاعات 
فرونشست شهر اصفهان انجام شد و در ادامه نسخه چاپی 
نقشه فرونشست اصفهان دریافت شد و سپس اسکن و مرجع 
کردن مستندات و جانمایی لایه های مرتبط با فرونشست 
انجام شد. رئیس گروه سامانه ها و اطلاعات مکانی شهرداری 
اصفهان افزود: نقشه اولیه فرونشست زمین در شهر نشان 
می دهد که این شهر تا ۱۷۱.۵ میلی متر فرونشست دارد. 
بهارلو با بیان اینکه فرونشست زمین طبق تعریف انستیتو 
زمین شناسی ایالت متحده شامل پایین رفتن یا نشست رو به 
پایین سطح زمین است که به علل متفاوتی در مقیاس بزرگ 
و کوچک رخ می دهد، گفت: در بین عوامل مؤثر در ایجاد 
فرونشست به نظر می رسد که برداشت بیش از حد مجاز 
از منابع آب زیرزمینی، ضخامت لایه رسوبی و ویژگی های 
مهندسی رسوبات عوامل اصلی ایجاد فرونشست در بیشتر 
دشت های ایران است. او با اشاره به پیامدهای فرونشست 
زمین تأکید کرد: به اعتقاد کارشناسان این نشست باعث ایجاد 
ترک و شکاف هایی در زمین شده و روی الگوی جریان های 
زیرزمینی و سطحی، تغییر کیفیت آب های زیرزمینی، تغییر 
شکل سطح زمین، سیل خیزی مناطق و غیره تأثیر می گذارد. 
رئیس گروه سامانه ها و اطلاعات مکانی شهرداری اصفهان 
پدیده  که  باورند  این  بر  همچنین  کارشناسان  داد:  ادامه 
فرونشست که هم اکنون در ۲۰۰ دشت کشور مشهود است 
خطری بیش از زلزله دارد، زیرا وقتی در شهری زمین لرزه رخ 
می دهد بعد از چند سال بازسازی می شود، اما شهری که در 
اثر فرونشست از بین می رود و آبخوان های آن تخلیه می شود 
دیگر با هیچ انرژی و سرمایه گذاری بازسازی نمی شود. او با 
اشاره به اثرات فرونشست زمین گفت: اثرات فرونشست زمین 
بسیار گسترده، متنوع و درعین حال پرهزینه است و همه 
المان ها را تحت تأثیر قرار می دهد که شامل آثار فرهنگی 
و باستانی مهم، کشاورزی و مرگ دشت ها، مناطق شهری 
و جمعیت ساکن در آن، سیستم حمل ونقل نظیر جاده ها، 
خطوط راه آهن و فرودگاه ها، شریان ها و تسهیلات حیاتی 
مهم نظیر خطوط برق، نفت، مخابرات و آثار محیط زیستی 
نظیر زمین های کشاورزی است. بهارلو با اشاره به ترازیابی و 
ایجاد شبکه ماندگار نقاط ارتفاعی شهر اصفهان گفت: تاکنون 
۱۵۰ کیلومتر از خیابان های شهر اصفهان ترازیابی شده 
است. او با تأکید بر پیشنهاد ها و برنامه های آینده گفت: عقد 
تفاهم نامه همکاری در خصوص تبادل اطلاعات داده های 
مکانی و تجهیزات سخت افزاری، اندازه گیری فرونشست 
شهر اصفهان بین سازمان زمین شناسی کشور و شهرداری 
اصفهان، همکاری در خصوص تهیه مدل فرونشست شهر 
اصفهان بین شهرداری و سازمان زمین شناسی کشور، تدقیق 
مدل فرونشست با استفاده از داده های گیرنده های RTK و 
تصویب مستندات فرونشست شهر اصفهان به منظور استفاده 
از منابع ملی جهت مقابله با پدیده فرونشست شهر اصفهان از 
پیشنهاد ها مطرح شهرداری اصفهان است. همچنین در این 
جلسه رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر 
اصفهان گفت: تبعات خشکسالی در زمینه های اقتصادی، 
کالبدی، اجتماعی و فرهنگی مشهود است و اگر اصفهانی ها 
در این راستا شکیبا نبودند، مباحث کم آبی و مدیریت نادرست 
آن موجب بروز اتفاقات شدیدی بین اصفهان و همسایگان 

این شهر می شد. 

کاهش شدید نرخ باروری در 
کاشان 

بـه گفتـه فرماندار ویژه کاشـان کاهـش نرخ بـاروری در 
این شهرسـتان پیر شـدن جمعیت را در پی دارد و برای آینده 

منطقه و کشـور تهدید جدی محسـوب می شـود.
نشسـت  در  مرتضایـی  علی اکبـر  ایرنـا،  گـزارش  بـه 
شـورای سـلامت و امنیت غذایی کاشـان بیان داشـت: طبق 
اعـلام دانشـگاه علوم پزشـکی، سـال ۱۳۹۵ نرخ بـاروری در 
شهرسـتان ۱/۷۹ بـود کـه در سـال ۱۳۹۹ بـه ۱/۶۵ کاهش 
پیـدا کـرد. او ادامـه داد: جمعیـت جـوان جـزو منابـع ثـروت 
هـر کشـور محسـوب می شـود و لازم اسـت دسـتگاه ها و 
نهادهـای مربوطـه با اجـرای برنامه های آموزشـی، فرهنگی 
و حمایتی نسـبت به اجـرای سیاسـت های کلی جمعیت که 
پیـش از ایـن ابـلاغ شـده، اقدام هـای لازم را انجـام دهنـد. 
رئیـس شـورای سـلامت و امنیـت غذایی کاشـان در بخش 
دیگـری بـا بیان اینکـه پسـماندهای پزشـکی و عفونی باید 
بـا روش مخصـوص خـود و رعایـت اسـتانداردهای علـوم 
پزشـکی در مراکز بهداشـت شهرسـتان حمل و دفن شـود، 
اظهـار داشـت: تعرفه جمـع آوری این پسـماندها باید مطابق 
بـا شـهرهای همتـراز با کاشـان مشـخص شـود. او برخی از 
ناراضایتی ها بابت نرخ تعیین شـده از سـوی شرکت پیمانکار 
مربـوط بـه ایـن موضـوع را یادآور شـد و افـزود: بـا توجه به 
لـزوم جمـع آوری صحیح و کامل این پسـماندها لازم اسـت 
دسـتگاه های مربوطه نسـبت به این موضوع جدیت به خرج 
دهنـد. فرمانـدار ویژه کاشـان در ادامه با بیـان اینکه برخی از 
همشـهریان کاشانی نسـبت به دفن اموات در آرامستان های 
نزدیـک منـازل آنهـا اعتـراض دارنـد، تصریـح کـرد: طبـق 
آخریـن دسـتورالعمل ها و مصوبـات و مقررات جاری کشـور، 
اموات باید در فاصله ۲۰ کیلومتری خارج از محدوده شـهری 
دفـن شـوند درحالی کـه این مورد در کاشـان رعایت نشـده و 
هنوز شـاهد دفـن امـوات در آرامسـتان های داخـل محدوده 
شـهری هسـتیم. به گفته او، طبق قانون و با هماهنگی های 
ایجـاد شـده بیـن وزارت بهداشـت و کشـور حتـی افـراد و 
خانواده هایـی کـه در آرامسـتان های داخل محدوده شـهری 
قبـر خریداری کرده انـد، می تواننـد در ازای قبرهای خریداری 
شـده در داخل شـهرها، تعداد قبر مشخصی در آرامستان های 

بیـرون از محـدوده شـهری دریافت کنند.

ضرورت تجهیز آتش نشانی 
کوشک 

بنـا بـه گفتـه شـهردار کوشـک با توجـه به اینکه شـهر 
کوشـک بـا داشـتن بیـش از هـزار باغ بـه باغ شـهر معروف 
اسـت و معمولا باغات به سـبب اشتعال زایی درختان در خطر 
اسـت نیـاز بـه تجهیـزات کامل تـر برای آتش نشـانی شـهر 
احسـاس می شـود. مجید قربانی رنانی با اشـاره بـه رونمایی 
از لباس هـای اسـتاندارد ویـژه آتش نشـانان بـه ایمنـا گفت: 
به روزرسـانی لباس هـای اسـتاندارد برای آتش نشـانی شـهر 
کوشـک برای حفظ سـلامت آنها یکی از دغدغه های اصلی 
بـود که پس از همراهی اعضای شـورای شـهر محقق شـد. 
او تصریـح کـرد: آتش نشـانان بـرای خدمت به مـردم به آب 
و آتـش می زننـد و بـدون هیچ چشم داشـتی در سـخت ترین 
لحظـات زندگـی افـراد کمک می کنند. شـهردار کوشـک با 
بیـان اینکـه یکـی از دغدغه هـای دیگـر اعـزام سـریع نیرو 
بـه محـل وقـوع حـوادث بـوده اسـت، گفـت: پیـش از این 
خودروهای آتش نشانی نمی توانسـتند وارد کوچه های باریک 
شـهر شـوند بـه همین دلیـل اقـدام بـه خرید یک دسـتگاه 
موتورسـیکلت بـا تجهیـزات کامـل آتش نشـانی کرده ایم تا 
سـرعت اجـرای عملیات نیروهای آتش نشـانی بیشـتر شـود 
همچنین در حوادثی که نیاز به ماشـین آتش نشـانی نیسـت، 
موتورسـیکلت بـه مـکان موردنظـر اعـزام شـود. او افـزود: 
بـا توجـه بـه اینکه شـهر کوشـک بـا داشـتن بیـش از هزار 
بـاغ بـه باغ شـهر معروف اسـت و معمـولًا باغات به سـبب 
اشـتعال زایی درختـان در خطـر قـرار دارد نیـاز بـه تجهیزات 
کامل تـر برای آتش نشـانی شـهر احسـاس می شـود که این 
امـر در آینـده و بـا کمک اعضای شـورای شـهر تحقق پیدا 
می کنـد. شـهردار کوشـک تأکیـد کـرد: این آتش نشـانی به 
سـبب نزدیک بـودن بـه شـهرهای اصفهان، خمینی شـهر، 
اصغرآبـاد، درچـه و کهریزسـنگ همیشـه بایـد ایـن آمادگی 
را داشـته باشـد تـا نیروهـای خـود را بـرای همـکاری بـه 
مکان هـای مختلفـی کـه دچـار حادثـه شـده اند اعـزام کند. 
از شـهروندان کوشـک  رنانـی خاطرنشـان کـرد:  قربانـی 
می خواهیـم تـا نـکات ایمنـی موردنظـر را رعایـت کنند که 

شـاهد بروز حـوادث ناگواری نباشـیم.

تشکیل کارگروه رفع موانع در 
شهرداری گلپایگان

شـهردار گلپایـگان از تشـکیل کارگـروه رفـع موانـع در 
شـهرداری خبـر داد و گفـت: شـهروندان بـا اعـلام موانـع و 
مشـکلات مرتبـط بـا امـور شـهری شـهرداری را در راه رفع 
موانـع و برطـرف سـازی آنهـا یاری کننـد. به گـزارش ایمنا، 
پیمـان شـکرزاده در نشسـت با مدیران شـهری بـا تأکید بر 
اهمیـت دادن بـه نام گـذاری سـال ۱۴۰۰ بـا عنـوان »تولید، 
پشـتیبانی ها و مانـع زدایی هـا« اظهـار کرد: تأسـی از شـعار 
سـال در شـهرداری به ویـژه در انجـام امـور شـهری کـه 
بسـزایی  اهمیـت  دارنـد  مراجعـات  بیشـترین  شـهروندان 
دارد. او افـزود: بـا وجـود گسـتردگی کار و وظایـف مختلفـی 
کـه مجموعـه مدیریت شـهری شـهرداری بـر عهـده دارند 
علی رغـم تلاش هـای مسـتمر هنوز موانـع و مـواردی وجود 
دارد که باید شناسـایی و مانع زدایی شـود که یکی از اهداف 
اصلـی تشـکیل کارگروه »رفع موانع« در شـهرداری تسـریع 
در مسـیر خدمت رسـانی و کسـب رضایتمنـدی شـهروندان 
اسـت. شـهردار گلپایگان ادامه داد: مجموعه مدیریت شهری 
آمـاده دریافـت انتقـادات و پیشـنهادات از سـوی شـهروندان 
به ویـژه در خصـوص رفـع موانـع خدمـات شـهری از طریق 

سـامانه ۱۳۷ و اپلیکیشـن »گلپایـگان من« اسـت.

اسلامی  شورای  اعضای  گذشته  روز  اصفهان|  گروه 
شهر اصفهان به اتفاق آرا با انعقاد قرارداد خواهرخواندگی این 
شهر و پورتو پرتغال موافقت کردند. پیشنهاد انعقاد قرارداد 
خواهرخواندگی اصفهان با شهر پورتو پرتغال در صد و هفتاد 
و سومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان بررسی 
شد. پورتو دومین شهر بزرگ کشور پرتغال بوده که در سال 
۱۹۹۶ در فهرست میراث جهانی یونسکو قرار گرفت. پیشنهاد 
اولیه این خواهرخواندگی که از سمت سفارت ایران در لیسبون 
به شهرداری هر دو شهر ارائه شده بود، احتمالا در ارتباط 
ویدئوکنفرانسی هفته آینده میان شهرداران اصفهان و پورتو به 

مرحله امضا قرارداد خواهد رسید.
رئیس کمیسیون فرهنگی ورزشی شورای اسلامی شهر 
اصفهان در توضیح وجوه مشترک این دو شهر گفت: پورتو 
پایتخت فرهنگی اروپا و اصفهان پایتخت فرهنگ و تمدن 
دوستدار  عنوان  به  اروپایی  شهر  این  است،  اسلامی  ایران 
استارت آپ ها شناخته شده و اصفهان نیز پیشرو در این زمینه 
است. فریده روشن افزود: بافت تاریخی و معماری شاخص 
جمعیت  تاریخی،  ساختمان های  کاشی  المان  از  استفاده  و 
 میلیون و ۸۰۰ هزار نفری و گذر رودخانه از دل این شهر از 
دیگر وجوه شاخص میان اصفهان و پورتو بوده و بهانه این 

خواهرخواندگی است.
Á  ارائه گزارش عملکرد، سنت حسنه شورای

پنجم بود
شورای  رئیس  نشست  این  در  ادامه  ایمنا  گزارش  به 
حضور  تحقق  لزوم  بر  تأکید  با  اصفهان  شهر  اسلامی 
انتخابات پیش  رو، اظهار کرد: بخشی  حداکثری مردم در 
از این موضوع بر عهده مدیریت شهری بوده و در تبلیغات 
و به واسطه تریبون هایی که اعضای شورا در اختیار دارند 
انتخابات ترغیب کنند. علیرضا  را به حضور در  باید مردم 
نصراصفهانی افزود: نباید در کنار انتخابات ریاست جمهوری، 
انتخابات مهم شورای شهر و روستا غافل شد و تحت  از 
تأثیر رقابت های ریاست جمهوری قرار گیرد. رئیس شورای 
اسلامی شهر اصفهان با تأکید بر اینکه نباید در برنامه های 
انتخاباتی اهمیت نهاد شوراها از قلم بیفتد، تصریح کرد: آنچه 
در صداوسیما دیده می شود، پررنگ بودن انتخابات ریاست 
جمهوری است که طبیعی است، اما باید انتخابات شوراها نیز 
موردتوجه باشد؛ شاید در شهری مانند اصفهان که ۵۰۰ نفر 

نامزد هستند امکان گفت وگو ارائه برنامه در صداوسیما وجود 
نداشته باشد اما برای بیان موضوع کلی این انتخابات باید 
بخش هایی اختصاص یابد. او ادامه داد: نامزدها، طرفداران و 
ستادهایشان با رعایت اخلاق و حقوق نامزدهای دیگر نباید 
از انصاف خارج شده و به دنبال تخریب باشند بلکه باید جهت 
ارائه توانمندی های خود و حزب سیاسی شان تلاش کنند. 
نصراصفهانی خاطرنشان کرد: شایسته است در ایام انتخابات 
از هر چه موجب ترویج بداخلاقی در جامعه می شود پرهیز 
کنیم و نباید در راهی که اعتماد مردم را کاهش می دهد 
گام برداریم زیرا اگر امید را بین مردم ترویج نکنیم با مشکل 
مواجه خواهیم شد. او با انتقاد از کسانی که با اظهارنظرهای 
غیرواقعی خود در شیپور بی اعتمادی می دمند، گفت: اگر آمار 
اتقان لازم برخوردار باشد و  از  باید  ارقامی داده می شود  و 
منتقدان هر سخنی را بر زبان جاری نکنند چون ممکن است 
این اظهارات خلاف واقع سبب واکنش افرادی شود که از 
جزئیات آن اطلاع دارند. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان 
افزود: آمار مربوط به ادعاهایی که اخیرا مطرح شده، وجود 
دارد بنابراین اگر قرار است مدیریت فعلی را نقد کنیم نباید 
دروغ های شاخ دار مطرح شود، این رویه به هیچ عنوان درست 
مدیریت  دوره  این  در  بگویند  اینکه  کرد:  تأکید  او  نیست. 
شهری آن قدر نیرو اضافه شده که در اتاق های شهرداری 
جا برای آن ها نیست و در راهروها ساماندهی شده اند درست 
نیست؛ آمار و ارقام سال های گذشته وجود دارد که در وقت 
خود می توان آن را برای مردم بازگو کرد. نصراصفهانی ادامه 
نیاز روز در  از هر دوره ای،  انتقاد  داد: دعوت می کنم برای 
نظر گرفته شده و بر اساس آن نحوه مدیریت منابع انسانی 

سنجیده شود.
Á انتقادات دور از انصاف نباشد

او با بیان اینکه یکی دو مسئله جزئی نمی تواند ادعای 
ریخت وپاش در شورا و شهرداری را اثبات کند و صرفا موجب 
التهاب در جامعه می شود، اضافه کرد: تیتر زده و ادعا دارند 
در مدیریت شهری ریخت وپاش می شود درحالی که مردم از 
جزئیات آن خبر ندارند و دچار اشتباه می شوند. رئیس شورای 
ادعاها،  این  از  نمونه  چند  ذکر  با  اصفهان  شهر  اسلامی 
خاطرنشان کرد: هدیه دادن به خبرنگاران در نشست های 
مطبوعاتی در تمام سازمان ها امری متداول است درحالی که 
و  نداشته  رابطه  این  در  چشم داشتی  هیچ  رسانه  اصحاب 

در  برای حضور خود  نبوده که  نفر هم  تاکنون حتی یک 
نشست های خبری شرط گذاشته باشد. او افزود: مدیران به 
رسم وظیفه از کسانی که شب و روز در راه اطلاع رسانی 
زحمت می کشند، قدردانی می کنند بنابراین شایسته نیست 
کسانی که خود را از اصحاب رسانه می دانند، به گونه ای این 
موضوع را به نقد بکشند که دور از انصاف است. نصراصفهانی 
با تأکید بر اینکه مدیریت درست منابع و صرفه جویی همواره 
موردتوجه مدیریت شهری بوده است، افزود: نشست خبری 
رئیس شورا و شهردار اصفهان در انتهای سال گذشته برای 
برای کاهش هزینه ها  تاریخ شهرداری  بار در طول  اولین 
ادغام شد که این رویکرد خلاف اظهارات مطرح شده است. 
او با بیان اینکه انتقاد از نوع کاغذ چاپ شده برای گزارش 
عملکرد شورای شهر حرف هایی است که غالب آن انحراف 
است، خاطرنشان کرد: ارائه گزارش عملکرد ۳/۵ سال شورای 
پنجم یک سنت حسنه است که باید در دوره های بعد ادامه 
یابد؛ به واقع زحمات زیادی در گذشته برای شهر کشیده شده 
اما مرقوم و مکتوب نشده است و این عمل باید در گذشته 
نیز اتفاق می افتاد. رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: 
آیا ارائه گزارش عملکرد ریخت وپاش محسوب می شود؟ ما 
بر آن چاپ شده  این گزارش  نوع کاغذی که  حتی روی 
حساسیت نشان دادیم. این اقدام نه تنها اسراف نیست بلکه 
موجب می شود که کسانی که برای شورای آینده انتخاب 
می شوند از آن استفاده کنند. او تأکید کرد: اصحاب رسانه باید 
بر عملکرد مدیریت شهری دیده بانی داشته باشند و دخل و 
تصرف و حیف بیت المال و مصادیق اسراف را همواره رصد 
کرده و از آن انتقاد کنند اما اظهارات خارج از انصاف انسان 

را به رنج می اندازد.
نصراصفهانی تصریح کرد: باید هوشیارانه تر در این مسائل 
عمل کنیم تا کلیت نظام را به خاطر رقابت های انتخاباتی 

زیر سؤال نبریم.
Á  را شهرداری  در  تخلف  اصفهان  شهردار 

رصد می کند
در  افراد  از  تعدادی  دستگیری  گزارش  به  اشاره  با  او 
شهرداری، اظهار کرد: این اتفاق افتاده اما محوریت مقابله 
با تخلفات در شهرداری، خود مدیریت شهری بوده و این 
افراد در سال ۹۷ توسط حراست شهرداری شناسایی شده و 
به مراجع مربوطه گزارش آن داده می شود. رئیس شورای 

اسلامی شهر اصفهان افزود: این تخلفات در مدت زمانی رصد 
می شود و از مراجع نظارتی خواسته می شود که تا تکمیل 
تحقیقات تعجیل نشود؛ سال ۹۸ گزارش تکمیلی ارائه شده و 
منجر به دستگیری تعدادی از کارمندان سطح پایین در چند 
منطقه شهری شده است. او تأکید کرد: همواره از این اقدامات 
برای مقابله با فساد استقبال می کنیم و خود زمینه ساز آن 
خواهیم بود؛ این رویه دست مریزاد داشته و باید تشکر کنم که 
با اخاذی ها و کسانی که به حق الناس و بیت المال دست درازی 
کرده اند برخورد می شود. نصراصفهانی اضافه کرد: باید با این 
افراد در هر جایگاه و حزب خاصی که هستند مقابله شده 
و بدون تعلل با آن ها برخورد شود تا زحمات نیروهای امین 
نمی کند  تفاوتی  نرود؛  سؤال  زیر  شهرداری  دست  پاک  و 
این موضوع در آستانه انتخابات است یا نه بلکه باید در هر 
زمانی که صلاح است انجام شود و شفافیت در این خصوص 
ارتباطی با انتخابات ندارد. او با بیان اینکه شخص شهردار و 
معاونان او این امور را مدنظر دارند و دست درازی و اخاذی را 
به هیچ وجه برنمی تابند، تأکید کرد: اتهام زدن بدون سند و نام 
بردن از افراد بدون توجه به آبروی آنان اقدامی ناشایست است 
و مراجع نظارتی و امنیتی باید به آن ورود کرده و اجازه ندهند 

این رویه اتفاق بیفتد.
Á طرح های مصوب شورا تعیین تکلیف شود

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان در بخش دیگر از 
سخنان خود خواستار تعجیل اجرای طرح ایجاد شهرداری 
بافت تاریخی و تعیین تکلیف سایر طرح های مصوب شورای 
شهر تا پایان دوره پنجم شورای شهر شد. او همچنین یاد 
و خاطره شهدای ۱۵ خرداد ۱۳۴۲ به عنوان نقطه آغازین 
انقلاب اسلامی و شهدایی که پس از آن تا امروز در حفظ و 
حراست از این انقلاب جان خود را فدا کردند، گرامی داشت. 
نصراصفهانی با اشاره به فرارسیدن سالروز ارتحال امام خمینی 
)ره( گفت: همه ما باید وصایا و رهنمودهای حضرت امام )ره( 
را به عنوان چراغ راه خود قرار داده و مراقبت و دیده بانی کنیم 
که انقلاب اسلامی از اهداف خود دور نشود. رئیس شورای 
اسلامی شهر اصفهان درگذشت سید مهدی میربد، مدیرکل 
فقید نوسازی و تجهیز مدارس استان اصفهان را تسلیت گفت 
و از شهروندان درخواست کرد که همچنان از خود و دیگران 

مراقبت های لازم بهداشتی را داشته باشند.

پورتـو دومیـن شـهر بـزرگ پرتغـال و یکـی از مناطق مهم شـهری شـبه جزیره ایبری اسـت. پورتو بـا جمعیت تخمینـی 1/7 میلیـون نفر در مسـاحت 2395 
کیلومترمربـع ایـن منطقـه را به عنـوان دومیـن منطقه بـزرگ شـهری در پرتغال تبدیـل می کند.

 خواهرخوانده جدید اصفهان از پرتغال می آید

از پورتو تا نصف جهان

انتظار می رود که بتوانیم حضور حداکثری مردم 
و مشارکت آنان را شاهد باشیم زیرا فلسفه برگزاری 
انتخابات به رسمیت شناختن حق مردم بر سرنوشت 
خود بوده و بر مبنای دموکراسی و حکومت مردمی 
و بر اســاس آنچه در قانون اساسی آمده است، حق 
همه مردم است که بتوانند در انتخابات به صورت فعال 
شــرکت کرده و نمایندگان خود را برای امور کشور 
و شــهرها تعیین کنند. ایجاد محدودیت بر انتخاب 
مردم نقض قانون اساسی، محو کردن مردمی بودن 
حکومت و نادیده گرفتن مبنا و فلسفه وجودی انتخابات است و با این رویه نه تنها قانون اساسی اجرا 
نشده بلکه هزینه ای نیز بر جامعه تحمیل شــده است. میزان مشارکت مردم در انتخابات گویای به 
رسمیت شناختن سیستم انتخابات در کشور است، منع نامزدی در انتخابات برای برخی از نامزدهای 
انتخابات که هم اکنون به عنوان نماینده مردم در شوراها به انجام رسالت خود مشغول اند به منزله توهین 
به مردمی است که به این افراد اعتماد و به آنان رأی داده اند زیرا آن ها با رأی مردم انتخاب شده و عمل 
خلاف قانون هم نداشتند که بر اساس مجرم بودن از نامزدی منع شوند. ردصلاحیت ها پایمال کردن 
حق وحقوق افرادی است که برای تحقق مردم سالاری دینی تلاش کرده اند، فراموش نکنیم که طبق 
فرمایش بنیان گذار جمهوری اسلامی ایران میزان رأی ملت است، بنابراین وظیفه مسئولین است که 

این شعار را عملیاتی کرده و به آن پایبند باشند.

احزاب و فعالان سیاســی باید با 
اهداف مشترک در راستای کمک به 
تعالی کشور و ایجاد رفاه برای مردم 
گام بردارند و یقینا اگر کاســتی هایی 
دارند قابل اصلاح اســت. کاستی ها 
نمی توانند دلیلی بر چشم پوشیدن بر 
خدمات ارزشمند و تلاش گروه های 
باشد بنابراین به جای پرداختن صرف 
به ضعف ها، باید نقاط قوت را دید؛ یکی از این نقاط قوت در مدیریت شهری اصفهان 
اتفاقــی بی نظیری بود که در یک هفته اخیر برای افراد دارای معلولیت رقم خورد. در 
روزهای اخیر پنج خودروی ون مخصوص سامانه حمل ونقل معلولان خریداری شد که 
به زودی وارد چرخه حمل ونقل شهر می شود. از شهرداری اصفهان درخواست می کنم 
به محض تولید خودروهای مشابه توسط گروه های خودروساز، اعتبارات تخصیص یافته 
به سامانه حمل ونقل معلولان صرف آن شود تا این سامانه با افزایش ناوگان، از کیفیت 
بهتری برای خدمت رسانی به معلولان استفاده کند. به تازگی جمعیت کثیری از معلولان 
جسمی حرکتی با ویلچرهای خود در متروی اصفهان حضور یافتند که نتیجه تلاش 
شش ماه گذشته برای دسترس پذیری و تسهیل ورود معلولان به مترو بود؛ آماده سازی 
مترو برای حضور معلولان وظیفه انسانی مدیریت شهری بوده و یقینا در افزایش تعلق 

این قشر به مترو مؤثر خواهد بود.

هیئت مدیره این سازمان متشکل از کارشناسان، متخصصان و 
نمایندگان شورا بوده و مرجع تصمیم گیری برای اقدامات در زمینه 
زیباسازی شهر است. بعضی از تصمیمات درباره اقدامات زیباسازی 
شهر اصفهان در شورای معاونان شهرداری گرفته می شود، برای 
اصلاح این رویه باید اقدام شــود زیرا هر اقدامی که قرار اســت 
در شــهر اصفهان با پیشــینه تاریخی آن انجام شود باید در ابعاد 
مختلف موردبررسی قرار گیرد و بدیهی است که هر اقدامی که در 
شــأن اصفهان و اصفهانی ها نباشد مورد اعتراض خواهد بود. باید 
نسبت به اجرای درست سیاست گذاری و فعالیت های ناشی از این 

سیاست ها اقدام شود.

فریده روشن-رئیس کمیسیون فرهنگی ورزشی شورا

رد صلاحیت اعضای شورا 
بدون اثبات عمل خلاف قانون، 

توهین به مردم است

کوروش محمدی-رئیس کمیسیون اجتماعی و 
محیط زیست شورا

هیچ جریان سیاسی خالی 
از اشکال نیست

نصیر ملت- نایب رئیس شورا

رویه سازمان نوسازی 
شهرداری اصلاح شود
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جامعه
  نگاه   کوتاه از کشور

 مطالعات واکسن کرونای
ایران-کوبا خرداد ماه تمام 

می شود
گروه جامعه: به گفته رئیس انستیتو پاستور ایران واکسن 
کرونای مشترک ایران- کوبا در فاز نهایی یا فاز سه مطالعه 
بالینی قرار دارد، این مطالعات با تزریق واکسن به ۲۴ هزار 
نفر از مردم ایران در هفت استان و هشت شهر انجام شده و 

خرداد تمام می شود.
علیرضا بیگلری گفت: تزریق اولیه واکســن مشترک 
انستیتو پاســتور ایران و انســتیتو فینلای کوبا که در فاز 
نهایی یا فاز ســه قرار دارد برای ۲۴ هزار نفر از مردم ایران 
در هفت استان و هشت شهر شامل اصفهان، یزد، کرمان، 
بندرعباس، ســاری، بابل، همدان و زنجان انجام شده و از 
هفته گذشــته تزریق دوز دوم بــرای این ۲۴ هزار نفر آغاز 
شده اســت. او اظهار داشــت: امیدواریم با پایان تزریق به 
افراد داوطلب در فاز ســه این واکسن، بتوانیم نتایج اولیه را 
در اواخر خرداد تحلیل کنیم تا در صورت مثبت بودن نظرات 
کارشناسان سازمان غذا و دارو، مجوز مصرف را دریافت کنیم. 
بیگلری ادامه داد: علاوه بر دو دوز واکسن مشترک انستیتو 
پاستور ایران و انستیتو فینلای کوبا که به فاصله ۲۸ روز در 
هشت شهر کشور تزریق می شود، در دو شهر زنجان و یزد 
دوز یادآور بعد از یک ماه نیز به داوطلبان تزریق می شــود. 
سازمان جهانی بهداشت عنوان می کند که همه واکسن ها 
به دوز یادآور نیاز خواهند داشت اما شاید این واکسن، اولین 
واکســنی باشد که دوز یادآور دارد و این کمک بسیار خوبی 
است که بتوانیم در مرحله کارآزمایی بالینی، نتایج را بررسی 
کنیم. رئیس انستیتو پاســتور ایران تصریح کرد: بر اساس 
شواهد، وجود دوز یادآور واکسن کرونا سبب می شود که سطح 
ایمنی افزایش بسیار زیادی داشته باشد و امیدواریم، بتوانیم 
شاهد ایمنی بسیار خوبی از این واکسن در سطح عمومی در 
کشور داشته باشیم. بیگلری خاطرنشان کرد: همه واکسن ها 
وقتی موردمطالعه قرار می گیرند، از ابتدا کمیته های مستقلی 
وجــود دارند که عوارض آنها را ثبت و پیگیری می کنند اما 
در جمع بندی که برای ۲۴ هزار تزریق اولیه این واکســن 
داشته ایم، نگرانی خاصی بابت عوارض واکسن وجود نداشت 
که بتوانیم آنها را به واکســن، مرتبط بدانیم. او افزود: برای 
همه واکسن هایی که وارد مرحله کارآزمایی بالینی می شوند، 
با دقت و وسواس بسیار زیاد توسط چندین کمیته مستقل، 
بررسی های عوارض واکسن انجام می شود و این کمیته ها، 
خارج از مجموعه های تولیدکننده هستند تا عوارض احتمالی 
را شناسایی و در صورت تائید، برای واکسیناسیون عمومی از 
آن استفاده کنند. امیدواریم با پایان تزریق واکسن به داوطلبان 
در فاز سه بالینی و تحلیل نتایج، بتوانیم مجوز استفاده عمومی 
را در آینده نزدیک دریافت کنیم. بیگلری یادآور شد: انستیتو 
پاستور ایران مجموعه ای با قدمت و سابقه درخشان بیش از 
یک قرن در تولید واکسن است. این موسسه اعتبار بالایی 
در ساخت و همچنین کنترل کیفی واکسن ها دارد که نشانه 
آن، وجود اثرات واکســن های انستیتو پاستور ایران در بدن 
همه ایرانی ها در نســل های مختلف است. نوزادانی که به 
دنیا می آیند، یکی از اولین واکسن هایی که دریافت می کنند، 
واکسن های تولیدی انستیتو پاستور ایران است. رئیس انستیتو 
پاستور ایران اظهار داشت: با توجه به اعتماد عمومی نسبت 
به محصولات انستیتو پاستور ایران و دقت بسیار بالایی که 
در طراحی واکسن مشترک دو موسسه صاحب نام در تولید 
واکســن یعنی انستیتو پاستور ایران و انستیتو فینلای کوبا 
شده، همان گونه که پیش بینی می شد، استقبال بسیار خوبی 
از حضور در فاز سه کارآزمایی بالینی این واکسن شد و تعداد 
داوطلبان در تمام شهرها به اندازه کافی بود و با توجه به ارتباط 
مردم و بدون عوارض بودن آن، دیگران را تشویش به حضور 
در این کارآزمایی می کردند و مســلما وقتی این واکسن به 
تولید انبوه برسد و وارد استفاده عمومی  شود با توجه به کیفیت 
بالایی که دارد، اعتماد بیشتری از سوی مردم را خواهد داشت 

و مورد استقبال گسترده قرار می گیرد.

افزایش شیوع ام اس در مناطق 
شهری کشور

رئیس مرکز مدیریت پیوند و درمان بیماری های وزارت 
بهداشت با اشــاره به اقدامات انجام شــده از سوی وزارت 
بهداشت در حوزه بیماری ام اس، گفت: طی دهه های اخیر 
شیوع بیماری ام اس در کشور به خصوص در مناطق شهری 

افزایش یافته است.
دکتر مهدی شادنوش با اشاره به وضعیت بیماران ام اس 
در کشور، به ایسنا گفت: بر اساس آمار ثبت شده در سامانه 
بیماران خاص معاونت درمان وزارت بهداشت تا امروز تعداد 
۷۰هزار بیمار مبتلا به ام اس در کشور برآورد شده است. او 
با بیان اینکه شــیوع بیماری ام اس همچنان با نسبتی ۲/۵ 
برابری در زنان بیش از مردان بوده و بیشتر در سنین ۲۰ تا 
۴۵ ســال است، گفت: متوسط شیوع این بیماری بر اساس 
آمارهای جهانی به میزان ۱۱۲ نفــر به ازای هر ۱۰۰ هزار 
نفر جمعیت بوده و میزان بروز آن نیز ۵/۲  به ازای هر ۱۰۰ 
هزار نفر جمعیت است. البته این نسبت در کشورهای مختلف 
متفاوت است. شادنوش ادامه داد: در ایران نیز شیوع ام اس 
معادل ۸۷ بیمار بــه ازای هر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت بوده و 
کشــورمان از نظر شیوع ام اس در شمار کشورهای با شیوع 
بالا محسوب می شود. در عین حال باید توجه کرد که طی 
دهه های اخیر شــیوع بیماری ام اس در کشور به خصوص 
در مناطق شــهری افزایش یافته است. این مسئله اهمیت 
تشــخیص و کنترل بیماری در جوانان و میانســالان را با 
توجه به شیوع متوسط تا بالای این بیماری در کشور نشان 
می دهد. شادنوش با بیان اینکه به طور متوسط سالانه حدود  
۵ هزار بیمار به جمعیت مبتلایان در کشور افزوده می شود، 
اظهار کرد: این بیماری از ســال ۱۳۸۴ در کشــور در زمره 
بیماری های خاص و موردحمایت وزارت بهداشت قرار گرفته 
و اقدامات متعددی برای حمایت از این بیماران انجام شده 
اســت. به طوری که سامانه رجیستری و سرشماری بیماران 

ام اس در کشور راه اندازی شد. 

مشارکت 1650 نفر از 
روحانیون و مبلغان در 

جمع آوری زکات
زکات از واجبــات مالی در دیــن و یک عمل عبادی 
اقتصادی به شــمار مــی رود که در جامعــه امروز کمتر 

موردتوجه قرار می گیرد.
معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد امام 
خمینی )ره( استان اصفهان اظهار داشت: زکات از واجبات 
مالی در دین و یک عمل عبادی اقتصادی به شمار می رود و 
مجموعه کمیته امداد امام خمینی )ره( در اجرای این دستور 
الهی و ســایر وظایف خود در خدمت رسانی به محرومان 
اقدامــات خوبی داشــته و مجموعه تلاش ها نشــان از 
پیگیری جدی در این نهاد برای خدمت به محرومان است. 
حمیدرضا طاهری ادامه داد: ســال گذشته ۵۶۶ روستای 
اســتان اصفهان در پرداخت زکات به کمیته امداد سهیم 
بودند و بیش از ۱۶۵۰ نفر از روحانیون و مبلغین به صورت 
داوطلب و افتخاری در امر جمع آوری زکات در سطح استان 
فعالیت کردند. او با اشاره به اینکه سال گذشته بیش از ۶۲ 
میلیارد تومان زکات واجب و مستحب جذب گردید، افزود: 
در مجمــوع زکات واجب مبلغ ۶ میلیــارد و ۵۴۰ میلیون 
تومان، زکات مســتحبی مبلغ ۴۰ میلیارد و ۲۰۰ میلیون 
تومان، زکات فطریه و کفارات ۱۵ میلیارد تومان جذب شد و 
از مجموع مبالغ جذب شده، بیشترین مساعدت به معیشت 
خانواده های نیازمند تحت حمایت کمیته امداد استان انجام 
شــد. معاون توسعه مشارکت های مردمی با تشریح موارد 
مصرف زکات، خاطرنشان کرد: در سال گذشته ۸۰ درصد 
زکات جمع آوری شده در قالب کمک معیشت، تهیه جهیزیه، 
مســکن و تحصیل در اختیار نیازمندان قرار گرفت و ۱۲ 
درصد صرف پروژه ها و طرح های عام المنفعه شد. حمیدرضا 
طاهری در پایان با بیان اینکه پرداخت زکات در برکت مال 
کشاورزان تأثیر می گذارد،  گفت: کسی که زکات می دهد 
شاید در ظاهرا از مالش کاسته شود اما بر اساس وعده الهی 
سبب افزایش مال او خواهد شد و این کار او همچون هرس 

کردن درختان است که باعث پربار شدن درخت می شود.

نقش مؤثر خیران سلامت 
در حوزه بهداشت و ساخت 

بیمارستان
خیران سلامت در حوزه بهداری، خانه های بهداشت، 
ساخت بیمارســتان ها و درمانگاه ها و نقاهت گاه ها بسیار 

موفق عمل کرده اند.
به گزارش خبرگزاری صداوســیما، عضو هیئت امنای 
خیریــه دیابــت اصفهان با اشــاره به نقــش خیره های 
ســلامت در پیشــگیری و درمان خیریه ها گفت: خیریه 
دیابت اصفهان با آموزش ســبک زندگی سالم به شکل 
 علمــی گام مؤثری در عرصه دیابت برداشــته اســت.
محمدرضا کجانی با اشــاره به اینکــه بیماری دیابت اگر 
ناشناخته بماند و هزینه های سرسام آوری را به دنبال دارد 
افزود: خیریه دیابت اصفهان تمام تلاش خود را در کنترل 
این بیماری در دو طیف کودکان و بزرگسالان انجام داده 
است. او با اشاره به سهم خیران در عرصه همودیالیز گفت: 
در این عرصه دو بیمارستان حجتیه و عسگریه و زهرای 
مرضیه و خیریه حضرت ابوالفضل خوب عمل کرده است. 
کجانی افزود: خیران در عرصه آموزش، پیشگیری و درمان 
بیماری های خاص از جمله هموفیلی، سرطان، همودیالیز، 
ام اس، بیماری های ضعف سیستم ایمنی، دیابت و قلب، 
بخش جراحی، ارتوپدی، زنان و زایمان و ساخت بخش های 
ویژه بیمارستان مثل ICU و CCU، کار های علمی نقش 

مؤثری داشته اند.

فعالیت تالارها با 50 درصد 
ظرفیت در وضعیت زرد

مدیر بهداشت محیط مرکز بهداشت استان اصفهان در 
خصوص شروع و نوع فعالیت تالارهای پذیرایی در وضعیت 
زرد و نارنجــی کرونا در اصفهــان و برخورد با متخلفان 

توضیحاتی ارائه داد.
ســید مهدی میرجهانیان در مورد بازگشایی تالارها 
در وضعیت نارنجی و شــروع فعالیت آنها، به ایمنا گفت: 
تالارهای پذیرایی در وضعیت نارنجی با ۳۰ درصد ظرفیت 
و رعایت تمام پروتکل های بهداشتی مقابله با شیوع کرونا و 
حداکثر زمان دو ساعت اجازه فعالیت دارند و در وضعیت زرد 
می توانند با ۵۰درصد ظرفیت و حداکثر دو ساعت فعالیت 
داشته باشند و فعالیت در غیر این صورت تخلف محسوب 
می شــود. او با اشاره به تخلف برخی تالارهای پذیرایی در 
اصفهان، ادامه داد: در مکاتبه ای با اســتانداری اعلام شد 
که به عنوان دستگاه ذی ربط به این صنف شرایط فعالیت 
را اعلام کند. مدیر بهداشت محیط مرکز بهداشت استان 
اصفهان با اشاره به نوع پذیرایی تالارها، خاطرنشان کرد: 
پذیرایی باید در مناطق و هوای باز تالارها انجام شود و افراد 
در منطقه سربسته حداکثر دو ساعت حضور داشته باشند. او 
با بیان اینکه هرکدام از تالارهای پذیرایی که خارج از این 
دستورالعمل ها عمل کند، تخلف کرده است، تصریح کرد: 
اداره اماکن، معاونت بهداشتی و سازمان صمت با متخلفان 
برخورد می کند و اگر تالاری تخلف کند بر اساس مصوبات 
ستاد کرونا به مدت دو هفته پلمپ خواهد شد. میرجهانیان با 
اشاره به اینکه عمده تخلفات تالارهای پذیرایی در منطقه 
»مرق« رخ می دهد، افزود: در ســایر مناطق نیز تالارهای 
پذیرایی متخلف داریم که با آن ها برخورد شــده است، در 
هفته گذشته بیش از پنج مورد برخورد با تالارهای پذیرایی 
متخلف در شــهر اصفهان و بیش از هفت مورد برخورد با 
تالارهای دیگر شهرستان های استان اصفهان داشته ایم، 
افراد می توانند تخلفات را به سامانه ۱۹۰ و یا ۳۱۱۳ اطلاع 
دهند تا هرکدام بر اســاس دستورالعمل ها برای برخورد با 

متخلفان اقدامات لازم را انجام دهند.

هـدف اصلـی مشـاوره پیـش از ازدواج، کمـک بـه افراد 
بـرای انتخـاب زوج مناسـب اسـت؛ ایـن مرحلـه مهمترین 
مرحلـه مشـاوره ازدواج اسـت زیـرا جنبـه پیشـگیری دارد و 
در صـورت هدایـت صحیح، موجـب تأمین بهداشـت روانی 

خانـواده و کاهـش طـلاق در آینـده می شـود.
بـه گـزارش ایمنـا، مشـاوره قبـل از ازدواج بـه عنـوان 
مهمتریـن نکتـه ای اسـت کـه بـه افـراد کمـک می کنـد 
واقع بینانه بـه امـر ازدواج نـگاه کنند و از هرگونه احساسـات 
غیرعقلانـی بپرهیزنـد چـرا کـه پایـه و اسـاس ازدواج بـر 
مبنـای معیارهـای عقلانـی اسـتوار اسـت. مشـاوره قبل از 
ازدواج نوعـی روش درمانـی اسـت کـه بـه زوجیـن کمـک 
می کنـد تـا خـود را بـرای ازدواج آمـاده کننـد، جوانـان بـا 
انجـام ایـن مشـاوره می تواننـد مشـکلات احتمالـی کـه در 
زندگـی مشـترک پیـش می آید را شناسـایی کننـد و از قبل 
راه حل هایـی بـرای آن بیندیشـند، ایـن مشـکلات می تواند 
شـامل امور مالی، روش های تربیت فرزندان، اهداف شـغلی 
و مـوارد دیگـر باشـد. این گونـه مشـاوره ها معمـولا توسـط 
درمانگرانـی ارائـه می شـوند کـه مجـوز مشـاوره خانـواده و 
ازدواج دارنـد و طبـق مطالعـات انجـام شـده، مشـاوره قبل 
از ازدواج در پایـداری زندگـی مشـترک افـراد تأثیر بسـزایی 
داشـته و احتمـال طـلاق را کاهـش می دهـد. یکـی از علل 
بـروز اختلاف و طـلاق در میـان خانواده ها کـه در دادگاه ها 
مشـاهده می شـود ایـن اسـت که زوجیـن بدون شـناخت از 
یکدیگر و مشـاوره وارد زندگی مشـترک می شـوند و این امر 
کاملًا اشـتباه اسـت؛ »هم کُـف« بـودن از توصیه های دین 
اسـلام بـرای همسـرگزینی اسـت در نتیجـه یکـی از راه ها 
بـرای ضمانت پایداری زندگی مشـاوره قبل از ازدواج اسـت.

Á  پاسـخ چهـار سـؤال در مشـاوره قبـل از
ازدواج

محمدعلی ناجی نیا، روانشـناس و مـدرس آموزش پیش 
از ازدواج بـا اشـاره بـه مطـرح بـودن چهـار سـؤال در مورد 
مشـاوره قبـل از ازدواج و لـزوم پاسـخگویی بـه آنهـا، اظهار 
می کند: در اینکه چه کسـانی به مشـاوره قبـل از ازدواج نیاز 
دارنـد یـک تصـور عامیانـه وجـود دارد. اگر یـک زن و مرد 
در دوران آشـنایی و قصد ازدواج مشـکل یا چالشـی نداشـته 
باشـند دیگر نیاز به مشـاوره قبل از ازدواج نیسـت و مشاوره 
قبـل از ازدواج مربـوط بـه زمانی اسـت که آنها مشـکل پیدا 
کرده و دچار چالش می شـوند این باور نادرسـتی اسـت، همه 
افـرادی کـه حتی در دوران آشـنایی به ظاهر شـرایط خوبی 
را طـی می کننـد باید بـرای مشـاوره قبـل از ازدواج مراجعه 
کننـد. او اضافـه می کند: دومین مسـئله اینکه مشـاوره قبل 
از ازدواج بـرای افـرادی اسـت کـه خـود نمی تواننـد تصمیم 
بگیرند و کسـانی که تصمیـم قاطع دارند نیازی به مشـاوره 
ندارنـد، ایـن یک بـاور عامیانه اسـت اگر فردی بـا اطمینان 
شـخص مقابل را انتخاب کرده اسـت مشـاوره قبل از ازدواج 
معنایـی نمی دهـد، همه افـرادی کـه از انتخاب خـود کاملا 
اطمینـان دارنـد و کسـانی کـه دچـار تردیـد هسـتند بایـد 
مشـاوره قبل از ازدواج را در برنامه های خود قبل از تشـکیل 
زندگـی زوجی داشـته باشـند. این مـدرس آمـوزش پیش از 
ازدواج، تأکیـد می کند: سـومین مسـئله اینکه اگـر زن و مرد 
سـن پایینی داشـته و گرم و سـرد روزگار را نچشـیده باشند 
یا افرادی با تحصیلات و سـنین بالاتر باید به مشـاوره قبل 
از ازدواج مراجعه کنند، متأسـفانه این هم باور عامیانه اسـت، 
همـه افـراد در سـن پاییـن و بالا به مشـاوره قبـل از ازدواج 
نیازمند هسـتند و سـن انسـان ها، درک آنها از ازدواج، آگاهی 
و تحصیـلات نمی توانـد مانـع از وارد شـدن آنها به مشـاوره 
قبـل از ازدواج شـود. ایـن زوج درمانگـر، تصریـح می کنـد: 
مسـئله دیگـر اینکـه افرادی که یـک بـار ازدواج کردند و به 
هـر دلیلـی ازدواج آنهـا بـه طـلاق منجر شـده اسـت، برای 
ازدواج دوم بـه مشـاوره قبـل از ازدواج نیـاز ندارنـد، این باور 
هـم عامیانه اسـت که ایـن افراد یک بار این مسـیر را رفتند 
و راه را یـاد گرفتنـد و نیـاز بـه مشـاوره ندارنـد درحالی کـه 
آنهـا بیـش از بقیـه انسـان ها بـه مشـاوره قبـل ازدواج نیـاز 
دارنـد، کسـی کـه در کارنامـه خود یـک شکسـت در رابطه 
عاطفـی اش وجـود دارد، بـه معنـای ایـن اسـت که شـانس 
او بـرای شکسـت های بعـدی حداقل بـه اندازه انسـان هایی 
اسـت کـه تاکنـون ازدواج نکردند. ناجـی نیا در مـورد اینکه 
مشـاوره قبل از ازدواج به چه شـیوه ای انجام شـود تا پروسه 

درسـتی داشـته باشـد، می گوید: اینکه چه کسـی صلاحیت 
دارد مشـاوره قبـل از ازدواج را بـرای جوانـان انجـام دهـد 
مهـم اسـت، بسـیار می بینیم افـرادی بـا هـم ازدواج کردند 
درحالی کـه صلاحیـت ازدواج بـا هـم را نداشـتند، مـوارد 
بسـیاری هـم بـرای مشـاوره طـلاق آمدنـد و متوجه شـدم 
آنهـا از ابتـدا ازدواج و انتخـاب خوبـی نداشـتند، امـا به دلیل 
اینکـه یـک مشـاور نامناسـب انتخـاب کردند و آن مشـاور 
بـا اطلاعـات و تخصـص نامربـوط بـه آنهـا اطمینـان داده 
کـه ازدواج آنهـا کارآمـد اسـت با هـم ازدواج کردنـد و بعد از 
مـدت کوتاهی در زندگی دچار تنش شـدند. این روانشـناس 
می افزایـد: همان طـور کـه افـراد در مـورد دیگـر مسـائل 
زندگـی ماننـد بیماری هـای جسـمانی، خریـد اتومبیـل و 
تعمیـرات منزل سـعی می کننـد از متخصص ترین ها کمک 
بگیرنـد، در مشـاوره قبـل از ازدواج هـم بایـد بـه دنبـال 
مشـاوران باتجربـه این حوزه باشـند، امـا بسـیاری از اوقات 
انسـان ها در مشـاوره قبـل از ازدواج تنهـا بـه دنبـال تأییـد 
یـک نفـر هسـتند تـا ایـن مرحلـه را پشـت سـر بگذرانند، 
بی خبـر از اینکـه چقـدر ایـن مرحلـه می توانـد در ازدواج 
آنها اثرگذار باشـد، هنـوز در جامعـه درک درسـتی از اهمیت 
مشـاوره قبـل از ازدواج نداریـم و بسـیاری از اوقـات جوانان 
تنهـا می خواهند مشـاوره قبـل از ازدواج انجام شـود به دلیل 
اینکـه بخشـی از فرآینـد ازدواج اسـت، بـرای آنهـا انتخاب 
مشـاور متخصـص، توانمنـد، آمـوزش دیـده و برخـوردار از 
مـدرک حرفـه ای ایـن کار اهمیتـی نـدارد. ناجی نیـا اظهار 
می کنـد: بـه طـور یقین یک مشـاوره خـوب قبـل از ازدواج 
از نظـر تحصیلات آکادمی باید کارشـناس ارشـد و دکترای 
مشـاوره باشد، یا کارشـناس ارشـد و دکترای روانشناسی در 
گرایـش عمومـی، بالینـی یـا خانـواده باشـد، به طـور یقین 
کسـانی کـه در رشـته های مشـاوره بـا گرایـش خانـواده، 
روانشناسـی بـا گرایش عمومی و خانـواده یا بالینی تحصیل 
 کردنـد از نظـر آکادمیـک آمادگـی ورود به پروسـه مشـاوره

 قبل از ازدواج را دارند.
Á  لـزوم اسـتفاده از افـراد آموزش دیـده در

ازدواج از  قبل  مشـاوره 
او ادامـه می دهد: برای مشـاوره قبـل از ازدواج باید افراد 
آمـوزش دیـده باشـند، آموزش هایی کـه معمـولا از طریق 
اداره بهزیسـتی همـه شهرسـتان ها بـا عنـوان »آمـوزش 
پیـش از ازدواج« برگـزار می شـود، مربـی آمـوزش پیـش 
از ازدواج کسـی اسـت کـه صلاحیـت دارد آموزش هـا و 
مشـاوره قبـل از ازدواج را بـرای جوانـان انجـام دهـد، بایـد 
بدانیـم مشـاوره قبـل از ازدواج بایدها و نبایدهای بسـیاری 
مهمـی دارد، بسـیاری مشـاوران و روانشناسـان بـه دلایـل 
مختلـف )نداشـتن علـم و تجربـه کافـی( تنهـا بـه انجـام 

یـک تسـت بسـنده می کننـد، بـاور عامیانـه هـم ایـن نوع 
رفتـار را حمایـت می کنـد. ایـن مـدرس کشـوری آموزش 
پیـش از ازدواج، تأکیـد می کنـد: درحالی کـه مشـاوره قبـل 
از ازدواج یک تسـت نیسـت، احتمـال دارد در مشـاوره قبل 
از ازدواج بـرای ارزیابـی، سـنجش و تحلیل شـرایط افراد از 
آزمون هایـی هم اسـتفاده شـود، باید بدانیم مشـاوره قبل از 
ازدواج مجموعـه ای از آموزش هـا، تحلیل هـا، ارزیابی هـا و 
تصمیم گیری ها برای داشـتن رابطه مناسـب و یا نامناسـب 
افـراد در ازدواج اسـت. ناجـی نیـا، اظهـار می کنـد: بـرای 
مشـاوره قبل از ازدواج و تحلیل و ارزیابی ها باید روانشـناس 
از ابزارهـای مختلفـی اسـتفاده کند، گفت وشـنود، مصاحبه 
و اسـتفاده از ابزارهایـی ماننـد تسـت های روان شـناختی، 
و  ابزارهـای سـنجش  مـرد،  و  زن  خانـواده  بـا  صحبـت 
تحلیل هایـی که در اختیار روانشـناس اسـت کمک می کند 
تـا او تشـخیص دهـد آنها بـرای ازدواج با یکدیگر مناسـب 
هسـتند یـا نیسـتند، بایـد افـراد بدانند انجـام مشـاوره قبل 
از ازدواج در زمـان مناسـب ارزشـمند اسـت و می توانـد از 
طلاق هـای ناخواسـته و آسـیب های بالقوه پیشـگیری کند 
کـه ممکـن اسـت در یـک انتخـاب نادرسـت پیـش بیاید. 
ایـن زوج درمانگـر، اضافـه می کنـد: بسـیاری اوقـات زمان 
مراجعـه افـراد برای مشـاوره قبـل از ازدواج دیرهنگام و بعد 
از تمـام شـدن زمـان آشـنایی و نامـزدی و در زمـان عقـد 
رسـمی آنها اسـت، این افراد روح مشـاوره قبـل از ازدواج را 
درک نکرده انـد، کسـانی هسـتند که فقـط آمده انـد تا یک 
پاسـخی بشـنوند و احسـاس درونی خود را التیام دهند، آنها 
تنها بـه دنبال اطمینان گرفتن هسـتند درحالی که مشـاوره 
قبـل از ازدواج هـم یـک پروسـه اسـت، بایـد دختر و پسـر 
از زمانـی کـه بـا همدیگر آشـنا می شـوند درک درسـتی از 
این موضوع داشـته باشـند، مشـاوره قبـل از ازدواج به افراد 
کمـک می کنـد بـدون اینکه انـرژی زیادی تلف کننـد یا از 
لحـاظ ذهنـی درگیر شـده و آسـیب ببینند تصمیم درسـتی 
بـرای ادامـه رابطـه داشـته باشـند. ایـن مـدرس آمـوزش 
هنـگام ازدواج، تصریـح می کنـد: همـه پژوهش هایـی کـه 
در حـوزه مشـاوره قبـل از ازدواج و میـزان کارایـی آن در 
ایـران و کشـورهای دیگـر انجام شـده اسـت، اثبـات کرده 
کـه مشـاوره قبـل از ازدواج می توانـد در رضایـت از زندگی 
مشـترک، پایـداری آن و کاهـش آمـار طـلاق مؤثر باشـد، 
بایـد مشـاوره قبـل ازدواج در زمـان مناسـب و بـا مشـاور 
مناسـبی انجـام شـود، مشـاوره ای کـه افـراد می رونـد تـا 
ارزیابـی شـوند، مشـاوره ای که افـراد در آن صادق هسـتند 
آن روانشـناس از همـه ابزارهـا اسـتفاده کرده و با گذاشـتن 
وقـت و دقت تـلاش می کند تا بتواند ارزیابـی دقیقی انجام 
دهـد، اگـر مشـاوره قبـل از ازدواج جوانان این طور انجـام 

شـود و همـه مـوارد و اصـول علمـی و حرفـه ای در آن 
رعایت شـود بـه طور یقیـن می تواند در رضایـت و پایداری 
 زندگـی زوجـی و کاهـش آمار طـلاق عاطفـی جامعه مؤثر

 باشد.
Á  در ازدواج  از  قبـل  آموزش هـای  فقـدان 

طلاق متقاضیـان  بیـن 
فقـدان  خصـوص  روانشـناس در  ناجـی،  مجتبـی 
آموزش هـای قبـل از ازدواج در بیـن درصـدی از متقاضیـان 
طـلاق، اظهـار می کنـد: در رصدهایـی کـه از متقاضیـان 
طـلاق انجـام شـد حـدود ۱۰ درصـد متقاضیان آنهـا کمتر 
از یـک سـال از زندگـی مشـترک و یـا و زمـان عقدشـان 
می گـذرد، حتـی عـده ای از آنهـا زندگـی زیـر یـک سـقف 
را هـم شـروع نکردنـد و احسـاس تناسـب یـا تجانـس 
ندارنـد، ایـن اتفـاق نشـان می دهـد مطالعـات، بررسـی ها 
و آموزش هـای قبـل از ازدواج حداقـل در مـورد ایـن ۱۰ 
درصـد متقاضیـان طلاق به درسـتی انجام نگرفته اسـت. او 
می افزایـد: در حقیقـت آنها از روی شـناخت، بینش و از روی 
مطالعـه کافـی انتخاب همسـر نداشـتند و در گزینش طرف 
مقابـل ضعیـف بودنـد، بنابراین لازم اسـت قبـل از ورود به 
زندگی مشـترک و منعقد شـدن پیمان زناشـویی آموزش ها 
در زمینـه انتخـاب همسـر، تفاوت هـای زیسـتی، روانـی و 
عاطفـی بیـن زن و مـرد موردمطالعـه قـرار بگیرد و افـراد با 
علم و آگاهی لازم وارد زندگی مشـترک شـوند تا انتظاراتی 
را کـه از همسرشـان دارنـد مبتنی بر واقعیت هایی باشـد که 
از نظـر علمـی و آموزشـی بـه دسـت آوردند. معاون سـابق 
بهزیسـتی اسـتان اصفهان، تصریـح می کنـد: بنابراین یک 
ضـرورت اسـت کـه قبـل از اینکـه افـراد زندگی مشـترکی 
را شـروع کننـد، آمـوزش را از مبانـی علمـی، پژوهشـی و 
دانشـگاهی در ایـن زمینـه دریافـت کننـد و کسـانی کـه 
ایـن نـوع آموزش هـا را دریافـت می کننـد گواهینامه هـای 
معتبـری دارنـد، یـا از نظـر پروانـه فعالیـت زیـر نظـر نظام 
روانشناسـی یـا سـازمان های متولی از جمله بهزیسـتی این 
آموزش هـا و گواهینامـه را دریافـت کردنـد. ناجـی در مـورد 
ویژگی هـای یـک مشـاور خوبـی کـه بتوانـد به جوانـان در 
ایـن زمینـه مشـاوره اساسـی بدهـد تـا بعـد از ازدواج درگیر 
معضـل طلاق نشـوند، می گوید: بیشـتر مشـاوره و آموزش 
مدنظر اسـت و مشـاوره و آموزش گروهی کـه افراد دریافت 
می کننـد بـه آنهـا شـناخت می دهـد حتـی از طریـق منابع 
مکتـوب یا رسـانه های دیگـر هم ایـن آموزش هـا می تواند 
مؤثـر باشـد. فـرد مشـاور بسـیار مهم اسـت بیـش از اینکه 
هدف تجاری و درآمد سـازی داشـته باشـد بیشـترین هدف 
 او متمرکـز بـر انتقـال آمـوزش و ارائـه خدمات مشـاوره ای

 باشد.

درک نادرست جامعه از مشاوره قبل ازدواج

مدیرکل بهزیســتی اســتان اصفهان با بیان اینکه 
مهمترین دغدغه این ســازمان در ســال ۱۴۰۰ تأمین 
مسکن و اشــتغال مددجویان خواهد بود، گفت: در سال 
گذشته تعهد اشتغال بهزیستی استان اصفهان به میزان 

۱۰۷ درصد محقق شد.
به گزارش ایمنــا، ولی ا... نصر اصفهانی در خصوص 
گستره خدمات ارائه شده به مددجویان بهزیستی، اظهار 
کرد: بــا توجه به اینکه تقاضا بــرای گرفتن خدمات از 
این سازمان بســیار است و ما امکانات محدودی داریم، 
نمی توانیم به همه جامعه هــدف خود خدمات مطلوب 
ارائه دهیم به همین دلیل مهمترین دغدغه بهزیســتی 
در سال ۱۴۰۰ تأمین مسکن و اشتغال مددجویان خواهد 
بود که امیدواریم اعتبارات خوبی در این زمینه به استان 
اختصاص یابــد. او افزود: کارفرمایانــی که مددجویان 
بهزیســتی را به کار می گرفتند از ســالیان گذشته سه 
خدمت دریافت می کردند که شــامل پرداخت ۲۳ درصد 
ســهم کارفرمایی حق بیمه به آنها، پرداخت وام اشتغال 
چهاردرصدی و تأمین حقوق مددجوی به کار گرفته شده 

به مدت پنج ســال بوده است. مدیرکل بهزیستی استان 
اصفهان ادامه داد: مبلغ وامی که برای اشتغال مددجویان 
به کارفرمایان تعلق می گیرد ۵۰ میلیون تومان است که 
در حــال حاضر این مبلغ جوابگــوی ایجاد یک فرصت 
شغلی نیست و تقاضای همه مدیران کل استان ها از واحد 
اشتغال کشــور افزایش این مبلغ بوده است. او تصریح 
کرد: برخی مددجویان در خصوص دریافت وام با موانعی 
مواجه می شدند که در این زمینه اقدامات اصلاحی انجام 
شد، مانند اینکه طبق دستورالعمل های سازمان وام فقط 
به فــرد معلول دارای گواهینامه فنــی و حرفه ای تعلق 
می گرفت، بنابراین اگر یک معلول نمی توانســت کاری 
انجام دهد، پدر یا برادر او هم نمی توانســتند وام بگیرند، 
برای رفع این مشــکل مصوب کردیم که وام اشتغال به 
بستگان درجه یک فرد معلول هم تعلق بگیرد مشروط بر 
اینکه گواهینامه فنی و حرفه ای داشته باشند و عواید این 
شغل به معلول مددجوی بهزیستی هم برسد. این اقدام 
باعث شد در سال گذشته تعهد اشتغال بهزیستی استان 

اصفهان به میزان ۱۰۷ درصد محقق شود.

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان خبر داد:

تحقق 10۷ درصدی تعهد اشتغال بهزیستی اصفهان

مشاوره قبل از ازدواج رمز پایداری زندگی  مشترک است
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فرهنگ و هنر

ملی  رسانه  تحقیقات  مرکز  نظرسنجی  نتایج  اساس  بر 
۳۵.۴ مردم در فصل زمستان ۱۳۹۹ شنونده برنامه های صدای 
جمهوری اسلامی ایران بوده اند، این برنامه ها ۸۱.۶ درصد از این 
شنوندگان را »راضی« کرده و میانگین گوش دادن به رادیو در 

این فصل یک ساعت و ۵۶ دقیقه بوده است.
خبرگزاری میزان - طبق اعلام روابط عمومی رسانه ملی، 
در زمستان ۱۳۹۹ رادیو آوا با ۱۶.۸ درصد شنونده، رادیو جوان با 
۱۶.۱ درصد و رادیو ایران با ۱۴.۷ درصد، بیشترین شنونده را در 

میان شبکه های رادیویی به خود اختصاص داده اند.
رادیو ورزش ۱۱.۴ درصد، رادیو قرآن ۱۱ درصد، رادیو پیام 
۱۰.۴ درصد، رادیو سلامت ۸.۷ درصد، رادیو فرهنگ ۶.۷ درصد، 
رادیو معارف ۶.۶ درصد، رادیو تلاوت ۴.۹ درصد، رادیو صبا ۴ 
درصد، رادیو اقتصاد ۳.۹ درصد و رادیو نمایش ۳.۸ درصد در 
فصل زمستان ۱۳۹۹ شنونده داشته اند.رادیو های تهران و گفتگو 

هم در پایتخت در این فصل به ترتیب ۴.۱ و ۲.۲ درصد شنونده 
داشته اند.بر اساس نظرسنجی مرکز تحقیقات صداوسیما، از میان 
قالب های برنامه های صدا، قالب خبر )۵۷.۲ درصد( و موسیقی 

)۴۲.۶ درصد( پرطرفدارترین قالب میان شنوندگان رادیو است.
این نظرسنجی نشان می دهد مردان بیشتر از زنان شنونده 
رادیو بوده اند، به طوری که ۴۷.۱ درصد شنوندگان رادیو را آقایان 
و ۳۰.۱ درصد را بانوان تشکیل می دهند. علاوه بر این، با افزایش 
سن، میزان شنونده برنامه های صدا هم افزایش یافته است، 
به طوری که در میان گروه های سنی مختلف، میزان شنونده 
برنامه های صدا در گروه سنی ۵۰ سال و بالاتر )۴۳.۳ درصد( 
بیشتر بوده است.بر اساس این نظرسنجی، افراد با تحصیلات 
عالی )۳۸.۴ درصد( بیشتر از دیگر گروه های تحصیلی شنونده 
نظرسنجی  این  در  صداوسیما  تحقیقات  بوده اند.مرکز  رادیو 
دریافته است که در فصل زمستان ۱۳۹۹ معادل ۶۰.۳ درصد 

به  بیشتر  و  روز  چهار  یعنی  هفته  روز های  بیشتر  در  مردم 
رادیو گوش داده اند. پرشنونده ترین ساعت های گوش دادن به 
برنامه های صدا در آخرین فصل سال گذشته هم ساعت ۹ تا 
۱۱ صبح و بعدازظهر ها ساعت ۱۷ تا ۱۸ بوده است.با توجه به 
اینکه در این نظرسنجی هر پاسخگو می توانست بیش از یک 
پاسخ را انتخاب کند، مشخص شد ۵۷.۸ درصد مردم رادیو را در 
منزل و همین طور ۵۰.۳ درصد هم در خودروی شخصی گوش 
می دهند. در همین حال، رایج ترین گیرنده مورداستفاده برای 
شنیدن برنامه های صدا، یعنی ۵۰.۷ درصد، رادیوی خودرو است.
درصد   ۸۳.۹ اینکه  نظرسنجی  این  در  قابل توجه  نکته 
شنوندگان برنامه های رادیو گفته اند برای شنیدن برنامه های 
صدا، خودشان رادیو را روشن می کنند، درحالی که این سهم 
برای کسانی که گفته اند به واسطه گوش دادن دیگران به رادیو، 
برنامه های صدا را شنیده اند، ۱۶.۱ درصد است.از میان کسانی 
که خودشان رادیو را روشن می کنند تا برنامه های صدا را بشنوند، 
۶۵.۷ درصد گفته اند به صورت هدفمند برنامه یا شبکه خاصی 

را برای شنیدن انتخاب می کنند. در همین حال، ۳۴.۳ درصد 
این افراد گفته اند به صورت اتفاقی برنامه های رادیو را می شنوند.

تصویربرداری ســریال تلویزیونی »در کنــار پروانه ها« به 
کارگردانی داریوش یاری و تهیه کنندگی بهروز مفید در لاهیجان 
در حال انجام است.به گزارش سیمافیلم، تصویربرداری سریال 
تلویزیونــی در کنار پروانه ها که چنــدی پیش در تهران کلید 
خورده بود، در لاهیجان ادامــه دارد و نزدیک به ۳۰ درصد از 
آن انجام شده است.داســتان سریال ازآنجا شروع می شود که 
مشــکلات پی درپی زندگی »رهی« را که از بیماری حاد قلبی 
در رنج است، به جوانی ناامید تبدیل کرده است. او برای نجات 

تنها دلخوشــی  زندگی اش که خواهرش است، طعمه نقشه ای 
می شود که…در این ســریال پروانه معصومی، برزو ارجمند، 
سامرند معروفی، بیتا سحرخیز، محمود جعفری، نگار عابدی، 
نسرین بابایی، شهین تسلیمی، وحید رحیمیان، النازاسماعیلی، 
مجید پتکی، کاوه سماک باشی، حسن سلیمانی، علی مجلسی، 
پارســا نوریانپور، فرناز زوفا، محمدرضــا جعفری لفوت، کیان 
جعفری لفوت، ساجد یوسفی، محمدطاها عاشری، محمدعلی 

صادق حسنی و... به ایفای نقش می پردازند.

امروز و در پنجمین روز از سی وهشــتمین جشــنواره 
جهانــی فیلــم فجر بــا ۴۰ ســانس بیشــترین نمایش 
 فیلــم در ایــن رویــداد ســینمایی را شــاهد خواهیــم

بود.
به گزارش ایرنا، یکشــنبه ۹ فروردین در چهارمین روز 
سی وهشتمین جشــنواره جهانی فیلم فجر، در سالن های 
پردیس چارسو، سینما آزادی و ســینما کانون، فیلم هایی 
در ۴۰ ســانس مختلف آثار سینمایی، مســتند و کوتاه از 

کشورهای مختلف به نمایش درآمد.
علاقه مندان به تماشــای آثار این دوره از جشــنواره، 
می توانند بلیت های جشنواره را به صورت اینترنتی از سایت 

سینماتیکت تهیه کنند.
سی وهشتمین جشــنواره جهانی فیلم فجر، از ۵ تا ۱۲ 
خرداد ۱۴۰۰ به دبیری محمدمهدی عســگرپور نویسنده، 
کارگردان و تهیه کننده ســینما در تهران، در حال برگزاری 

است.

افراد با تحصیلات عالی بیشترین شنوندگان رادیو

 »برزو ارجمند« به سریال محرمی 
شبکه 2 سیما پیوست

 رکورد نمایش فیلم در روز پنجم جشنواره 
با 40 سانس

  سینمای جهان  قفسه

تاد فیلیپس فیلمنامه »جوکر 
2« را می نویسد

»جوکر ۲« بر مبنای فیلمنامه ای ساخته می شود که تاد 
فیلیپس، نویسنده و کارگردان فیلم نخست آن را می نویسد.

به گزارش اسکرین رنت، تاد فیلیپس به عنوان یکی از 
نویسندگان فیلمنامه »جوکر ۲« بازمی گردد. فیلیپس که 
کارگردان و یکی از نویسندگان فیلم »جوکر« بود، رسما 
به عنوان یکی از نویسندگان فیلم بعدی »جوکر« انتخاب 

شده است.
فیلم نخست هم با تحسین منتقدان روبه رو شد و هم 
چندین جایزه مهم را از آن خود کرد که جایزه بهترین بازیگر 
برای خواکین فینیکس ازجمله آنها بود. از همین رو طرفداران 

فیلم به شدت منتظر ساخته شدن قسمت دوم آن هستند.
فیلم اول به کارگردانی فیلیپس بر مبنای فیلمنامه ای به 
قلم خود او با همراهی اسکات سیلور ساخته شد و داستان 

یکی از چهره های شر دنیای دی سی را تصویر کرد.
بااین حال این فیلم ازنظر لحن روایت داستان با دنیای 
فیلم های ابرقهرمانی کاملًا متفاوت بود و تفاوت های اصلی 
ازنظر سبک ی با آن مجموعه داشت و بااین حال بازهم در 

گروه سنی بزرگسال جای گرفت.
درحالی که گفته شده تاد فیلیپس برای نوشتن فیلمنامه 
قرارداد بسته، هنوز روشن نیست که آیا سیلور نیز بار دیگر با 

وی همراه خواهد بود یا خیر.
داستان جوکر که به چگونگی تبدیل شدن »آرتور فلک« 
به »جوکر« می پرداخت این نقدها را مطرح کرد که داستان 
فیلم درنهایت خشونت را منصفانه قلمداد کرده است و در 
دنیایی که هرروز خبری از تیراندازی به مردم و تروریسم 
داخلی از گوشه و کنار جهان به گوش می رسد شاید خیلی ها 
احساس همذات پنداری با جوکر را داشته باشند درحالی که 
به صورت سنتی غرض نشان دان شخصیتی روان پریش 

بوده است.
دیگر  با  ارتباطی  هیچ  »جوکر«  داستان  درهرحال 
داستان های ابرقهرمانی دنیای کمیک های دی سی ندارد و 
درحالی که »بتمن« با بازی رابرت پتینسون و به کارگردانی 
مت ریوز قرار است ۲۰۲۲ اکران شود، این فیلم ربطی به آن 

نخواهد داشت.
دلاری  میلیون   ۷۰ حدود  بودجه  با  که  »جوکر« 
ساخته شده بود، با فروش بیش از یک میلیارد دلار در سراسر 

دنیا با اقبال زیادی روبه رو شد.

تصویربرداری »دودکش 2« از 
سر گرفته شد

بازیگر سری جدید سریال »دودکش«  تیرانداز  سیما 
عکس جدیدی از پشت صحنه این سریال منتشر کرد که 
مجموعه  این  تصویربرداری  گرفتن  سر  از  نشان دهنده 
است که به دلیل شیوع کرونا متوقف شده بود.سیما تیرانداز 
بازیگر سری جدید سریال »دودکش« عکس جدیدی از 
پشت صحنه این سریال منتشر کرد. این عکس نشان دهنده 
از سر گرفتن تصویربرداری این مجموعه است که به دلیل 
شیوع کرونا متوقف شده بود.سیما تیرانداز با انتشار عکسی از 
خود، هومن برق نورد، الهام اخوان، امیرحسین رستمی و برزو 
نیک نژاد در پشت صحنه سریال »دودکش ۲« نوشت: ما 

دودکشی ها در یک قاب… ما دوستتون داریم، شما چی؟
وی همچنین در پی نوشت تأکید کرد: بازیگران نمی توانند 
سر صحنه فیلمبرداری ماسک بزنند. این اولین تصویری 
است که از الهام اخوان بازیگر جدیدی که به تازگی به این 

مجموعه اضافه شده، منتشرشده است.
پشت صحنه  از  تیرانداز  سیما  که  جدیدی  عکس 
»دودکش ۲« منتشر کرده بیانگر این است که تصویربرداری 
این مجموعه که اواسط اردیبهشت ماه به دلیل گسترش 

ویروس کرونا متوقف شده بود، از سر گرفته شده است.
به   »۲ »دودکش  تلویزیونی  سریال  تصویربرداری 
کارگردانی برزو نیک نژاد و تهیه کنندگی زینب تقوایی از 
بهمن ماه ۹۹ آغاز شد و اغلب سکانس های سریال در شمال 
شرقی تهران و منطقه بلوار ارتش تصویربرداری می شود. 
مراحل فنی این مجموعه نیز همزمان با تصویربرداری در 
حال انجام است تا پخش این سریال به زودی و طی ماه های 
آینده از شبکه یک سیما آغاز شود.سریال »دودکش« برای 
اولین بار به کارگردانی محمدحسین لطیفی و تهیه کنندگی 
زینب تقوایی در ماه رمضان سال ۱۳۹۲ از شبکه یک سیما 
پخش شد و با توجه به مضمون کمدی و تکیه کلام های 
جذاب جزو آثار پرمخاطب سیما قرار گرفت. فصل دوم این 
سریال نیز قرار بود در ماه رمضان ۱۴۰۰ روی آنتن برود، اما 

برای پخش در آن زمان آماده نشد.

گوگل پرجستجوترین 
کتاب های داستان را منتشر 

کرد
اخیراً  گوگل  شرکت  به  مربوط  سایت های  از  یکی 
آمار جالبی از جست جوهای اینترنتی مربوط به رمان ها و 

کتاب های کلاسیک منتشر کرده است.
به گزارش لیت هاب، یکی از سایت های مربوط به شرکت 
گوگل اخیراً آمار جالبی از جستجوهای اینترنتی مربوط به 
رمان ها و کتاب های کلاسیک منتشر کرده است که عنوان 
آن را با نام پر بحث ترین کتاب ها گذاشته است که معمولًا در 
صدر آنها داستان ها و رمان های کلاسیک قرار دارد. در بین 
کتاب های جستجو شده توسط کاربران اینترنت رمان ۱۹۸۴ 
نوشته جرج اورول با بیش از ۱۲ میلیون جستجو در صدر 
لیست منتشر شده قرار دارد. ۱۹۸۴ نام کتاب مشهوری از 
جورج اورول است که در سال ۱۹۴۹ منتشر شد. این کتاب 
تمامیت خواه  نظام های  رده ی  در  شاخصی  سیاسی  بیانیه 
)توتالیتر( شمرده می شود. ۱۹۸۴ کتابی پاد آرمانشهری به شمار 

می آید.
در رتبه بعدی لیست منتشرشده از سوی گوگل داستان 
ارباب حلقه ها نوشته جی. ار. ار. تالکین با بیش از ۸ میلیون 
پیشین  اثر  ادامه  این مجموعه داستان  دارد.  قرار  جستجو 
تالکین با نام هابیت است که در همین ژانر نوشته شده بود. 
این کتاب طی ۱۲ سال از سال ۱۹۳۷ تا ۱۹۴۹ که بیشتر 
آن در زمان جنگ جهانی دوم بوده نوشته شده است. رمان 
هملت نوشته ویلیام شکسپیر با ۸ میلیون جستجوی اینترنتی 
در رتبه بعدی قرار دارد. این کتاب نمایش نامه ای تراژدی اثر 
ویلیام شکسپیر است که در سال ۱۶۰۲ نوشته شده و یکی 
از مشهورترین نمایش نامه های تاریخ ادبیات جهان به شمار 

می آید. این نمایش بلندترین اثر شکسپیر است.
کتاب بعدی لیست گوگل کشتن مرغ مقلد نوشته هارپر 
لی با بیش از ۵ میلیون جستجو و کتاب بعدی غرور و تعصب 
جین آستن نویسنده مشهور انگلیسی است. نمایش مکبث 
نوشته شکسپیر نیز در این رده قرار دارد. این اثر شاعر انگلیسی 
بر خلاف هملت کوتاه ترین تراژدی و یکی از محبوب ترین آثار 
اوست که بنا به اعتقاد بسیاری بین سال های ۱۵۹۹ و ۱۶۰۶ 

میلادی نوشته شده است.
پر  واقع  در  و  بحث ترین  پر  لیست  بعدی  رده های  در 
جستجوترین کتاب های اینترنت هابیت نوشته تالکین، رومئو 
و ژولیت نوشته شکسپیر، شدن نوشته میشل اوباما، مجموعه 
داستان های هری پاتر نوشته جی. کی. رولینگ، موبی دیک 
نوشته هرمان ملویل، پنجاه طیف خاکستری نوشته ای. ال. 
جیمز، مانیفست کمونیست نوشته کارل مارکس، ایلیاد نوشته 
هومر، اودیسه نوشته هومر، گتسبی بزرگ نوشته اف. اسکات 
فیتز جرالد، گرگ و میش نوشته استفانی میر، درخشش 
نوشته استیون کینگ، مادام بوواری نوشته گوستاو فلوبر، 
قلعه حیوانات نوشته جورج اورول و سرمایه ملت ها نوشته 
آدام اسمیت قرار دارند.به گفته سایت گوگل بیشتر کتاب های 
لیست پر بحث ترین های اینترنت مربوط به کتاب های داستانی 
و رمان های کلاسیک نویسندگان سال های گذشته است که 
به ویژه در ایام قرنطینه و کرونا بیشتر توسط کاربران جستجو 

شده است.

»صحنه زنی« نخستین فیلم 
سانس فوق العاده جشنواره 

جهانی شد
علیرضا  کارگردانی  به  »صحنه زنی«  سینمایی  فیلم 
صمدی، دوشنبه ۱۰ خرداد در سانسی فوق العاده در جشنواره 

جهانی فیلم فجر روی پرده می رود.
به گزارش ستاد خبری سی وهشتمین جشنواره جهانی 
فیلم فجر، فیلم سینمایی صحنه زنی به کارگردانی علیرضا 
صمدی که در بخش جلوه گاه شرق سی وهشتمین جشنواره 
رسید.با  فوق العاده  سانس  به  دارد،  قرار  فجر  فیلم  جهانی 
استقبال مخاطبان از صحنه زنی قرار است یک سانس فوق 
العاده به این فیلم اختصاص داده شود. به همین ترتیب، این 
فیلم فردا دوشنبه ۱۰ خرداد در سانس ساعت ۱۱ صبح در 
می رود.صحنه زنی  پرده  روی  چارسو  پردیس  یک  سالن 
گروهی،  با  همراه  که  است  اسد  نام  به  درباره شخصیتی 
صحنه های جعلی تصادف می سازد تا از بیمه خسارت بگیرد.
مهتاب کرامتی، بهرام افشاری، پیام احمدی نیا، لیندا کیانی، 
محمد نادری، فرزانه سهیلی و مجید صالحی از بازیگران 
این فیلم هستند. مجید رضابالا تهیه کننده صحنه زنی است.

سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر، از ۵ تا ۱۲ خرداد 
۱۴۰۰ به دبیری محمدمهدی عسگرپور نویسنده، کارگردان و 

تهیه کننده سینما در تهران، در حال برگزاری است.

قرار بود در شــرایط تحت تأثیر شــیوع کرونا و تعطیلی 
رویدادهای فرهنگی و هنری که اگرچه برای ســینما و تئاتر 
پایان یافت ولی همچنان گریبان موســیقی را گرفته است، 
کنســرت آنلاین گزینه ای باشــد برای پرکردن جای خالی 

اجراهای زنده، اتفاقی که در عمل رخ نداد و حاصلی نداشت.
به گــزارش خبرآنلاین، در وضعیت پیــش روی اهالی 
موســیقی، انتشــار آلبوم و تک آهنگ و برگزاری کنسرت 
آنلاین، تنها گزینه های موجود برای برقراری ارتباط با مخاطب 
و تأمین معاش است. کنسرت های آنلاینی که به دلایل متعدد 
مورد اقبــال فعالان این عرصه قرار نگرفتــه و ایراداتش در 
موارد انگشت شماری که این هنرمندان اقدام به برگزاری آن 
کرده اند، دیگران را نسبت به تجربه کردنش مردد کرده است.

نخســتین اطلاعیه روابط عمومی وزارت فرهنگ  و ارشاد 
اسلامی که خبر از تعطیلی تمامی برنامه های فرهنگی و هنری 
به مدت یک هفته به علت شــیوع کرونا می داد، سوم اسفند 
۱۳۹۸ منتشــر شد و کسی گمان نمی کرد این تعطیلی، برای 
اهالی موســیقی تا خرداد ۱۴۰۰ ادامه داشته باشد. همان طور 
که کســی تصور نمی کرد برگزاری کنسرت آنلاین به عنوان 
جایگزینی برای اجرای زنده، با قطع و وصل مکرر اجرا، نشان 
ندادن نوازنده و ســازش در تصویر و... در جلب نظر مخاطب 

ناکام بماند.
برگزاری کنسرت های آنلاین در ابتدا، در قالب پویش های 
اجتماعی یا به صورت خودجوش به شــکلی ساده برگزار شد؛ 
هنرمندانی که در منزلشــان و با اســتفاده از امکانی که لایو 
اینســتاگرام در اختیارشــان قرار داده بود اجرایی زنده برای 

طرفدارانشان برگزار کردند.
با اســتقبال مخاطب از اجراهایی این چنینی مانند اجرای 
بنیامین بهادری، این شیوه از اجرا اوج گرفت اما رفته رفته تغییر 
مســیر داد و از حالت ساده پیشــین خارج و به بستری برای 
جولان برندهای اسپانسر این رویداد تبدیل شد. البته در این 
میان کســانی مانند متولیان وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی و 
شهرداری ها هم بودند که تلاش کردند با برگزاری رایگان این 
کنسرت ها و پرداخت دستمزد هنرمندان، موجب بهره مندی 

تعداد بیشتری از افراد جامعه از این هنر شوند.
هشــتم فروردین ۱۳۹۹ بود که خبــری درباره اجراهای 
آنلاین موســیقی پاپ در برج میلاد منتشر و از همان شب، 
نخستین اجرای رایگان توسط امید حاجیلی و آخرین اجرا در 
۲۱ فروردین توسط اشوان )اشکان خدابنده لو( برگزار شد. کمی 
بعد مسئولین تالار وحدت نیز از برگزاری اجرای آنلاین رایگان 

در این مجموعه خبر دادند.
زیرســاخت های لازم برای پخش باکیفیت کنسرت های 
آنلاین، باید از خیلی وقت پیش فراهم می شد و چه بسا اگر این 
زیرساخت ها آماده  بود، اکنون این اجراها می توانست مخاطب 

قابل توجهی را جلب کند
پرواز همای ۲۹ فروردین در تالار وحدت روی صحنه رفت 
و ســپس کیوان ساکت و وحید تاج با همراهی گروه وزیری، 
گروه رســتاک، علی زندوکیلی، ســامان احتشامی، همایون 
شجریان، علیرضا قربانی، سالار عقیلی، ارکستر آلنام، ارکستر 
ســازهای ملی ایران به رهبری علی اکبر قربانی و خوانندگی 
رشید وطن دوست و وحید تاج، ارکستر مجلسی نغمه باران به 
سرپرستی و خوانندگی علی امیرقاسمی، ارکستر ملی ایران به 
رهبری نصیر حیدریان، ارکستر سمفونیک تهران به رهبری 
سهراب کاشف، شــهرام ناظری و... در این تالار و در غیاب 

تماشاگرِ حاضر در سالن روی صحنه رفتند.
در این میان تلویزیون های اینترنتی نیز با هنرمندان دیگری 
چون حسام الدین سراج اجراهای آنلاینی را به نمایش گذاشتند. 
کیهان کلهر، آهنگســاز و نوازنده سرشناس کمانچه نیز اول 
خرداد، به اجرای زنده پرداخت. اجرایی که از صفحه اینستاگرام 

او و یوتیوب پخش شد.
Á  حاشیه هایی که گریبان همایون شجریان را

گرفت
در شــرایطی که هنرمندان اجراهای آنلاین خود را بدون 
دریافت هزینه برگزار می کردند، خبرهایی از خرید بلیت برای 
تماشای کنسرت آنلاین همایون شجریان و ارکستر مجلسی 
تهران به رهبری بردیا کیارس منتشــر شد. این اجرا قرار بود 
چهارم خرداد از طریق تلویزیونی اینترنتی پخش شود اما عده 
زیــادی از کاربرانی که اقدام به تهیه بلیت کرده بودند، موفق 
به تماشای آن نشدند و فردای آن روز، خیل عظیمی از آن ها 
در فضای مجازی به نقد این اتفاق پرداختند و درنهایت اعلام 

شد حق اشتراک کسانی که موفق به تماشای اجرانشده اند، به 
آن ها برگردانده می شود.

۱۳ مرداد بود که خبر آمد ســیروان خســروی ششمین 
آلبوم رســمی خود را بانام »مونولوگ« منتشر کرده است و 
اولین کنسرت این آلبوم را ۱۸ مرداد در قالب برنامه ای از قبل 
ضبط شده باقیمت بلیت ۵۰ هزار تومان برگزار می کند. خبری 
که با تیتر »خرید بلیت برای تماشای اجرایی از پیش ضبط شده 
به نام کنســرت آنلاین« در رسانه ها منتشر شد. در این میان 
انتقاد از بابک جهانبخش هم که کنسرت آنلاینش را با بلیت 

۵۵ هزارتومانی برگزار کرد، کم نبود.
»آوای دوســت« که جمعه ۷ خرداد به صورت آنلاین در 
تالار وحدت برگزار شــد و در طول آن شهرام ناظری به اتفاق 
نوازندگانش قطعاتی خاطره انگیز را برای کاربران اجرا کردند، 

تازه ترین نمونه کنسرت های آنلاین بود.
آیا نهادهای فرهنگی و هنری، نمی توانند کنســرت های 
آنلاین را به صورت رایگان برای مردم برگزار کنند و پرداخت 

دستمزد هنرمندان را بر عهده بگیرند؟!
این کنسرت برنامه ای رایگان نبود و مخاطبان باید درازای 
هــر بلیت، ۱۵ هزارتومانی پرداخت می کردند اما تعداد زیادی 
از کاربران باوجود خرید بلیت امکان حضور در صفحه پخش 
این اثر را پیدا نکردند. اشــکال دیگر قطع و وصل شدن های 
مکرر و عدم هماهنگی صدا و تصویر بود که همگی در قالب 
کامنت هایی اعتراضی در صفحه اینستاگرام تلویزیون اینترنتی 
که پخش »آوای دوســت« را بر عهده داشت قابل مشاهده 

است.
اتفاق تعجب برانگیز دیگر که اعتراض بسیاری به همراه 

داشــت نشان ندادن سازها و نوازندگان آن ها، حین اجرا بود و 
ظاهرا نشانی از این که تلویزیون های اینترنتی مسیر صداوسیما 

را در سانسور نوازندگان و سازهایشان پیش گرفته اند.
شکی نیست که در ۱۵ ماه گذشته، اقتصاد موسیقی به شدت 
لطمه خورده اســت و از خیلی وقت پیش باید زیرساخت های 
لازم برای پخش باکیفیت کنسرت های آنلاین فراهم می شد 
و چه بســا اگر این زیرساخت ها طی این مدت آماده شده بود، 
اکنون این اجراها می توانستند مخاطب قابل توجهی را جلب 

کنند.
هنرمنــدان می توانند به جای برگزاری کنســرت  آنلاین 
باقیمت بلیت ۵۰ هزار تومان، اجراهایی باقیمت بلیت ۱۰ یا ۲۰ 
هزار تومان برگزار کنند و تعداد مخاطب بیشتری را جذب کنند

بدون تردید در شــرایطی که هنرمندان موسیقی امکان 
تدریــس در آموزشــگاه ها و برگزاری کنســرت را ندارند و 
بســیاری از آن ها با مشــکلات مالی مواجه انــد، نمی توان 
انتظار برگزاری کنسرت آنلاین رایگان از آن ها داشت اما آیا 
نهادهای فرهنگی و هنری مرتبط با موســیقی مانند وزارت 
ارشــاد، حوزه هنری، ســازمان فرهنگی هنری شهرداری، 
صداوســیما و... نمی توانند جمع شــوند و ایــن برنامه ها را 
به صورت رایگان برای مردم برگزار کنند و پرداخت دستمزد 
هنرمندان را بر عهده بگیرنــد؟! و اگر نمی توانند، از امکان 
بر عهده گرفتن بخشی از هزینه های جاری اهالی موسیقی 
نیز عاجزند تا آن ها به جای برگزاری کنسرت  آنلاین باقیمت 
بلیت فرضی ۵۰ هزار تومان، اجراهایی باقیمت بلیت ۱۰ یا 
۲۰ هزار تومان برگزار کنند و درواقع »قیمت بلیت پایین تر، 

تعداد مخاطب بالاتر« را در نظر بگیرند؟!

چالش های کنسرت آنلاین؛

از قطع  و وصل مکرر تا سازهایی که نشان داده نمی شوند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

۴۴۷-۱- برابـر رای شـماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۷۰۰۰۵۲۵ هیـات اول موضـوع قانون تعیین 
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتی 
حـوزه ثبـت ملـک فلاورجان تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضـی آقای اکبـر طاهری 
قهدریجانـی فرزنـد محمدعلـی بشـماره شناسـنامه ۳۳ صـادره از در یـک بـاب خانـه بـه 
مسـاحت ۲۰۷/۳۶ مترمربـع پـلاک ۳۸۵ اصلـی واقـع در قهدریجـان خریـداری از مالـک 
رسـمی آقـای قنبرعلـی فانی محـرز گردیده اسـت. لذا به منظـور اطلاع عمـوم مراتب در 
دو نوبـت بـه فاصلـه ۱۵ روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت بـه صدور 
سـند مالکیـت متقاضـی اعتراضی داشـته باشـند می تواننـد از تاریـخ انتشـار اولین آگهی 
بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه این اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت 
یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکور و عـدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 

سـند مالکیـت صادر خواهد شـد. 
تاریـخ انتشـار نوبـت اول: ۱۴۰۰/۰۳/۱۰  تاریـخ انتشـار نوبت دوم: ۱۴۰۰/۰۳/۲۵ حسـین 

زمانـی علویجـه- رئیـس ثبت اسـناد و امـلاک فلاورجـان ۱۱۴۲۱9۸/م الف
آگهي فقدان سند مالکیت 

۴۴9-۱- شـماره نامـه: ۱۳99۸۵۶۰۲۲۱۰۰۰۱۱۶۱ تمامـت ششـدانگ آپارتمـان پـلاک 

۱۴۲۶9 فرعـی بانضمـام انبـاری قطعه یک تفکیکی و پارکینگ قطعه سـیزده تفکیکی از 
۲۲۶۷ اصلـی واقـع در بخـش ۶ ثبـت اصفهان به نام خانـم فریده کریمی مهـدی آبادی 
فرزنـد محمدعلـی سـابقه ثبـت و سـند مالکیت کاداسـتری بـه شـماره 9۱/ه- ۵۳۵۱۶۲  
دارد کـه بموجـب سـند انتقـال ۲۱۳۶۷ مـورخ ۱۳9۳/۳/۲9 دفترخانـه ۱۴9 اصفهـان بـه 
وی انتقـال قطعـی گردیـده اسـت و بـه موجب سـند رهنـی شـماره ۲۱۳۶۸- 9۳/۳/۲9 
دفترخانـه اسـناد رسـمی شـماره ۱۴9 اصفهـان نـزد بانـک مسـکن بهارسـتان در رهـن 
اسـت. سـپس نامبرده بـا ارائه درخواسـت کتبی بانضمـام دو برگ استشـهادیه که امضاء 
شـهود آن ذیل شـماره 99/۲/۱۴- ۱۵۱۰۳ و شناسـه یکتای ۱۳99۰۲۱۵۵9۳۲۰۰۰۰۵۰ 
و رمزتصدیـق ۲۳۸۷۱۸ مـورخ ۱۳99/۲/۱۴ به گواهی دفترخانه ۱۴9 بهارسـتان اصفهان 
رسـیده اسـت و مالـک مدعـی اسـت سـند مالکیـت آن مفقود شـده اسـت و درخواسـت 
صـدور سـند مالکیـت المثنـی ملـک فـوق را نموده اسـت. لـذا مراتب بـه اسـتناد تبصره 
یـک اصلاحـی ذیـل مـاده ۱۲۰ آئیـن نامـه قانـون ثبـت در یـک نوبـت آگهی میشـود 
چنانچـه کسـی مدعـی انجـام معامله نسـبت به ملـک مرقوم یـا وجود سـند مالکیت نزد 
خـود مـی باشـد از تاریـخ انتشـار ایـن آگهی ظـرف مـدت ده روز اعتـراض خـود را کتبا 
ضمـن ارائـه اصـل سـند مالکیت یا سـند معامله به این اداره تسـلیم و رسـید اخـذ نمائید 
تـا مراتـب صـورت مجلـس و اصـل سـند مالکیـت بـه ارائـه کننـده سـند مسـترد گردد 
بدیهـی اسـت اگـر ظرف مـدت مقرر اعتراضی نرسـید یـا در صورت اعتراض اصل سـند 
مالکیـت یـا سـند معامله ارائه نشـود اقدام بـه صدور سـند مالکیت المثنی طبـق مقررات 
خواهـد شـد. ناصـر صیـادی صومعـه- مدیـر واحد ثبتـی حوزه ثبـت ملک جنوب شـرق 

اصفهـان ۱۱۴۲۴۶۴/م الف

آگهي فقدان سند مالکیت
۴۵۰-۱- شـماره نامه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۴۰۰۲۴۵۵ نظر به اینکه سـند مالکیت ششـدانگ 
پـلاک ثبتـی ۱۰ فرعـی از ۳۲۶۷ اصلـی بـه نام خانـم مریـم عطائی کجوئی سـند برگی 
تحـت شـماره چاپـی ۴۲۷9۴۵ب 9۵ بـه شـماره الکترونیکـی ۱۳9۶۲۰۳۰۲۰۲۴۰۱۷۴۲۱ 
ثبـت و صـادر و تسـلیم گردیده اسـت سـپس نامبـرده با ارائه درخواسـت کتبی به شـماره 
وارده ۱۴۰۰/۰۰۵۰۶۰ مـورخ ۱۴۰۰/۰۲/۲۱ بـه انضمـام دو بـرگ استشـهادیه محلـی که 
امضـاء شـهود آن ذیل شناسـه یکتـا ۱۴۰۰۰۲۱۵۵۳۴۳۰۰۰۰۳۸ و رمـز تصدیق ۵۰۱۶۸۶ 
بـه گواهـی دفترخانـه اسـناد رسـمی ۶۸ اصفهـان رسـیده اسـت مدعـی اسـت که سـند 
مالکیتـش بـه علـت جابجایـی مفقـود گردیـده اسـت و درخواسـت صـدور المثنـی سـند 
مالکیـت ملـک فوق را نموده اسـت لـذا مراتب به اسـتناد تبصره یک اصلاحـی ذیل ماده 
۱۲۰ آییـن نامـه قانـون ثبـت در یـک نوبت آگهی می شـود چنانچه کسـی مدعـی انجام 
معاملـه نسـبت بـه ملـک مرقـوم یا وجود سـند مالکیت نـزد خود میباشـد از تاریخ انتشـار 
ایـن آگهـی ظـرف مـدت ده روز اعتـراض خـود را کتبا ضمن ارائـه اصل سـند مالکیت یا 
سـند معاملـه بـه این اداره تسـلیم و رسـید اخذ نماید تـا مراتب صورتمجلس و اصل سـند 
مالکیـت بـه ارائه کننده سـند مسـترد گردد بدیهی اسـت اگـر ظرف مدت مقـرر اعتراضی 
نرسـید یـا در صـورت اعتـراض اصـل سـند مالکیت یـا سـند معامله ارائه نشـود اقـدام به 
صـدور سـند مالكیـت المثنـی طبـق مقـررات خواهد شـد. اعظـم قویدل- رئیـس منطقه 

ثبـت اسـناد و املاک جنـوب اصفهـان ۱۱۴۲۳۸۴/م الف
ابلاغ اجرائیه قرارداد بانکي

۴۵۱-۱- شـماره پرونده: ۱۳99۰۴۰۰۲۱۳۰۰۰۰۲۱9/۱ شـماره بایگانی پرونده: 99۰۰۳۱۲ 

شـماره آگهی ابلاغیـه: ۱۳99۰۳۸۰۲۱۳۰۰۰۰۰۲۰ تاریخ صـدور: ۱۳99/۱۲/۱۴ دفترخانه 
اسـناد رسـمی شـماره ۴۵ شـهر مبارکه اسـتان اصفهان دفترخانه اسـناد رسـمی شـماره 
۴۵ شـهر مبارکـه اسـتان اصفهـان بدیـن وسـیله بـه آقای رضـا فروغـی نام پـدر: محمد 
تاریخ تولد: ۱۳۵۶/۰9/۰۷ شـماره ملی: ۵۴۱9۷۲۵۵۴۱ شـماره شناسـنامه: ۷۵ به نشـانی: 
مبـار کـه صفاییـه محلـه ۵ خیابان بوسـتان فرعـی سـوم و خانم شـادی خدائی نـام پدر: 
غلامرضا تاریخ تولد: ۱۳۶۰/۰۵/۱۲ شـماره ملی: ۵۴۱9۱۸۲۷۲۶ شـماره شناسـنامه: ۸۳۳ 
بـه نشـانی: مبارکـه صفاییـه محلـه ۵ خیابـان بهارسـتان خیابان شـیخ بهایـی فرعی دوم 
پ ۱۴ ابـلاغ مـی شـود کـه بانـک ملی شـعبه مبارکـه به اسـتناد قـرارداد بانکی شـماره: 
9۴۰۸۰۳۳9۰۶ مـورخ ۱۳9۴/۰9/۱۷ جهـت وصـول مبلـغ اصـل طلـب: ۲۵۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریـال - سـود: ۱۰۵/۰۰۰/۰۰۰ریال - خسـارت تاخیر تادیـه: ۳۴۰/۲۶۰/۰۰۰ ریال تا تاریخ 
۱۳99/۰۶/۲۲ و از ایـن تاریـخ بـه بعـد روزانه به ازای هر سـه هزار ریال مبلـغ ۲/۴۷ ریال 
و حـق الوكالـه طبـق مقـررات علیه شـما اجرائیه صادر نمـوده و پرونده اجرائی به کلاسـه 
99۰۰۳۱۲ در این اداره تشـکیل شـده که به دلیل عدم شناسـائی نشـانی شـما )متن سند( 
امـکان ابـلاغ اجرائیه به شـما میسـر نگردیده، لذا بنا به تقاضای بسـتانکار طبـق ماده ۱۸ 
آئیـن نامـه اجرا مفـاد اجرائیه فقط یـک مرتبه در یکـی از روزنامه هـای الکترونیکی کثیر 
الانتشـار )به تشـخیص سـازمان ثبت اسـناد و املاک کشـور( آگهی می شـود و چنانچه 
ظـرف مـدت ده روز از تاریـخ ایـن آگهـی کـه روز ابلاغ محسـوب مـی گردد، نسـبت به 
پرداخـت بدهـی خـود اقـدام ننمایید، عملیـات اجرائـی جریـان خواهد یافـت. ضمنا طبق 
مـاده ۱۸ آئیـن نامـه اصلاحـی اجـراء موظف هسـتید جهـت ثبت نـام و دریافت حسـاب 
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اقتصاد

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: 
تعطیلی صنعت گردشگری نشان داد که نباید تمام تخم مرغ ها 
را در سبد گردشگری بچینیم و باید با ایجاد توازن، شرکت های 

صادرات محور و دانش بنیان را توسعه دهیم.
حسن قاضی عسگر در نشســتی که با حضور تعدادی از 
مدیران صنعتی اســتان در جمع خبرنگاران برگزار شد، اظهار 
کرد: طی ۳۰ ماه گذشته به دنبال پیش گرفتن سیاست هایی 
برای توســعه پایدار اســتان بودیم اما به دلیل رعایت نشدن 
شاخص ها، امروز شاهد نتایج و مسایلی همچون تغییر اقلیم  و 

به دنبال آن خشکسالی و کاهش بارندگی هستیم.
وی افزود: به همین منظور ایده طرح های توسعه کم آب بر 

با ارزش افزوده بالاتر مطرح و اقداماتی انجام شد.
به گزارش ایسنا، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
اصفهان تاکید کرد: نگاه به توســعه اســتان از گذشته نشان 
می دهد که برخی شــرکت ها در  اســتان نه تنها مصرف آب 
ندارند، بلکه با ارزش افزوده بالا، پاک هستند که شرکت های 
دانش بنیان از این دسته اند و با توسعه اقتصادی و گردش مالی 

بالا در استان موجب حفظ محیط زیست می شوند.
 وی با بیان اینکه صنعت گردشگری نیز یکی دیگر از صنایع 
پاک استان است که متاسفانه به دلیل کرونا بخش های مختلف 
آن تعطیل شد، تصریح کرد: تعطیلی صنعت گردشگری نشان 
داد که نباید تمام تخم مرغ ها را در سبد گردشگری بچینیم و 
باید با ایجاد توازن، شرکت های صادرات محور و دانش بنیان 
را توسعه دهیم، به همین منظور منطقه ویژه علم و فناوری در 

استان اصفهان را ایجاد کردیم.
قاضی عسگر افزود: در این منطقه ایده های خوبی از جمله 
شهرک پوشــاک، کیف و  کفش با توجه به پتانسیل اصفهان 
مطرح و قرار شد ۱۰۰ هکتار از شهرک بزرگ شمال اصفهان 
به این شهرک اختصاص یابد و در مجاورت آن برای اصنافی 
که در منازل و کارگاه های داخل منزل فعالیت دارند، در منطقه 

کمشچه، ناحیه صنفی پوشاک، کیف و کفش طراحی کردیم.
وی همچنین به احداث شــهرک خصوصی طلا و جواهر 
با مسئولیت شــهرداری اشاره کرد و گفت: شهرک خصوصی 

طلا و جواهر اصفهان مصوبه شــورای برنامه ریزی را دریافت 
کرده و اکنون در حال طی مراحل تخصیص زمین به مساحت 
۳۰ هکتار است، همچنین ۲۰ هکتار نیز به ناحیه صنفی طلا 
 و جواهر تخصیص یافته است.معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری اصفهان تاکید کرد: این نواحی و شهرک ها به طور 

قطع می تواند موجب ایجاد اشتغال بالایی برای استان شود.
وی همچنین با بیان اینکه برای توسعه اشتغال در استان 
کارگروهی برای فعال کردن کارگاه  ها و صنایع راکد تشکیل 
شــد، تاکید کرد: افزایش مصرف برق صنایع نشــان دهنده 

افزایش اشتغال استان است.
قاضی عســگر با بیان اینکه نرخ بیکاری در سه ماهه آخر 
سال ۹۹ به ۹.۸ درصد کاهش یافت، افزود: توجیه پذیر شدن 
تولید در اثر افزایش نرخ ارز، منجر به فعال شــدن واحدهای 
تولیدی شــد. وی همچنین در پاسخ به سوالی مبنی بر گلایه 

صنایع از قطعی برق و اجــرای زودهنگام طرح مدیریت بار، 
اظهار کرد: در این خصوص چندین جلسه با ادارات برق استان 
برگزار کردیم تا صنایع بتوانند برنامه ریزی مناسبی برای اجرای 
طرح مدیریت بار داشته باشند، از سوی دیگر باید توجه داشت 
که قطعی برق برای برخی صنایع همچون صنایع شیمیایی باید 

از پیش برنامه ریزی شده باشد.
قاضی عســگر با اشــاره به دلایل قطعی برق در کشور، 
توضیح داد: بخشی از دلایل قطعی سراسری برق به تحریم ها، 
بخشی سوءمدیریت و پرداخت نکردن بدهی شرکت های تولید 
برق برمی گردد، بنابراین از شــرکت های برق خواســته ایم با 

مدیریت بار از میزان خاموشی ها کاسته شود.
وی همچنین به برنامه تدوین شده جدید اشاره کرد و گفت: 
کسانی که به دنبال تولید انرژی هستند، می توانند برق خود را 
به تولیدکنندگان رمز ارز بفروشند و شرکت برق منطقه ای نیز 

در این میان تنها حق ترانزیت برق را دریافت می کند و تاکنون 
تعدادی سرمایه گذار برای این کار اعلام آمادگی کرده اند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان تاکید 
کرد: در شــرایط امروز چاره ای به جز توسعه انرژی های سبز 
خورشیدی و بادی نداریم و در این میان وزارت نیرو باید قیمت 
خرید تضمینی انرژی های سبز را افزایش دهد و از سوی دیگر 
پول این انرژی ها را به تولیدکنندگانش در اسرع وقت پرداخت 

کند.
وی در ادامــه با اشــاره به اینکه باید الگوی کشــاورزی 
اقتصادی را در استان اصفهان توسعه دهیم و به سمت اصلاح 
الگوی کشت برویم، گفت: ما در استان اصفهان هیچ راهی به 
جز مدیریت مصرف آب نداریم و از طرف دیگر همان گونه که 
شبکه ملی توزیع برق در کشور وجود دارد باید هر چه سریع تر 

شبکه توزیع آب در استان اصفهان ایجاد کنیم.

تولید بیش از ۳64 میلیون 
کیلووات برق در نیروگاه 

اصفهان
نیروگاه حرارتی اصفهان طی دو ماه اول ســال جاری 
بیش از ۳۶۴ میلیون كیلووات، انرژی الكتریكی تولید و به 
شبكه سراسری برق كشور منتقل کرده است. به گزارش دفتر 
روابط عمومی، مهندس عباس کریمی، سرپرست شرکت 
مدیریت تولید برق اصفهان با اعلام این خبر افزود: واحدهای 
بخاری مولد برق نیروگاه اصفهان تا پایان اردیبهشــت ماه 
سال جاری،۳۶۴ میلیون و ۵۳۵ هزار كیلووات ساعت، برق 
خالص تولیدی را به شبكه سراسری برق كشور تحویل داده 
اســت. وی گفت: نیروگاه اصفهان دارای پنج واحد بخاری 
مولد برق با ظرفیت های متنوع و مجموع توان اسمی تولید 
۸۳۵ مگاوات برق است که در صورت تأمین آب و سوخت 
مورد نیاز، قادر به تولید مقدار معادل برق مورد نیاز کلان شهر 
اصفهان در اکثر فصول سال و تحویل به شبکه سراسری 
برق کشــور خواهد بود. گفتنی است این نیروگاه در جنوب 
غربی اصفهان در مجاورت رودخانه زاینده رود واقع شده است.

برگزاری آزمون به کارگیری 
نیروی حفاظت فیزیکی 

درآبفای اصفهان
آزمون به کارگیری نیروی حفاظت فیزیکی، روز پنج شنبه 
۶ خرداد سال جاری، ساعت ۹ صبح آزمون در آبفای اصفهان 
برگزار شــد. در این آزمون ۴۰۰ نفر داوطلب مرد به رقابت 
پرداختند که از میان آن ها، ۵۰ نفر در شغل نگهبانی و حفاظت 
فیزیکی از طریق قبولی در آزمون کتبی، مصاحبه و گزینش 
در شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان مشغول به کار 
خواهند شد. معاون منابع انسانی و تحقیقات آبّفای استان 
اصفهان با اشاره به مواد آزمون گفت: در این آزمون داوطلبان 
با پاســخ به ۱۰۰ ســؤال در زمینه زبان انگلیسی، ادبیات 
فارســی و آئین نگارش، احکام و معارف اسلامی، هوش و 
اســتعداد ریاضی، مهارت کار با رایانه، اطلاعات عمومی، 
دانش اجتماعی و قانون اساسی، اصول نگهبانی و حفاظت 
فیزیکی، اطلاعات صنعت آب و فاضلاب، تاریخ اسلام و 
انقلاب اسلامی به رقابت با یکدیگر پرداختند. مجتبی قبادیان 
در خصوص شــرایط اختصاصی آزمون اظهار داشت: افراد 
با مدرک تحصیلی فوق دیپلم در رشته و گرایش تحصیلی 
مکانیک، برق، علوم اجتماعی، روانشناسی، مدیریت، عمران 
و مدرک دیپلم کلیه گرایش ها، فقط افرادی که سابقه فعالیت 
در قراردادهای برون سپاری با آبفای استان اصفهان را دارند، 
می توانستند در این آزمون شرکت کنند. وی تصریح کرد: 
فقط داوطلبانی مجاز به شــرکت در آزمون بودند که بومی 
منطقه مورد درخواست باشند ونیز ایثارگران در صورت داشتن 
شرایط احراز از اولویت برخوردار خواهند بود. شایان ذکر است 
این آزمون در محل مجتمع عالی آموزشی و پژوهشی صنعت 
آب و برق در اصفهان با رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی 

برگزار شد.

 تجلیل مدیرعامل آبفای 
استان اصفهان از خانواده دو 

همکار مرحوم
تلاش ها و ایثارگری های کارگران گمنام شرکت باید 
برای همه کارکنان تدوین و به تصویر کشیده شود. مدیرعامل 
شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان در دیدار خانواده 
مرحومین روزعلی غلامی و قهرمــان زارع فر از کارکنان 
زحمتکش اداره نقلیه که به تازگی به دیار باقی شــتافتند 
گفت: همه کسانی که وقت خود را به صورت شبانه روزی 
صرف خدمت رســانی به مردم و انجام کارهای شــرکت 
می کنند، ایثارگر محسوب می شوند و خدمات آن ها باید برای 
دیگران بازگو شود. هاشم امینی افزود: کارکنان آبفای استان 
اصفهان به مثابه یک خانواده هستند که باید هنگام مصائب 
و سختی ها به یاری هم بشتابند. وی گفت: به همین دلیل در 
منزل این دو همکار عزیز حاضر شدیم تا اگر خانواده آن ها با 
مشکلی مواجه هستند آن را برطرف کنیم. مدیرعامل آبفای 
استان اصفهان ضمن تقدیر از تلاش های مرحومین غلامی 
و زارع فر از خداوند متعال برای خانواده های آن ها صبر و برای 
درگذشتگان غفران الهی مسئلت کرد. اضافه می شود مرحوم 
حاج روزعلی غلامی نزدیک به ۳۰ سال و مرحوم قهرمان 
زارع فر نزدیک به ۱۷ سال سابقه فعالیت در اداره نقلیه شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان داشتند که متأسفانه چندی 

پیش براثر بیماری درگذشتند.

بازدید مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان از پارک ملی قمیشلو

به مناســبت روز جهانی تنوع زیستی و در آستانه هفته 
محیط زیســت؛ مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با همراهی 
مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان از پارک 
ملی و پناهگاه حیات وحش قمیشــلو بازدید به عمل آورد. 
در راستای تحقق شعار جهانی روز تنوع زیستی ۲۲ می با 
عنوان »ما بخشی از راه حل طبیعت هستیم«، منصور یزدی 
زاده مدیرعامل شرکت سهامی ذوب آهن اصفهان با همراهی 
ایرج حشمتی مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان، 
برخی از معاونان و مسئولان ستادی و محیط بانان از پارک 
ملی و پناهگاه حیات وحش قمیشلو بازدید به عمل آورد. اداره 
کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان در راستای آشنایی 
مدیران صنایع بزرگ بــا مناطق تحت مدیریت حفاظت 
محیط زیست اســتان اصفهان، ضرورت حفظ نگهداری 
ذخایر ژنتیک، کارکردها و خدمات اکوسیستمی که توسط 
محیط زیست در مناطق تحت مدیریت ارائه می شود؛ در سال 
جاری، مجموعه ای از بازدیدها را برای فعالان صنعتی استان 

برگزار می کند. 

نهادینه کردن مدیریت مصرف 
آب از وظایف روابط عمومی 

است
مدیرعامل شرکت آبفای استان اصفهان گفت: باید همه 
قشرها در جامعه مراقب آب باشند که در این میان فعالان در 
عرصه روابط عمومی باید مبانی مراقبت از آب را به مردم آموزش 
دهند. مدیرعامل شرکت آبفای استان اصفهان، در نخستین 
نشست رابطان و مسئولان روابط عمومی آبفای استان اصفهان 
در سال جاری، بر اهمیت نقش روابط عمومی در نهادینه کردن 
مدیریت مصرف آب در جامعه تأکید کرد. هاشم امینی با بیان 
این که در حدود یک دهه است که با بحران کم آبی در کشور 
مواجه هستیم اما هنوز فرهنگ مصرف بهینه آب در جامعه 
نهادینه نشده، تصریح کرد: باید همه قشرها در جامعه مراقب آب 
باشند که در این میان فعالان در عرصه روابط عمومی باید مبانی 
مراقبت از آب را به مردم آموزش دهند. وی به نقش فضای 
مجازی در فرهنگ سازی مدیریت مصرف آب در جامعه اشاره 
کرد و اظهار داشت: با توجه به گستردگی شبکه های اجتماعی 
در جامعه باید از این ظرفیت در زمینه ارتقای سواد آبی مردم 
بهره مند شد. مدیرعامل آبفای استان اصفهان با اشاره به این 
که در چند سال اخیر در زمینه فرهنگ سازی مصرف بهینه آب 
در جامعه اقدامات مؤثری انجام شده است، خاطرنشان ساخت: 
ترویج مصرف بهینه آب در جامعه مختص روز و هفته خاصی 
نیست بلکه باید در طول سال به شیو ه های گوناگون مردم را 
به این امر مهم ترغیب کرد. امینی استفاده از ظرفیت نخبگان 
را در ترویج مصرف بهینه آب بسیار حائز اهمیت برشمرد و 
تصریح کرد: باید از ظرفیت ائمه جمعه، روحانیون، هنرمندان و 
دیگر نخبگان جامعه در ترویج مصرف بهینه آب استفاده کرد. 
وی به تشکیل گروه مروجین مصرف آب از سوی دفتر روابط 
عمومی اشاره کرد و اظهار داشت: به رغم شیوع ویروس کرونا 
باید مروجین، نقش نظارتی خود را به خوبی ایفا کنند تا از هدر 
رفت آب جلوگیری شود. مدیرعامل آبّفای استان اصفهان افزود: 
امسال به دلیل کاهش بارش ها با تنش آبی مواجه هستیم که به 
منظور گذر از این بحران همه باید مدیریت مصرف آب را جدی 
بگیرند. در پایان این نشست از مدیران حامی روابط عمومی، 
پیشکسوتان عرصه روابط عمومی و روابط عمومی های برتر 

ادارات آبفای مناطق خودگردان تقدیر به عمل آمد.

انعقاد تفاهم نامه تدوین کتاب 
خاطرات ایثارگران آبفای 

اصفهان
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان: وظیفه ی 
سازمانی، اعتقادی و انقلابی فعالان صنعت آبفا در اصفهان 
ایجاب می کند که خاطرات ایثارگران ثبت و به کتاب تبدیل 
شود. تفاهم نامه تدوین کتاب خاطرات ایثارگران آبفای استان 
اصفهان میان حوزه هنری و آبفای استان اصفهان منعقد شد. 
بر اساس این تفاهم نامه حوزه هنری استان اصفهان در یک 
دوره زمانی چهار ماهه اقدام به جمع آوری، مصاحبه، پیاده سازی، 
تدوین و انتشار خاطرات حداقل ۲۵۰ نفر از رزمندگان، جانبازان و 
ایثارگران شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان خواهد کرد. در 
بخش دیگری از این تفاهم نامه همچنین کار جمع آوری اسناد و 
عکس ها و نگارش کتابی با عنوان نقش آبفای استان اصفهان 
در دوران دفاع مقدس پیش بینی شده است. در آیین برگزاری 
این مراسم مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
گفت: وظیفه ی سازمانی، اعتقادی و انقلابی فعالان صنعت 
آبفا در اصفهان ایجاب می کند که خاطرات ایثارگران ثبت و 
به کتاب تبدیل شود. هاشم امینی با بیان اینکه کتاب خاطرات 
ایثارگران در سه بخش تدوین می شود اظهار داشت: یک بخش 
از این کتاب در خصوص رشادت ها و ایثارگری های فعالان 
صنعت آبفای اصفهان در دوران دفاع مقدس، بخش دیگر 
ویژه ی اشاعه فرهنگ و تبیین مکتب سردار سیلمانی در جهان 
اسلام و بخش سوم ویژه ی ایثارگری های سقایان در تأمین و 
توزیع خدمات عادلانه آبفای اصفهان در بزنگاه های مختلف 
به مردم است. وی ترویج فرهنگ ایثارگری در جامعه را بسیار 
حائز اهمیت برشمرد و اظهار داشت: با مستندسازی ایثارگری ها 
سال  هشت  دوران  در  اسلام  رزمندگان  جان فشانی های  و 
دفاع مقدس، می توان نقشه راهی برای آیندگان ترسیم کرد. 
در ادامه این مراسم رئیس حوزه هنری استان اصفهان گفت: 
مستندسازی رشادت های ایثارگران در دوران هشت سال دفاع 
مقدس، مایه ی مباهات است که به بهترین شکل ممکن تدوین 
و تهیه می شود. مجتبی شاه مرادی کتاب خاطرات ایثارگران 
آبفای اصفهان را کاری شایسته برشمرد و اظهار داشت: حوزه 
هنری از ظرفیت بسیار خوبی برای مستندسازی ایثارگری های 
است.  برخوردار  مختلف  زمینه های  در  آبفا  صنعت  فعالان 
شایان ذکر است در این مراسم چند تن از ایثارگران شرکت آبفای 

اصفهان به ذکر خاطرات خود در دوران دفاع مقدس پرداختند.

تفاهمات گمرکی و سرمایه گذاری 
جدید بین ایران و عراق

وزیر اقتصاد از تفاهمات گمرکی و سرمایه گذاری جدید 
و  داد  خبر  عراق  و جمهوری  ایران  اسلامی  بین جمهوری 
گفت: ارزش صادرات کشور در دو ماه ابتدایی امسال ۴۸ درصد 
افزایش یافته است. به گزارش ایسنا، فرهاد دژپسند در پایان دو 
نوبت نشست با وزیر دارایی عراق و هیأت همراه در خصوص 
محور گفتگوها و دستاوردهای این نشست، با بیان اینکه حجم 
تجارت بین دو کشور ایران و عراق در مقایسه با حجم اقتصاد 
و تجارت دو کشور، قابل توجه اما ناکافی است، ابراز امیدواری 
کرد با تفاهمات به دست آمده، میزان تجارت میان ایران و عراق 
بیش از پیش افزایش یابد. وزیر اقتصاد افزود: با توجه به سابقه 
دیرینه و فرهنگ مشترک بین ایران و عراق، چنین اقتضاء 
می کند که ما در مورد توسعه روابط اقتصادی دو کشور تدابیر 
ویژه ای کنیم که یکی از بحث هایی که امروز به آن پرداختیم، 
رفع مشکلات گمرکی دو طرف بود که بحث ها و تفاهمات 
خیلی خوبی داشتیم و قرار شد گفت و گوها و همکاری ها در 

این زمینه تداوم پیدا کند. 

یک تحلیلگر بازار سرمایه، به بررسی وضعیت بازار سرمایه 
پرداخت و گفت نشانه هایی از تعادل در بازار سرمایه نمایان شده 
است و هرچند تا انتخابات نمی توان انتظار رشد چشم گیری 
از بازار داشت، اما می توان امیدوار بود که بازار راه تعادل خود 

را پیدا کرده است.
با اشاره به تاثیر  با ایسنا،  روزبه شریعتی در گفت و گو 
ریزساختارها در بازار سرمایه اظهار کرد: یکی از عواملی که جو 
بازار را تحت تاثیر قرار داده و باعث قفل شدن بازار شده بود این 
بود که بیش از ۴۰۰ نماد بازار از ابتدای صبح با صف فروش 

همراه می شدند.
شریعتی افزود: باید گفت ابهاماتی مانند انتخابات ریاست 
جمهوری، بحث توافق هسته ای، چشم انداز نرخ ارز در آینده، 
نگرش رئیس جمهور جدید به بازار سرمایه، بازار پول، نرخ بهره 
و... عواملی بود که باعث می شد سرمایه گذاران ریسک گریز 

محتاط تر جلو روند و جو بازار طوری شده بود که نزدیک به 
۴۰۰ نماد در صف فروش قفل شوند.

وی ادامه داد: بسیاری از تحلیلگران بر این باور بودند که 
بازار در ابتدا باید به تعادل برسد و دو راه حل برای این موضوع 
مطرح می شد. نخست آنکه دولت بخشی از منابع عظیم مالی 
را که از بازار تامین کرده بود، به بازار برگرداند. تاکید می کنم، 
بخش قابلت توجه، نه اینکه برای مثال ۵۰۰۰ میلیارد تومان از 
صندوق توسعه ملی تثبیت شود و هرچند وقت یک بار ۱۰۰۰ 
میلیارد تومان به بازار تزریق شود. در این راه حل، باید منابع قابل 

توجهی وارد بازار شود و صف های فروش را جمع کند.
بود  این  راه حل دیگر  افزود:  بازار سرمایه  این تحلیلگر 
که زمان بدهیم و وارد بحث زیرساختاری در بازار می شدیم. 
نوسان  دامنه  بدون  سالیانه  مجامع  از  بعد  نمادها  همچنین 
بازگشایی شوند تا عرضه و تقاضای بازار قیمت تعادلی را تعیین 

کند. این اتفاق هرچند بسیار رنج آور و بغرنج بود اما جو بازار را 
به سمت تعادل می رساند. به طوریکه صف های فروش در روز 
گذشته از حدود ۴۳۰ صف به ۳۰۰ سهم رسید. همچنین ارزش 
صفوف فروش از نزدیک به ۶۰۰۰ میلیارد تومان در دو هفته 
قبل به نزدیک ۴۰۰۰ میلیارد تومان رسیده است. هرچه عوامل 
مبهمی که به آن اشاره شد شفاف تر میشود، بازار رنگ و بوی 

بهتری پیدا می کند.
شریعتی با تاکید بر اینکه چهره بازار همچنان نا متعادل 
است، گفت: بازار با اینکه کلا به حالت تعادل برسد و ارزش 
صفوف فروش نیز کم تر از ۱۰۰۰ میلیارد تومان شود، کمی 

فاصله دارد که می تواند تا انتخابات زمان بر باشد.
او افزود: با توجه به اینکه هنوز عوامل ابهام پابرجا است انتظار 
نمی رود بازار رشد آنچنانی داشته باشد اما خوش بین هستم، زیرا 
نشانه هایی از تعادل در روزهای سه شنبه و چهارشنبه هفته 
قبل و همچنین روز گذشته در بازار دیده شد و امیدواریم بازار 
روند منطقی پیدا کند. سهم هایی که پتانسیل دارند به صورت 
جداگانه رشد کنند، اصلاح ها با قفل صف فروش نباشد و بازار 

به مدل منطقی سال ۱۳۹۵ تا حدود ۱۳۹۷ برسد.
وی با بیان اینکه حجم معاملات به عنوان مهم ترین 
دماسنج بازار محسوب می شود، اظهار کرد: در روز شنبه ارزش 
معاملات خرد بازار ۳۷۰۰ میلیارد تومان بود که از ۲۴ فروردین 
به بعد بالاترین ارزش معاملات است. همچنین ۴۸۱ میلیارد 
تومان ورود پول حقیقی به بازار صورت گرفت که از پنجم اسفند 

به بعد اتفاق نیفتاده بود.
این کارشناس اظهار کرد: نشانه دیگر درمورد اینکه بازار به 
تعادل می رسد خروج پول قابل توجه از صندوق های با درامد 
ثابت بود. هرچند که با این روند سهم های کوچک به گره 
معاملاتی می روند و انتظار می رود حداقل سهام داران عمده 
یک شرکت سهامی عام، زمانی که سهمشان یک اصلاح بسیار 
طولانی و قیمتی داشته است، وارد عمل شود و نشانه هایی از 
حیات خود را نشان دهد؛ زیرا اعضای هیات مدیره مدیون سهام 
داران خرد هستند و باید حمایت کنند و حداقل بعد از بازگشایی 

بدون دامنه اجازه ندهند سهم ها صف فروش شود.

پیش بینی بورس تا انتخابات ریاست جمهوری

   خبر
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان:   خبر

باید شرکت های صادرات محور و دانش بنیان توسعه یابد

گفت:  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  مدیرعامل 
شرکت های آب و فاضلاب در سطح کشور باید راهکارهای مختلفی 
برای تأمین برق تأسیسات آبی در نظر گرفته باشند تا با هیچ گونه 
چالشی برای تأمین پایدار آب شرب مردم مواجه نشوند.مدیرعامل 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور در جلسه ستاد پایش تنش 
آبی اصفهان که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، بر تأمین آب 

شرب پایدار مردم در فصل تابستان تأکید کرد.
حمیدرضا جانباز با بیان این که امسال تابستان بسیار سختی در 
پیش داریم عنوان کرد: با افزایش دما در فصل تابستان از یک سو 
نیاز مردم به آب شرب به مراتب افزایش می یابد و از سوی دیگر 
ظرفیت تأمین آب شرب در اصفهان محدود است.وی افزود: باید 
تدابیری که به منظور تأمین پایدار آب شرب مردم در استان اصفهان 
در دستور کار قرار گرفته است در آینده نزدیک عملیاتی شود.جانباز 

تأمین پایدار آب شرب را یکی از خواسته های اساسی مردم دانست 
و بیان داشت: با وجود تنگناهای مالی و محدودیت منابع آبی باید 
بر تبعات ناشی از تنش آبی در کشور غلبه کرد تا همچنان رضایت 
مردم حاصل شود.وی با اشاره به قطع برق در طول شبانه روز اظهار 
داشت: شرکت های آب و فاضلاب در سطح کشور باید راهکارهای 
مختلفی برای تأمین برق تأسیسات آبی در نظر گرفته باشند تا با 
هیچ گونه چالشی برای تأمین پایدار آب شرب مردم مواجه نشوند.

استان  فاضلاب  و  مدیرعامل شرکت آب  این نشست  ادامه  در 
تابستان  اصفهان در خصوص تأمین آب شرب مردم در فصل 
گفت: هم اکنون در زمان قطع برق ۸۵ دیزل ژنراتور به منظور تأمین 
برق اضطراری در تأسیسات بزرگ آب رسانی در سطح استان در 
مدار بهره برداری قرار می گیرد تا در فرایند تأمین آب شرب مردم 
هیچ گونه مشکلی ایجاد نشود.هاشم امینی با اشاره به اوج مصرف 

آب در فصل تابستان تصریح کرد: با هدف تأمین پایدار آب شرب 
مردم در فصل تابستان، مدیریت فشار در شبکه توزیع آب در دستور 
کار قرار دارد و با نصب فشارشکن در نقاط مختلف شبکه و استفاده 
از سامانه های تله متری و تله کنترل، آب به صورت عادلانه میان 

مشترکین توزیع می شود.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان اعلام کرد: در تمام شهرها و روستاهای استان گروه های 
مروجین مصرف بهینه آب فعال شده و عملیات زون بندی شبکه 
به منظور تأمین پایدار آب شرب در سطح استان اجرایی شده است.

مدیرعامل آبفای کشور در جلسه ستاد پایش تنش آبی اصفهان تأکید کرد؛

تأمین پایدار آب شرب مردم در فصل تابستان

معاون نیروی انسانی و سازمان دهی فولاد مبارکه، ششم 
خردادماه، طی بازدید از سایت تولیدی و فضای سبز فولاد 
مبارکه گفت: کلیه فرایندها در فولاد مبارکه باید بر اساس 
شاخص های جهانی تعریف گردد که تحقق این مهم مستلزم 
فعالیت تیمی با استفاده از ظرفیت های دانشگاهی، علمی و 

پژوهشی و همچنین نگاه چالشی به مسائل است.
به گزارش اصفهان امروز، ترابی در ادامه گفت: پیاده سازی 
و به روزرسانی فرایندها، مطابق با استانداردهای جهانی یک 
ضرورت اجتناب ناپذیر است و نیروی انسانی و سازمان دهی 
فولاد مبارکه در این راستا فرایندها و برنامه های سازمانی در 
حوزه مدیریت نیروی انسانی را مهندسی کرده و بهبود مستمر 

روش ها را سرلوحه برنامه های خود قرار داده است.
در ادامه معاون نیروی انسانی و سازمان دهی فولاد مبارکه 
از فضای رخت کن و حمام های کارکنان و فضاهای عمومی 
نواحی تولیدی نیز بازدید کرد و در این زمینه اظهار داشت: 
محیط کاری کارکنان در همه رده ها به منظور ایجاد نشاط و 
بهره مندی از فضایی بهداشتی، نیاز به بازسازی و به روزرسانی 
به روزآوری فضاهای  دارد. بی تردید نوسازی زیرساخت ها و 

کاری بر اساس استانداردهای زیباشناختی و ارگونومی، افزایش 
انگیزش، تقویت حس تعلق سازمانی و چابک سازی نیروی 

انسانی را به همراه خواهد داشت.

ترابی تصریح کرد: ایجاد فضای سبز مناسب و برخورداری 
بر  مثبتی  اثر  نه تنها  زیست محیطی  بالای  از شاخص های 
صنعت و محیط داخلی شرکت داشته، بلکه شهرها و محیط 

پیرامونی کارخانه را نیز از مزایای صنعت سبز بهره مند ساخته 
است.ترابی با تأکید بر پیوند میان دانشگاه و مراکز دانش بنیان 
با صنایع، لزوم همکاری بیش ازپیش مراکز پژوهشی تحقیقاتی 
با صنعت فولاد را یادآور شد و در این خصوص افزود: برقراری 
ارتباط نزدیک تر بین مراکز تحقیقاتی و فولاد قطعا منجر به 

بهبود مشکلات و موفقیت در صنعت خواهد شد.
است  معتقد  مبارکه  فولاد  انسانی  نیروی  معاون   
سیاست گذاری در حوزه سرمایه های انسانی باید با وسعت دید 
و رویکرد کرامت محور انجام گیرد و این امر صرفا با تأکید بر 
رویکردهای مادی محقق نخواهد شد و در این زمینه ایجاد 
آلاینده های  کاهش  و  مناسب  سبز  فضای  و  امن  محیط 
برای  نشاط  و  آرامش  موجب  صنعت،  در  زیست محیطی 
کارکنان خواهد بود و همچنین ما را به رسالت اصلی خود 
که همان محقق شدن صنعت سبز است نزدیک خواهد کرد.

در راستای اصلاح و نوسازی فضاها و محیط های فولاد 
 HSE آموزش، خدمات و همچنین مبارکه، مجموعه های 
فولاد مبارکه به طور کامل بازدید شده و اقدامات مناسب و 

قابل توجه آن ها بررسی گردیده است

معاون نیروی انسانی و سازمان دهی فولاد مبارکه:

به روزرسانی فرایندها مطابق استانداردهای جهانی یک ضرورت است
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ورزش
   خبر کوتاه  منهای فوتبال

اردوی دوهفته ای سپاهان در 
کردان کرج

تمرینات تیم فوتبال ســپاهان این روزها در اصفهان 
پیگیری می شــود و بازیکنان در برخی از روزها زیر نظر 
کادر فنی دو جلســه تمرین می کنند. طبق برنامه ریزی 
کادر فنی، قرار است سپاهان در پایان این هفته به تهران 
بیاید و در کردان اردویی شــبانه روزی برپا کند. مدت این 
اردو به احتمال فراوان دو هفته خواهد بود و ســپاهان در 
مدت زمان حضورش در تهران دو بازی دوســتانه با مس 
رفسنجان و نســاجی برگزار خواهد کرد. آخرین اخبار از 
مصدومان ســپاهان حاکی از آن اســت که محمدرضا 
خلعتبری تمریناتش را شــروع کرده و البته نیاز به انجام 
تمرینات اختصاصی دارد تا ازلحاظ بدنی به شرایط ایده آل 
برسد. امید نورافکن هم مراحل درمانی اش را دنبال می کند 
و به احتمال فراوان از ۱۰ روز آینده تمرینات ســبکش را 
آغاز خواهد کرد. تلاش کادر پزشکی سپاهان این است که 
نورافکن ازلحاظ بدنی برای شروع مجدد لیگ به بهترین 

شرایط ممکن برسد.

شکایت باشگاه پرسپولیس در 
دادگاه فلاورجان

باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که در دادگاه فلاورجان 
شکایتی را بابت حمله به اتوبوس این تیم طرح کرده است. 
سرخ پوشان پایتخت دو هفته متوالی در اصفهان شرایط 
عجیبی را تجربه کردند و حتی پس از صدور حکم سنگین 
کمیتــه انضباطی درباره بازی با ســپاهان نیز این اتفاق 
تلخ دوباره در این شــهر رخ داد. حالا باشگاه پرسپولیس 
اعلام کرده که علاوه بر شــکایت در فدراسیون فوتبال، 
شــکایتی دیگر را از دو فرد بازداشت شده طرح کرده که 
بخش فرا ورزشــی ماجرا را بررسی خواهد کرد. در بیانیه 
باشگاه پرسپولیس آمده است: تیم فوتبال پرسپولیس در 
دو ســفر اخیر خود به شهر اصفهان و در جریان عزیمت 
به ورزشگاه محل برگزاری مسابقات با مزاحمت و حمله 
برخی افراد روبرو شده اســت. در مورد اول این اقدامات 
باعث تاخیر پرســپولیس دررســیدن به ورزشگاه برای 
بازی با سپاهان و التهاب بین اعضای تیم، قبل از شروع 
مسابقه شــد. برای بازی با ذوب آهن نیز حمله، رویکرد 
خشــن تری به خود گرفت. با توجه بــه خطرناک بودن 
نوع حمله، موضوع به طورجدی از ســوی باشگاه در حال 
پیگیری است. بر این اساس با توجه به خطری که امنیت 
اعضای تیم فوتبال پرسپولیس و مردم عادی را به خطر 
انداخت، باشگاه پرسپولیس در وهله اول، شکایتی را برای 
فدراسیون فوتبال جهت رســیدگی در ارکان قضایی آن 
تنظیم و ارسال کرده است و شکایت دوم نیز در شعبه یک 
بازپرسی فلاورجان اصفهان و از دو فردی انجام شد که از 
سوی نیروی انتظامی، به عنوان مسببان حادثه، شناسایی و 

دستگیرشده اند.

پرداخت 10 میلیارد به تیم ملی 
قبل از سفر به بحرین

طی یکی دو روز آینده ۱۰ میلیارد تومان بابت کمک به 
تیم ملی به فدراسیون فوتبال پرداخت می شود. مسئولان 
وزارت ورزش و جوانــان از مدت ها قبل موضوع کمک 
مالی به تیم ملی فوتبال درراه حضور در جام جهانی قطر 
را پیگیری کردند و به همین خاطر چند ماه قبل مصوب 
شد ۵۲ میلیارد تومان به تیم ملی کمک شود. از این مبلغ تا 
الان ۱۰ میلیارد تومان پرداخت شده و حالا قرار است قبل 
از ســفر تیم ملی به منامه ۱۰ میلیارد دیگر هم به حساب 
فدراسیون واریز شود. مهدی علی نژاد معاون وزیر ورزش 
و جوانان دراین باره گفت: »الان ما فدراسیون فوتبال عازم 
مســابقات کسب سهمیه جام جهانی است و باید کمک 
کنیم در فضای آرام اعزام شود. ۲۰ میلیارد گرفته شد که 
۱۰ میلیارد واریز شد و دریکی، دو روز آینده ۱۰ میلیارد دوم 
واریز می شــود. « وی افزود: »رایزنی که وزیر با نوبخت 
داشت تا مبلغی خارج از اعتبارات بودجه دریافت کند و عدد 
و رقم آن را وزیر می گوید و تلاش می کنیم دریکی، دو روز 
واریز شود. تمام هدف ما این است تیم ملی بدون مشکل 
مالی اعزام شود و فکر می کنم با این مبالغ به تدارکات تیم 

ملی کمک شود.«

فولادی ها جریمه مالی شدند
بازیکنان و کادر فنی تیم فوتبال فولاد خوزســتان به 
دلیل کســب نتایج اخیر، جریمه مالی شدند. با پیشنهاد 
باشگاه فولاد خوزستان و تصویب هیئت مدیره، با توجه به 
نتایج تیم بزرگ سالان در مسابقات اخیر، تمامی اعضای 
این تیم شامل بازیکنان و کادر فنی به میزان ۱۵ درصد از 
کل مبلغ قراردادشان جریمه شدند. گفتنی است، در صورت 
جبران نتایج در بازی های آینده، جریمه در نظر گرفته شده 
قابل بررســی و تجدیدنظر خواهد بود. تیم فولاد در دیدار 
مقابل سایپا با نتیجه دو بر یک شکست خورد تا وضعیت 
این تیم کمی برای رسیدن به سهمیه آسیایی سخت تر 

شود.

استعفای اعضای هیئت مدیره 
استقلال رد شد

وزارت ورزش خبر داد که استعفای اعضای هیئت مدیره 
اســتقلال مورد موافقت مجمع این باشگاه قرار نگرفته 
است. وب ســایت خبری وزارت ورزش از رد این استعفا 
توسط مسعود سلطانی فر خبر داده است. در پایان این بیانیه 
آمده است که وزیر ورزش و جوانان با این استعفا مخالفت 
کرد و قرار شد طی روزهای آینده در نشستی به موضوع 

اختلافات رسیدگی شود.

درخشش لژیونر اصفهانی 
هندبال در قطر

العربی با درخشش سنگربان اصفهانی به قهرمانی جام 
حذفی لیگ قطر رسید. تیم هندبال العربی قطر که سعید 
برخورداری ملی پوش اصفهانی هندبال را به خدمت دارد 
در فینال امیر کاپ )جام حذفی( به مصاف الریان قدرتمند 
رعایت  با  و  تماشاگران  حضور  با  که  بازی  این  رفت. 
پروتکل های بهداشتی برگزار شد در نیمه نخست با برتری 
یاران برخورداری به پایان رسید. در شروع سی دقیقه نیمه 
دوم العربی به عملکرد خوب خود ادامه داد و در پایان ۳۰ 
بر ۲۷ الریان را شکست داد و عنوان قهرمانی ارزشمندترین  
کاپ قطر را به نام خود ثبت کرد. سعید برخورداری در 
العربی قرار  این مسابقه ۴۰ دقیقه در چهارچوب دروازه 
گرفت و ۱۱ سیو داشت. برخورداری پیش ازاین با العربی 
به مقام دوم لیگ ستارگان قطر دست یافته بود و سپس 
در قطر کاپ قهرمان شده بود و حالا نیز عنوان قهرمانی 
جام  همان  یا  کاپ  امیر  یعنی  قطر  کاپ  ارزشمندترین  
حذفی را به دست آورد تا سنگربان ایرانی در نخستین سال 
بازی در لیگ قطر سه مدال خوش رنگ طلا و نقره کسب 
کند. مسابقات امیر کاپ قطر هرساله با شرکت هشت 
تیم به صورت حذفی پس از پایان لیگ ستارگان برگزار 
می شود. العربی با این قهرمانی حالا باانگیزه تر و روحیه 
بهتر خود را برای بیست و سومین دوره مسابقات جام 
باشگاه های آسیا که در جده عربستان برگزار می شود، آماده 
می کند. یاران برخورداری در گروه A با نمایندگان ایران، 

کویت، بحرین و عربستان هم گروه هستند.

کشاورز جای شمسایی را در 
گیتی پسند گرفت

و  اصفهان  پسند  گیتی  فوتسال  تیم  سرمربی جدید 
مصوبه  اساس  بر  شد.  معرفی  وحید شمسایی  جانشین 
هیئت مدیره باشگاه گیتی پسند، محمد کشاورز کاپیتان 
باشگاه  فوتسال  تیم  سرمربی  به عنوان  ملی  تیم  سابق 
این معرفی شد. همچنین اعضا هیئت مدیره از زحمات 
وحید شمسایی سرمربی فصل گذشته و نیز سایر اعضا 
کادر تشکر کرده و در ادامه آرزوی موفقیت برای آن ها 
کردند. کشاورز که سالیان سال کاپیتان تیم ملی ایران 
بود و سال گذشته هدایت تیم راگای شهرری را بر عهده 
پسند  گیتی  جدید  سرمربی  به عنوان  به یک باره  داشت، 
معرفی شد. این در حالی است که ناظم الشریعه درخواست 
جذب کشاورز را به فدراسیون فوتبال داده و فدراسیون هم 
موافقت خود را با حضور این مربی در کادر فنی تیم ملی 
اعلام کرده بود. کشاورز حتی به اردوی تیم ملی رفت و 
با مهرداد سراجی رئیس کمیته فوتسال هم گفتگو کرد تا 
او را در جریان آخرین وضعیتش قرار بدهد. به این ترتیب 
و  بود  آینده سرمربی گیتی پسند خواهد  کشاورز فصل 
نمی تواند در کادر فنی تیم ملی حضورداشته باشد. قرار 
است یک مربی دیگر به کادر فنی تیم ملی اضافه شود 
ولی هنوز جمع بندی خاصی دراین ارتباط صورت نگرفته 

است.

احتمال مدال آوری تکواندو 
بانوان در المپیک

سرمربی سابق تیم ملی تکواندو اعتقاد دارد کسب مدال 
المپیکی ناهید کیانی در المپیک توکیو دور از انتظار نیست. 
مهدی بی باک ضمن تبریک به ناهید کیانی برای کسب 
سهمیه المپیک توکیو، افزود: بازهم طلسم افزایش سهمیه 
بانوان در المپیک شکسته نشد و ما فقط یک سهمیه برای 
توکیو گرفتیم اما با توجه به مسابقاتی که از کیانی دیدم، 
هیچ چیز دور از انتظار نیست و امیدوارم او هم مدال المپیک 
بگیرد. وی درباره عملکرد مهلا مومن زاده در رقابت های 
خوب  اول  بازی  در  زاده  مومن  گفت:  المپیک،  انتخابی 
کارکرد اما در مسابقه دوم کمی عجله داشت و با توجه به 
ظرفیت فنی بالایی، وی نیاز به کسب تجربه بیشتری دارد. 
سرمربی سابق تیم ملی تکواندو افزود: سختی مسابقات 
انتخابی المپیک برای بازیکنان کم تجربه قابل پیش بینی 
بود، اما امیدوارم بازیکن خوبی مثل مومن زاده را برای آینده 
حفظ کنیم. وی گفت: برای کسب مدال المپیکی شرایط 
مختلفی باید فراهم شود، در این میدان بزرگ تنها آمادگی 
آمادگی  به  درصد   ۵۰ نیست،  موفقیت  شرط  جسمانی 
جسمی و تکنیکی و ۵۰ درصد به آمادگی روانی نیاز است. 
بی باک به موفقیت ورزشکاران باروحیه در المپیک اشاره 
کرد و افزود: این افراد از ورزشکارانی که آمادگی بالایی 
فراهم  شرایطی  باید  بگیرند.  بهتری  نتیجه  شاید  دارند، 
کنیم که انتظارات از ورزشکار بالا نرود و با خیال آسوده در 
المپیک شرکت کند. وی گفت: در خیلی از موارد دیده ایم 
که بالا رفتن سطح توقع از ورزشکار از طریق رسانه ها و 
فدراسیون باعث افزایش فشار روانی می شود و ورزشکار 
نمی تواند از همه توانمندی هایش استفاده کند. سرمربی 
سابق تیم ملی تکواندو با آرزوی موفقیت برای تکواندو 
بانوان دربازی های المپیک توکیو، افزود: امیدوارم تکواندو 
بانوان با کسب مدال المپیکی بازهم موجب افتخارآفرینی 

کاروان ایران و جامعه ورزش بانوان شود.

ایران میزبان مسابقات 
بیس بال کاپ غرب آسیا

دوره  پانزدهمین  آسیا  بال  بیس  فدراسیون  تایید  با 
مسابقات بیس بال کاپ غرب آسیا مهرماه سال جاری 
به میزبانی ایران برگزار می شود. مسابقات بیس بال کاپ 
غرب آسیا با شرکت شش تیم نخست رنکینگ غرب آسیا 
متشکل از سریلانکا، پاکستان، هند، ایران، بنگلادش و 
نپال طی روزهای ۶ تا ۱۱ مهر ۱۴۰۰ در زمین اختصاصی 
بیس بال مجموعه ورزشی انقلاب کرج برگزار خواهد شد.

اصفهان امروز: عصر شنبه گذشته ورزشگاه نقش جهان 
میزبان پیشکســوتان فوتبالی بــود که در این اســتادیوم 
حاضرشده بودند تا شــاهد رونمایی از سردیس دو اسطوره 
فقید باشــگاه سپاهان باشند. اسطوره های خوشنامی که نام 
ســپاهان هم به نوعی با نام آن ها عجین شده است. محمود 
حریری بنیان گذار باشگاه سپاهان و محمود یاوری کاپیتان 
این تیم در دهه ۴۰ و سرمربی زردها در دهه پنجاه نام هایی 
فراموش ناشدنی به شــمار می روند که جدا کردن نام آن ها 
از خاطره جمعی باشــگاه باریشه اصفهانی غیرممکن است. 
ســردیس حریری و یاوری حالا در موزه باشــگاه سپاهان 
خودنمایی می کند تا نسل جدید با دو اسطوره باشگاه بیشتر 
آشــنا شــده و همواره یاد آن ها را گرامی بدارند؛ اما در آیین 
رونمایی از ســردیس این دو اســطوره جمعی از مسئولان 

اســتانی، مدیرکل ورزش و جوانان و معاونین، مســئولان 
لشکری اســتان، پیشکسوتان ورزشی به ویژه فوتبال، برخی 
از نمایندگان مجلس، مدیرعاملان قبلی باشــگاه سپاهان و 
برخــی از هنرمندان و همچنین خانواده های مرحوم محمود 
حریری و محمود یاوری نیز حضور داشــتند. در ابتدای این 
آیین و به مناسبت روز فرهنگ پهلوانی، ورزشکاران این رشته 
بــه اجرای حرکات پهلوانی پرداختنــد و در ادامه از آرمناک 
پطروسیان دروازه بان اسطوره ای سپاهان که در بین هواداران 
سپاهان محبوبیت زیادی دارد تجلیل شد. سپس محمدرضا 
ساکت مدیرعامل باشگاه سپاهان به ایراد سخن پرداخت و 
اظهار کرد: استانداردها توســط مردان بزرگ شرکت فولاد 
مبارکه و مدیران ســال های گذشته باشگاه فولاد مبارکه و 
مدیــران و معاونین این مجموعه بــه خدمت ورزش ملی و 

بین المللی کشور درآمده اما افتخار ویژه ای بر سینه ورزشگاه 
نقش جهان می درخشــد و آن تندیس مرد بزرگ بین المللی 
انقلاب اســلامی، بزرگ مرد مبارزه با تروریســم، قهرمان 
انقلاب بین المللی اسلامی شهید سردار حاج قاسم سلیمانی 
اســت که همچون نگینی در نقش جهان برای همیشه به 
امانت نهاده شــده و پیام برادری، تلاش، غیرت و همت را 
به ورزشکاران شایسته ما می دهد. مدیرعامل باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان ادامه داد: بسیار خرسندم که به نمایندگی از 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان همچنین از طرف مدیرعامل 
فولاد مبارکه که نقش اساســی را ایشــان و دیگر مدیران 
عامل شــرکت در تکمیل این پروژه داشــتند و اکنون نیز 
همــت کرده اند تا بتوانند با کمک اداره کل ورزش و جوانان 
قســمت های دیگر این دهکده را کامل کنند و همچنین به 

نمایندگی از تمامی مســئولان و مدیران و معاونین باشگاه 
فولاد خدمت پیشکسوتان و چهره های فرهیخته و خانواده 
اســتاد حریری و خانواده اســتاد محمود یاوری، صمیمانه 
سپاسگزار باشم. وی افزود: مدیران عامل سابق باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان آقایان هاشم  رضایی، تابش، ترابیان، نیکفر، 
طاهری، باقریان، خلیلیان، رحیمی، فرود احمدی و تاج بدون 
شک در مسیر موفقیت های مختلف این باشگاه نقش برجسته 
دارند و از حضور جمعی از این عزیزان صمیمانه سپاسگزاری 
می کنم. ساکت با اشاره به مسئولیت های اجتماعی شرکت 
فولاد مبارکه گفت: فولاد مبارکه اصفهان نماد عینی انجام 
مسؤولیت های اجتماعی اســت، این شرکت در کنار تلاش 
سخت برای مبارزه با تحریم و استقلال اقتصادی، به ایفای 
مســؤولیت های اجتماعی نیز می پردازد. مدیرعامل باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان تصریح کرد: در جای جای شرکت فولاد 
مبارکه برای تولید و استقلال صنعتی تلاش می کنند و با آنان 
که خودکفایی و تولید ملی را هدف گرفتند مقابله می کنند؛ 
مدیرعامل شــرکت مجموعه پرتوان زیر تیغ شدید تحریم 
ایستاده است و در خط مقدم مبارزه با وابستگی تلاش می کند 
و با کسانی  که استقلال اقتصادی کشور را هدف گیری کرده 
مبارزه می کند و بزرگ مردان تلاش می کند. وی خاطرنشان 
کرد: شــرکت فولاد مبارکه نماد عینی انجام مسئولیت های 
اجتماعی است، پشــتیبان بزرگ سلامت در سراسر کشور، 
تامین کننده اکسیژن همه بیمارســتان های حاضر در خط 
مبارزه با کرونا، امروز در قالب مسئولیت های اجتماعی شرکت 
فولاد مبارکه ســازماندهی پیدا می کنــد. حمایت از ورزش 
همگانــی، حمایت از آموزش وپــرورش، حمایت از زندانیان 
بی گناه جرایم غیر عمد، کمک در گسترش بهداشت عمومی 
و ده ها موضوع دیگر بخشی از مسؤولیت های اجتماعی است. 
ســاکت در پایان گفت: فولاد مبارکه بر اساس اندیشه های 
راهبردی هیئت مدیره خود تلاش می کند و بســیار مفتخر 
هســتیم که در جمع عزیزان و میهمانان گرامی هستیم. به 
احترام تک تک عزیزان و قهرمانان بزرگی که اینجا حضور 
دارند، جمعی از اعضای کادر فنی، آقایان نویدکیا و مرزبان و 
دیگر عزیزان به نمایندگی آمده اند تا بگویند همه ما به احترام 

استاد حریری و استاد یاوری به پا می خیزیم.

در آیینی از دو اسطوره فقید باشگاه سپاهان تجلیل به عمل آمد

 نصب سردیس حریری و یاوری
 در نقش جهان

ســیامک نعمتی که دربازی های اخیر پرسپولیس 
یکــی از بازیکنان خوب تیمش به شــمار می رفته به 
اردوی تیم ملی دعوت شــد و همراه ملی پوشان راهی 
منامه خواهد شد. درحالی که اسکوچیچ هم چنان روی 
دعوت نکردن از رامین رضاییــان به اردوی تیم ملی 
باوجــود آمادگی تاکید دارد؛ صــادق محرمی و دانیال 
اســماعیلی فرد دو بازیکن حاضــر در اردوی تیم ملی 
بودند؛ البته در پست دفاع راست. نکته ای که سرمربی 
تیم ملی را مجاب به دعــوت از یک بازیکن جدید در 
این پست کرد شیوه بازی دانیال اسماعیلی فرد است. 
بازیکنی که دربازی های سپاهان بیشتر در پست وینگر 
راســت برای ســپاهان بازی کرده. به دلیل توانمندی 

ویژه ای که در این پست دارد. البته دانیال اسماعیلی فرد 
باوجود بازی در این پست در دفاع هم به تیمش کمک 
کرده به طوری که شاهد بودیم به خصوص دربازی های 
دور برگشــت تیم سپاهان در فاز دفاعی به تیم بهتری 
تبدیل شــده و دیگر این طور نیست مثل بازی های دور 
رفت خیلی راحت در برابر تهاجمات حریف مغلوب شود. 
گویی اسکوچیچ هم تصمیم گرفته همانند محرم نوید 
کیا درصورتی که تصمیم به استفاده از دانیال اسماعیلی 
فرد بگیــرد این بازیکن را در فــاز تهاجمی به میدان 
بفرســتد و در چنین شــرایطی تیم ملی در پست دفاع 
راست باید دو بازیکن داشــته باشد. صادق محرمی و 
ســیامک نعمتی. البته جعفر سلمانی هم در اردوی تیم 

ملی حضور دارد. بازیکنی که در بازی با سوریه در پست 
دفاع راســت برای تیم ملی بازی کرد. هرچند نشــان 
داد نمی تواند در این پســت بازیکن مطمئنی برای تیم 
ملی بشمار برود به خصوص که پست بازی او در زمان 
حضور اســکوچیچ در صنعت نفت وینگر بود و نه دفاع 
راست؛ و درنهایت باید به این نکته اشاره کرد اسکوچیچ 
برای اینکه ضریب اطمینان را در پست دفاع راست بالا 
ببرد ســیامک نعمتی را به اردوی تیم ملی دعوت کرد. 
با حضور او در اردوی تیم ملی تعداد بازیکنان حاضر در 
اردوی تیم ملی به ۲۷ بازیکن افزایش پیداکرده اســت 
که همه نفرات تیم ملی را در ســفر به منامه همراهی 

خواهند کرد.

الگوبرداری اسکوچیچ از روی دست محرم نوید کیا

آرمناک پطروسیان سال های سال مرد شماره یک تیم 
نمایش  به  از خود  بازی های خاطره انگیزی  و  بود  سپاهان 

هویت  از  بخشی  ارمنی  دروازه بان  این  بی شک  گذاشت. 
باشگاه است که نقشش در افتخارات این تیم دربازی های 
سال های  طی  که  دروازه بانی  است.  بوده  پررنگ  داخلی 
و  کرده  بازی  خوب  همواره  سپاهان  دروازه ی  در  حضور 
او  از  باشد.  کرده  ایجاد  حاشیه ای  دارد  یاد  به  کمتر کسی 
به راحتی می توان به عنوان یکی از بازیکنان موفق تاریخ تیم 

او به  بازگشت  اصفهانی یادکرد. عصر شنبه گذشته شاهد 
استادیوم نقش جهان اصفهان بعد از سال های سال بودیم. 
دو  سردیس  از  رونمایی  بهانه  به  او 
سپاهانی فقید به اصفهان و استادیوم 
نقش جهان دعوت شد. محمود حریری 
سپاهان  باشگاه  بنیان گذار  و  موسس 
این  پیشکسوت  یاوری  محمود  و 
است  شده  پیر  کمی  آرمناک  باشگاه. 
را  سپری شده  سال های  حسرت  اما 
دوران  در  که  خاطر  این  به  نمی خورد 
بازیگری همیشه سعی کرد که بهترین 
باشد. در حاشیه  رونمایی از سردیس دو 
سپاهان قدیمی و فقید باشگاه سپاهان 
از دروازه بان ارمنی خود تقدیر کرد. شاخه گل و تابلویی با 
آرمناک  شد. حضور  اهدا  او  به  پطروسیان  آرمناک  تصویر 
پطروسیان در استادیوم نقش جهان اصفهان خوشحالی کادر 
فنی تیم سپاهان را هم به همراه داشت به این خاطر که او 
و محرم نوید کیا و محمود کریمی و مجید بصیرت دقایقی 

باهم خوش وبش کردند.

وحید هاشمیان دســتیار ایرانی دراگان اسکوچیچ در اردوی 
کیش در تمرینات حضور فعالی دارد. هاشمیان که از ملی پوشان 

ممتاز تیم ملی در دهه گذشته به شمار 
می آید، باتجربــه طولانی در بازیگری 
در بالاترین ســطح فوتبــال جهان و 
همچنین انجــام دوره های مربیگری 
در شرایطی به تیم ملی اضافه شده که 
شاید به واسطه ویژگی های ذاتی کمتر 
به نقش او در تیم ملی پرداخته می شود. 
هاشمیان که حالا کریم باقری هم بازی 
سابقش در تیم ملی و البته پرسپولیس 
را در کنار خود می بیند، نســبت به آقا 
کریم که البته بزرگ تــر او در فوتبال 
محسوب می شــود، در تیم ملی و در 
پســت مربیگری حالت پیشکســوتی 

دارد اما شــما هرگز نمی بینید که بین این دو نفر تقدم و تاخری 
موجود باشــد. این دو چهره بااخلاق فوتبال ایران، از مهم ترین 
سرمایه های دراگان اســکوچیچ برای صعود به دور بعد هستند 
و باید مورد مشورت سرمربی تیم ملی قرار بگیرند. به خصوص 

که در کارنامه دوران بازیگری این دو تنها حرفه ای گری و مفید 
الفایده بودن را به یاد می آوریم. درعین حال نباید فراموش کرد که 

هاشمیان به واسطه تواضع ذاتی و کم حرف بودن، به اندازه کافی 
مورد اقبال رسانه ای قرار نداشته که البته این اردو و درصورتی که 
بازی هــای موفقیت آمیــز تیم ملی در بحریــن، فرصتی برای 

پرداختن بیشتر به وی خواهد بود.

 بازگشت آرمناک به اصفهان
پس از سال ها دوری

وحید هاشمیان همان متواضع همیشگی 
در تیم ملی

حسـین کلانی یکـی از حاضـران مراسـمی بود که 
بـرای نصـب سـردیس محمـود یـاوری در ورزشـگاه 
نقش جهـان برگزار شـد. سـپاهان و پرسـپولیس اگرچه 
طـی سـال های اخیـر یکـی از پرتنـش و جنجالی ترین 
رقابت هـای لیـگ برتـر را بـا اتفاقـات تلخـی کـه در 
حاشـیه ایـن مسـابقه رخ داده، به نـام خودشـان زده اند، 
امـا وقتـی بـه گذشـته برگردیـم، متوجه ریشـه مشـابه 
ایـن دو باشـگاه می شـویم کـه از دل باشـگاه شـاهین 
بیـرون آمـده اسـت. بـه همیـن دلیـل هـم اسـت کـه 

در مراسـم بزرگداشـت محمـود یـاوری کـه یکـی از 
شـمار  بـه  شـاهین  باشـگاه  بازیکنـان  قدیمی تریـن 
مـی رود، دو شـاهینی دیگـر هـم خودنمایـی می کننـد. 
محمـد برزمهـری کـه ناصـر حجـازی از او به عنـوان 
الگـوی خـود نام بـرده بـود و حسـین کلانـی کـه از 
بزرگ تریـن بازیکنان تاریخ باشـگاه شـاهین و در ادامه 
پرسـپولیس و تیـم ملـی بوده اسـت. این رابطه حسـنه 
دو پیشکسـوت قدیمی دو باشـگاه بـزرگ فوتبال ایران 
در ایـن روزهـا که هواداران دو تیم به شـدت نسـبت به 

شـنیدن اسـم تیم رقیب هم حساسـیت دارنـد، فرصتی 
بـرای بازنگـری در رفتارهایی باشـد که طی سـال های 
اخیـر در فضـای مجـازی و اسـتادیوم ها مشاهده شـده 
مدیرعامـل  سـاکت  محمدرضـا  کـه  فرصتـی  اسـت. 
سـپاهان هـم بـر آن تاکیـد کـرده و می گویـد: »ایـن 
مکتـب را شـاهینی های بـزرگ توضیـح دادنـد. مکتب 
شـاهین فراتر از رنگ و شـهر و باشـگاه بود و بر اساس 
بـرادری و فرهنگ شـکل گرفته بـود. امیـدوارم همه ما 

در همیـن مسـیر حرکـت کنیم.«

سپاهان و پرسپولیس؛ جایی دور از کینه
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 سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان در نظر دارد در راستای ماده ۵ قانون الحاق برخی از مواد قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت )2( 
و آیین نامه اجرایی آن ساختمان مرکز اصلاح نژاد شهرضا را با مشخصات زیر حداکثر به مدت سه سال از طریق عقد اجاره واگذار نماید .

مشخصات ملک:
توضیحاتمحل وقوع ملکاجاره بهاء ماهانه)ریال(اعیانیکاربرینام ملک

ساختمان مرکز 
اصلاح 

نژاد شهرضا
540 مترانبار

سال اول 5/500/000
سال دوم 6/500/000
سال سوم ۷/800/000

اصفهان- جاده شهرضا 
به دهاقان- جنب اداره 

هواشناسی

صرفا ساختمان ورودی به انضمام 
خیابان ورودی برای تردد

- مهلت دریافت اسناد: ۱4۰۰/۰۳/8 لغایت ۱4۰۰/۰۳/۱۱
-  محل دریافت اسناد: اصفهان - خیابان هزار جریب- سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان - اداره امور پیمان ها و قراردادها- اتاق 2۵۱ و پایگاه ملی 

 http://iets.mporg.ir :اطلاع رسانی مناقصات به نشانی
- تاریخ بازدید: از ۱4۰۰/۰۳/۰۹ لغایت ۱4۰۰/۰۳/۱۳

- آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت ساعت ۱۳:۰۰ روز پنج شنبه مورخ ۱4۰۰/۰۳/2۰
- مبلغ سپرده: ۱۱/۰۵۵/۰۰۰ ریال به عبارت یازده میلیون و پنجاه و پنج هزار ریال 

- مبلغ سپرده باید به صورت ضمانت نامه ی بانکی معتبر یا فیش نقدی مبنی بر واریز به حساب شماره 4۰6۱۰42۰۰767۰۵24 بنام تمرکز وجوه سپرده 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران )شماره شبا IR۳۱۰۱۰۰۰۰4۰6۱۰42۰۰767۰۵24 (  بوده و چنانچه 

ضمانت نامه تسلیم گردد از تاریخ صدور حداقل می بایست به مدت سه ماه دارای اعتبار باشد. 
رعایت موارد ذیل الزامی است:

- واجد شخصیت حقوقی ثبت شده در زمینه فعالیت مرتبط. 
- هزینه کارشناسی و آگهی روزنامه بر عهده برنده مزایده می باشد. 

- بهره برداری از ساختمان مزبور صرفا در راستای فعالیت های اصلاح نژادی دام و اهداف بخش دامی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان می باشد.
م الف: ۱۱4۱۹4۰

آگهی مزایده عمومی  شماره 1400/05   

سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان

  نوبت دوم

بلوغ یعنی از اسطوره هایی که دیگر اشخاص را احاطه کرده گذر 
کنیم و وجه بشری دیگران را به تمامی درک و تصدیق کنیم. 
در باب اعتماد به نفس- آلن دوباتن- انتشارات کتابسرای نیک

روز جهانی بدون دخانیات  به سرو گفت کسی میوه ای نمی آری
جواب داد که آزادگان تهی دستند

سعدی

ای کسانی که به خود ظلم کرده اید! هرگز از رحمت خدا ناامید نشوید
زمر/53

مناسبتسخن بزرگان جرعه ای آیات نورانی
کتاب

رئیس پارک علم و فناوری شیخ بهایی شهرک علمی 
و تحقیقاتی اصفهــان از ایجاد پنج پارک تخصصی در 
این مرکز باهدف شبکه سازی و هم افزایی شرکت های 

دانش بنیان و توسعه بازار آنها خبر داد.
حمید مهدوی در گفت وگو با ایرنا افزود: این پارک ها 
در زمینه های فناوری اطلاعات و ارتباطات، نفت، گاز و 
انرژی، فولاد و صنایع فلزی، کشاورزی و محیط زیست 
و سلامت در طول یک سال گذشته تاکنون ایجادشده 

است.
وی بابیان اینکه پارک های تخصصی در زیرمجموعه 
پارک های علم و فناوری شــهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان قرار می گیرند، اظهار داشــت: برای هر یک از 
پارک های مذکور، شــورای اجرایی متشکل از مدیران 
شــرکت های فناور فعــال در داخل و خارج شــهرک 
تشکیل شده و مقرر است با شبکه سازی بین آنها، ظرفیت 
این واحدهای دانش بنیان در هر حوزه تخصصی تجمیع 

شود.
مهدوی با اشاره به ظرفیت های اصفهان در زمینه های 
مختلف صنعتی، فناوری و نیروی انسانی، تصریح کرد: 
با توجه به ظرفیت های موجود، شــکل گیری پنج پارک 
تخصصی از سال گذشته در دستور کار شهرک علمی و 

تحقیقاتی اصفهان قرار گرفت.
وی بابیان اینکه اصفهان بیشترین تعداد پارک های 
تخصصی را در بین سایر پارک های علم و فناوری کشور 
دارد، اضافه کرد: شــرکت های فعال در هر یک از این 
پارک ها به تدریج در فضایی تجمیعی در پارک های علم و 
فناوری شیخ بهایی و ابوریحان اصفهان مستقر می شوند.

وی با تأکید بر اینکه هر یک از پارک های تخصصی 
ایجادشده با طیف گسترده ای از بخش های مرتبط مواجه 
هســتند، گفت: در پارک تخصصی کشاورزی تاکنون 
کارگروه های دام، نهاده های کشاورزی و محیط زیست 
تشکیل شــده و در پارک فناوری اطلاعات و ارتباطات، 

فناوری های جدید مانند تحول دیجیتال، اینترنت اشیا، 
نسل پنجم ارتباطات ســیار و هوشمند سازی پیگیری 

می شود.
رئیــس پارک علم و فناوری شــیخ بهایی اصفهان 
توضیــح داد: پارک های تخصصی به عنوان خوشــه ای 
صنعتی به شبکه ســازی بین شــرکت های فناور فعال 
داخل و خارج شهرک و حمایت از آنها باهدف هم افزایی 
در اجــرای طرح هــای فناورانه و نوآورانه و گســترش 

فعالیت های اقتصادی و تجاری آنها می پردازند.
مهــدوی ازجملــه حمایت های صــورت گرفته از 
شرکت های دانش بنیان مستقر در پارک های تخصصی 
به مشــاوره در بازاریابی و پروژه یابی و کمک به تأمین 
منابع مالی و حضور در نمایشــگاه های داخلی و خارجی 

اشاره کرد.
وی یکی دیگر از اهداف ایجاد پارک های تخصصی 
را جذب شــرکت های فناور جدید و رشــد آنها اعلام و 

اضافه کرد: عضویت در این پارک ها به ۲ صورت مستقر 
و غیرمستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی است.

شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به عنوان نخستین 
سازمان مؤسس مراکز رشد و پارک های علم و فناوری 
در کشــور و یکــی از زیرمجموعه هــای وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری باهدف حمایت از ایجاد و توســعه 
شرکت های دانش بنیان و تولید ثروت از علم راه اندازی 

شده است.
این شــهرک دارای سه پارک علم و فناوری، هشت 
مرکز رشد فناوری، پنج مرکز نوآوری و شکوفایی و مرکز 
علــم و فناوری کودکان و نوجوانــان در ۵۲۰ هکتار در 
شــمال کلانشــهر اصفهان و در جوار دانشگاه صنعتی 

اصفهان است.
در این شــهرک علمی و تحقیقاتی، ۵۸۲ شــرکت 
دانش بنیان و فناور مستقر است که توانسته  برای بیش از 
هفت هزار و ۵۰۰ نیروی انســانی خلاق و نوآور اشتغال 
ایجاد کند؛ این کســب وکارها گردش مالی بیش از سه 
هزار و ۶۵۲ میلیارد تومانی را برای اقتصاد دانش بنیان به 

ارمغان آورده است.
اســتان اصفهان بــا ۲۴ شهرســتان و بیش از پنج 
میلیــون نفر جمعیت از حیث تعــداد واحد صنعتی رتبه 
دوم و ازلحاظ اشتغال صنعتی رتبه سوم کشور را به خود 

اختصاص داده است.
این اســتان با تولید حدود ۶۰ درصد از فولاد، قُطب 
صنایع فولاد کشور محسوب می شود و در تولید برخی از 

محصولات کشاورزی رتبه نخست را دارد.
همچنین این خطه با دارا بودن صنایع راهبردی مانند 
پالایشگاه و پتروشیمی، مراکز درمانی و بیمارستان های 
بزرگ، بیشترین تعداد شرکت های فناوری اطلاعات و 
ارتباطات پس از تهران و چندین دانشــگاه مرجع و برتر 
از قطب های اقتصادی، علمی و پزشــکی کشور بشمار 

می آید.

رادیو تاکســی با محوریت ارائه مفاهیم شهروندی و 
تکریم تاکسیرانان زحمتکش از سوی اداره توسعه فرهنگ 
شهروندی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان افتتاح شــد.قدرت اله نوروزی شهردار اصفهان با 
حضور در مراسم افتتاح رادیو تاکسی در سخنانی بر اهمیت 
تاکسی در ناوگان شهری و تکریم تاکسیرانان تأکید کرد 
و در ادامه برنامه محمد عیدی، معاون فرهنگی شــهردار 
و رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان نیز در خصوص راه های ارتباطی و توسعه رسانه ای 
در معاونت فرهنگی شــهرداری جهت آموزش فرهنگ 

شهروندی به ارائه توضیحاتی پرداخت.
هادی منوچهری، مدیرعامل ســازمان تاکســیرانی 
شــهرداری اصفهان نیز با اشاره به آمار و ارقام قابل توجه 
ترددهای شهری، وجود یک رسانه مانند رادیو تاکسی که 
مسائل را به اطلاع شهروندان برساند، ضروری دانست و 
تأکید داشت با توجه به گســتردگی ناوگان تاکسیرانی و 
مسافران آن، می توان از این رسانه، در راستای اطلاع رسانی 

صحیح به شهروندان و بهبود فرهنگ شهروندی استفاده 
کرد.احمدرضایی نیز با اشاره به مهم ترین اهداف راه اندازی 
رادیو تاکسی اظهار داشت: تکریم تاکسیرانان زحمتکش که 
یکی از مشاغل بسیار مؤثر در حوزه ارتباطی، گردشگری و 
شهری هستند، هدف مهمی است که با رادیو تاکسی دنبال 
می شود.رئیس اداره توسعه فرهنگ شهروندی با تأکید بر 
بهره مندی از قابلیت پیوند مردم با تاکسی و ارتباط روزانه 
آن ها از این وســیله حمل ونقلی گفت: رادیو تاکسی، یک 
رسانه ارتباطی مؤثر برای آموزش های مختلف در تاکسی 
ازجمله مباحث مربوط به فرهنگ تاکسی سواری و ارتباط 
بین راننده و مسافران است، ضمن اینکه می توانیم از این 
ابزار برای اطلاع رســانی پیام های فرهنگ شهروندی به 

شهروندان بهره مند شویم.
وی خاطرنشــان کــرد: نمایــش، موســیقی، ارائه 
گزارش های مربــوط به ناوگان تاکســیرانی و برگزاری 
مســابقه ویژه مخاطبین رادیو در آینــده نزدیک ازجمله 

بخش های رادیو تاکسی است.

رئیس کمیسیون معماری، عمران و شهرسازی شورای 
اســلامی شهر اصفهان با اعلام اســامی گروه هایی که 
طرحشان در نشست »کمیته داوری طرح های پیشنهادی 
گذر آقا نورالله نجفی« به عنوان طرح برگزیده انتخاب شده، 
خبــر داد که نامه ی حاوی این نتیجــه روزهای ابتدایی 
اردیبهشت ماه به اداره کل راه و شهرسازی اصفهان ارسال 

شده است.
شیرین طغیانی به ایسنا گفت: پیرامون گذر آقانورالله 
نجفی بحث های زیادی مطرح بود و نهایتاً مقرر شد که در 
جلسه ای، طرح گروه های متخصص برای ساماندهی این 

گذر مورد داوری قرار بگیرد.
وی ادامــه داد: بر این اســاس، پنــج طرح از بخش 
خصوصی، یک طرح از اداره کل میراث فرهنگی استان 
اصفهان و یک طرح از سوی سازمان نوسازی و بهسازی 
شهرداری اصفهان در این نشست که سی ام دی ماه سال 
گذشته در اصفهان برگزار شد، موردبررسی هفت داور قرار 

گرفت.
رئیس کمیسیون معماری، عمران و شهرسازی شورای 
اسلامی شهر اصفهان یادآور شد: این داوران به پیشنهاد 
گروه های شرکت کننده انتخاب شده بودند که پنج تن از آنان 
در جلســه ی داوری حضور داشتند و دو نفر دیگر، بعد از 

بررسی طرح های ارسالی نتیجه را اعلام کردند.
طغیانی تصریــح کرد: با اتمام مرحله ی داوری، چهار 
طرح از ســوی این داوران انتخاب شــد که دو طرحِ آن 
به دلیل نزدیک بودن ایده و کانســپت در یک دسته قرار 

گرفتند و رتبه ی دوم را از آن خود کردند.
وی اســامی طرح های برگزیده را چنین شــرح داد: 
طبق اعلام داوران، گروه »ســازمان نوسازی و بهسازی 
شــهرداری اصفهان« رتبه اول، گروه های »دوباره نصف 
جهان« و »اداره کل میراث فرهنگی اصفهان« به صورت 
مشترک رتبه ی دوم و گروه »هم اندیشی« رتبه ی سوم را 
کسب کردند.این عضو شورا خاطرنشان کرد: نظر داوران 
این بود که همه ی این طرح ها فعلًا ایده هســتند و هیچ 
طرح کاملِ اجرایی ای ارائه نشده، به همین دلیل مقرر شد 
که با نظر مراجع ذی صلاح و پس از اعلام یک فراخوان 
مجدد، از بین کســانی که طرح ارائه کرده اند )به جز گروه 
میراث و سازمان نوسازی، بهسازی( مشاوری انتخاب شود 
و این مشــاور، با استخراج نقاط قوت و ضعف طرح های 
برگزیده، طرح واحدی را ارائه کند.طغیانی توضیح داد: در 
آخرین نامه نگاری ای که بین شورای شهر و اداره کل راه 
و شهرســازی استان اصفهان انجام شد و مربوط به نهم 
اردیبهشت ماه سال جاری بود، مستندات موجود در رابطه 
با این طرح با امضای رئیس شورای شهر اصفهان برای 
مدیرکل راه و شهرســازی استان فرستاده و رونوشتی از 
نامه نیز برای شهردار و معاونت عمران استانداری اصفهان 
ارســال شد.وی در پاسخ به این سؤال که »نتیجه  ارسال 
این نامه چه بوده اســت؟« گفت: تا به امروز نتیجه ای از 
این فرایند نگرفته ایم و فردا بررســی خواهم کرد که این 
نامه چه مسیری را طی کرده و در چه مرحله ای قرار دارد 
اما یقین دارم که به اداره کل راه و شهرســازی اصفهان 

فرستاده شده است.

 رادیو تاکسی ابزاری
 برای انتقال فرهنگ شهروندی

ساماندهی گذر آقانجفی 
معطل نامه نگاری ها

وبیناری برای ما و تکنولوژی

نمایشـگاه حماسـه ایران در مـوزه ویکتوریـا و آلبرت لندن 
برگزار شـد. این نمایشـگاه بیش از ۳۰۰ اثر متعلق به دوره های 

مختلـف تاریخی کشـور را در معرض نمایش قرار داده اسـت.
مـوزه ویکتوریـا و آلبرت لندن، اکنون میزبان نمایشـگاهی 
تحـت عنـوان »حماسـه ایـران« با نمایـش ۳۰۰ اثـر متنوع و 
متعلـق بـه دوره هـای تاریخـی مختلف اسـت. این نمایشـگاه 
آثـاری چـون مجسـمه های باسـتانی، عکس هـای معاصـر و 
سـایر میـراث فرهنگـی را در معـرض دیـد علاقه منـدان قرار 
می دهـد و پنج هـزار سـال فرهنـگ، هنـر و طراحـی ایـران را 
به نمایش گذاشـته اسـت. برگزاری چنین نمایشـگاهی در این 

ابعـاد، در ۹۰ سـال گذشـته بی سـابقه بوده اسـت.
سـید مهدی حسـینی متین، کاردار سـفارت ایران در لندن 
بابیـان اینکه پیشـنهاد اولیه برگزاری این نمایشـگاه حـدود دو 
سـال پیش از سوی سـفارت ایران مطرح شـد و مورد استقبال 
مسـئولان مـوزه قرار گرفت، اذعان داشـت:هرچند قـرار بود در 
جریـان برگـزاری نمایشـگاه مـا بتوانیم کمک های بیشـتری 
از تهـران، مـوزه ملـی و سـایر موزه هـای مهـم کشـور ارائه و 
اقلامـی را منتقـل کنیـم، اما بـا مشـکلات و محدودیت هایی 
مواجه شـد؛ ولی تـا جایی که می توانسـتن به دسـت اندرکاران 

کمـک کردیم.
حسـینی متین این نمایشـگاه منحصربه فـرد را بزرگ ترین 
نمایشـگاه چند دهه اخیر ایران در خارج از کشـور توصیف کرد 
و گفـت: بنـده در جریـان برگـزاری یکی دیگر از نمایشـگاه ها 

در بریتانیـا دخیـل بـودم کـه در سـال ۲۰۰۷ به نـام امپراتوری 
فراموش شـده برگزار شـد؛ ولی این نمایشـگاه نسـبت به تمام 
آن نمایشـگاه ها منحصربه فرد هسـت؛ چون آثار و قطعاتی که 
در آن بـه نمایـش گذاشته شـده بـرای اولیـن بـار اسـت که در 
معـرض دیـد عموم قـرار می گیـرد و تازگـی دارد و برای عموم 

علاقه منـدان می تواند بسـیار جـذاب و آموزنده باشـد.
کاردار سـفارت ایـران در لنـدن بـه عـدم بیمه آثـار به دلیل 
تحریم هـای بین المللـی به عنـوان مهم تریـن مانـع برگـزاری 
ایـن نمایشـگاه اشـاره کـرد و افـزود: به دلیـل نبـود بیمـه، مـا 
و دسـت اندرکارانمان نتوانسـتیم از آثـار و خدمـات در داخـل 
کشـور بهره بـرداری کنیـم. مانـع دوم، محدودیت های ناشـی 
از شـیوع بیمـاری کرونـا و رفـت و آمده هـای بین کشـورها و 
لنـدن - تهـران بـود؛ ولـی درهرصورت مـا تماس هـای اولیه 
را برقـرار کردیـم و کمـک کردیـم کـه بیـن مـوزه ویکتوریا و 
آلبـرت لنـدن و موزه ملی ایـران هماهنگی ها صـورت گیرد تا 
بتوانند بخشـی از آثار و مجسـمه های تاریخـی را منتقل کنند.

سـید مهـدی حسـینی متین با اشـاره بـه افتتاح نمایشـگاه در 
روز چهارشـنبه هفته گذشـته با حضور رئیس و مسئول بخش 
خاورمیانـه مـوزه ویکتوریا و آلبرت، نمایشـگاه حماسـه ایران را 
به عنـوان نمایشـگاهی منحصربه فـرد توصیـف کـرد که پنج 
هـزار سـال تاریـخ فرهنگ و هنـر ایـران را در ۱۰ بخش برای 
عمـوم و علاقه منـدان به نمایش گذاشـته اسـت. وی با تأکید 
بـر اثرگـذاری این نمایشـگاه برای شـناخت بیشـتر فرهنگ و 

تمدن ایران، اظهار داشـت:اگر می توانسـتیم مسـاعدت هایی را 
از داخـل کشـور برخـوردار شـویم و موانـع در کار نبـود قـدرت 
تأثیرگـذاری ایـن نمایشـگاه بسـیار بیشـتر بـود و حوزه هـای 
بیشـتری را می توانسـت مورد پوشـش قرار دهد. ولـی در حال 
حاضـر هـم مـوزه از منابـع مختلف خـارج از انگلیـس ازجمله 
مـوزه نیویورک و قطعاتـی از پاریس و موزه هـای دیگر بریتانیا 
و دانشـگاه های مختلف اسـتفاده کرده و کلا مجموعه باارزشی 
جمع آوری شـده اسـت.کاردار سـفارت ایـران در لندن با اشـاره 
بـه شـناخت و معرفـی زوایـای پنهـان و کمتر شـناخته شـده 
فرهنـگ، تاریـخ و تمدن ایران به تماشـاچیان به عنـوان اولین 
هـدف بـرای برگـزاری نمایشـگاه حماسـه ایـران، بـر زوایای 
پنهـان و ناشـناخته آثـار باسـتانی، فرهنـگ و تاریخ ایـران نزد 
پژوهشـگران تاکید کرد. وی شـناخت و تفاهم بین ملت ها را از 
دیگر اهداف این نمایشـگاه دانست و خاطرنشـان کرد:بالاخره 
وقتـی شـناخت بیـن کشـورها و فرهنـگ آن ها بیشـتر شـود 
زمینه هـای سـوء تفاهـم و سوء برداشـت برداشـته می شـود و 
زمینـه نزدیکـی بین ملت هـا فراهم خواهد شـد و از این جهت 
مـا فکـر می کنیـم می توانـد باعـث نزدیکـی کشـورها به هم 
شـود و باعث رفع سـوء تفاهم هـای تاریخی و برداشـت های 
نادرسـتی که در دوره معاصر شـاهدش هسـتیم و بسـیاری از 
دشـمنان ایران اسـلامی در تلاش هستند که چهره مخدوشی 
را از فرهنگ و تاریخ و مذهب کشـورمان در بقیه کشـورها ارائه 

می شـود. دهند 

برگزاری نمایشگاه حماسه ایران در لندن

»مســئولیت اجتماعی ما در مقابل تکنولوژی« موضوعی 
است که فرهنگســرای تخصصی رسانه، یازدهم خردادماه در 
قالب وبیناری با حضور مدیر تحقیقات رسانه ای مرکز تحقیقات 

استراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام به آن می پردازد.
فاطمه شفیعی، مدیر فرهنگسرای تخصصی رسانه )وابسته 
به ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان( 
با اعلام این خبر گفــت: در عصر حاضر، فناوری اطلاعات و 
ارتباطات نقشی برجســته پیداکرده، ارتباطات انسانی و روابط 
میان جوامع، بر اساس خطوط اینترنت و شبکه های اجتماعی 
پایه ریزی شــده و از شبکه های اجتماعی، به عنوان قوی ترین 
رسانه ی اجتماعی بر خط یاد می شــود.وی ادامه داد: افراد در 
مواجهه با شبکه های اجتماعی که عرصه ی وسیع اطلاعات و 
تکثر منابع است، دچار سردرگمی و اضطراب می شوند و والدین، 
نگرانی های جدی ای درباره ی تأثیر آن بر آینده ی فرزندان خود 

دارند.
شفیعی خاطرنشــان کرد: گر چه گســترش شبکه های 
اجتماعی باعث شــده تا تعاملات اجتماعی و انسانی محدود 
و ارتباطات مجازی جایگزین آن شــود اما مبحث مسئولیت 
اجتماعی ما در مقابل تکنولوژی، همچنان قابل توجه اســت و 
هدف ما از برگزاری وبینار »مســئولیت اجتماعی ما در مقابل 

تکنولوژی« نیز، پاسخی به همین نیاز است.
مدیر فرهنگسرای تخصصی رسانه افزود: محمد سلطانی فر، 
مدیرمسئول روزنامه ی صبح اقتصاد، مدیر تحقیقات رسانه ای 
مرکز تحقیقات اســتراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام 

و دانشــیار تمام وقت گروه ارتباطــات واحد علوم و تحقیقات، 
مدرس این وبینار است و علاقه مندان پس از ثبت نام از طریق 

شماره های درج شده در پوســتر، می توانند با استفاده از لینک 
https://b۲n.ir/b9۷۷۴9 از آموزه های ایشان بهره ببرند.

پنج پارک تخصصی در شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان ایجاد شد

میدانــگاه و مجموعــه فرهنگی عباســی یکی از 
بناها و فضاهای شــهری معاصر اصفهــان در پیوند با 
 هتل عباســی در فهرســت آثار ملی ایران قرار گرفت.
به گزارش ایرنا، مجموعه و میدانگاه عباســی در پیوند با 
بازآفرینی کاروان سرای مادرشاه مشهور به هتل عباسی 
در دهه پنجاه توســط شــهرداری اصفهان بنا شد. این 
بنا با شــماره ثبت ۳۱9۴۵ و با ارزش گذاری فرهنگی از 
سوی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، 
ثبت ملی و در اردیبهشت امسال به استانداری اصفهان 
 جهــت اطلاع بــه دســتگاه های اجرایی ابلاغ شــد.

 معماری ایرانی اسلامی مجموعه فرهنگی عباسی به عنوان 
پیشخوان خدمات فرهنگی، فروش صنایع دستی، خدمات 
 پذیرایی و چشــم انداز هتل عباســی طراحی و اجرا شد.

این مکان در سال های پس از انقلاب مرکز فروش کتاب 
و کالاهای فرهنگی بوده است؛ میدانگاه عباسی با کارکرد 
و ارزش گذاری فرهنگی جایگاه ویژه ای در حافظه جمعی 

 شهروندان اصفهان و به خصوص دوستداران کتاب دارد. 
هتل عباســی با طرحی از »ماکســیم ســیرو« معمار 
فرانســوی از دل کاروان ســرای صفوی »مادرشــاه« 
بازآفرینی شــد، نمای بیرونی این اثر توســط »الیاس 
گبــای« معمــار ایرانــی و دانش آموختــه دانشــگاه 
 تهــران و بــوزار پاریــس طراحــی و ســاخته شــد.

بعدها به دلیل توجه و اســتقبال گردشگران و همچنین 
میزبانــی دولــت از دولتمــردان و مهمانــان خارجی 
به شــهرداری اصفهان پیشــنهاد داده شــد تــا برای 
همخوانی بیشــتر، خانه های مقابل هتــل خریداری و 
یک میدانــگاه طراحی و اجرا شــود و بــه این ترتیب 
میدانــگاه معاصــر اصفهــان و مجموعه عباســی در 
 ســال ۵۰ شمســی با طراحــی الیاس گبای بنا شــد.

تاکنــون بیــش از ۲۲ هزار بنا و اثر تاریخی در اســتان 
اصفهان شناسایی شده و یکهزار و ۸۵۰ مورد آن به ثبت 

ملی رسیده است.

 میدانگاه و مجموعه عباسی اصفهان
  ثبت ملی شد


